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10 Izboljšali vodo oskrbo za 14.804 ljudi 

16 Žalska noč mladih ponovno zažigala

24 Izpod Krvavice do Črnega morja 

26 150-letni jubilej gasilstva v Preboldu 
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Talne obloge Juteks
so vedno dobra odlocitev

Bolje naredi malo 
na pravi način, kot 
veliko stvar slabo.

(Sokrat)

Zastava bo plapolala vse do zaključka kongresa, 7. oktobra. 

Dvig zastave pred Domom 
II. slovenskega tabora v sredo, 
13. septembra, je najavil XVIII. 
kongres Gasilske zveze Slovenije, 
ki ga bodo 6. in 7. oktobra gostili 
v Žalcu. Že septembra se je zvrsti-
lo nekaj prireditev, ki so najavi-
le kongres, kot je bil pogovorni 
večer o vrednotah prostovoljnega 
gasilstva na Slovenskem po dvigu 
zastave v Braslovčah. 

Vrelišče dogajanja bo 6. in 7 
oktobra, ko bodo v Žalcu med drugim 
podelili priznanja GZS, plakete 
gasilca, kipca gasilca in priznanja 
Matevža Haceta, na kongresu pa 
bodo volili tudi novo vodstvo. Pripra-
vili bodo tudi veliko gasilsko parado 
po ulicah Žalca in v petek družabno 
srečanje z ansamblom Chicas. 

  Več na str. 6.

Zastava najavila 
kongres                   

 L. GROBLER    T. T.

September je bil po mnogih krajih 
še vedno v znaku reševanja po avgu-
stovskih poplavah, še bolj pa po 
dobrodelnih akcijah in koncertih, ki 
so na humanitarne račune prinesle 
nekaj potrebnih evrov za obnovo. 
Zbirali so na velikem dobrodel-
nem koncertu v Žalcu, zbirali so na 
hmeljarskem likofu v Braslovčah, 
da ne omenim večjih nacionalnih 
prireditev, velike tekme nogometnih 
zvezdnikov v Ljubljani in ostalih 
zbiranj, ki so prinesla milijone. 
Zbirali pa smo še na mnogih drugih 
manjših dogodkih. Mnoga podjetja 
in posamezniki so nakazovali na 
račune, pošiljali vrednostne SMS-e. 
Po »fizični« pomoči je na vrsti zbira-
nje denarja za veliko škodo, ki je še 
tako veliko pridnih prostovoljcev ne 
more nadomestiti. 

Ugotavljam, da velikokrat gasimo 
požare, rešujemo in pospravljamo po 
nesrečah in toliko energije porabimo 
za sanacijo škod, veliko premalo pa 
se ukvarjamo z vzroki, da do njih 
ne pride. Velja tudi za bolj intimne 
stvari in dogajanja pri vsakem izmed 
nas. In mnogi se raje ukvarjajo z 
drugimi, kot pa da bi počistili pred 
svojim pragom. »Pametni« so za 
druge, na tem celo »diplomirajo«, 
padejo pa na svojem izpitu. 

Včasih imam tudi občutek, da so 
ljudje bolj »pozitivno« naravnani, 
sočutni do soljudi v nesreči, porazih 
in bolezni, kot pa da bi se z njimi 
veselili, jim ploskali in jih podpi-
rali ob uspehih. Iskreno, mislim. 
Neiskrenih nasmehov, »blefa« je že 
itak preveč. In zavidanja. Sploh z 
razraščanjem komunikacije olepše-
vanja in pretiravanja po družbenih 
omrežjih. Pogrešam torej iskreno 
veselje in priznanje ljudi do drugih 
ob uspehih, zmagah in pridobi-

tvah, brez fige v žepu in obrekovanj 
kasneje za hrbtom. 

V luči bližajočega se slovenskega 
kongresa gasilcev so v Braslovčah 
pripravili pogovorni večer o vredno-
tah. Med drugim so ugotavljali, da 
»odnosi med gasilci temeljijo na 
tovarištvu, medsebojnem spošto-
vanju, hierarhičnem redu, pomoči, 
strpnosti, iskrenosti, zaupanju, 
dostojanstvu … Vrline, ki so skupne 
gasilcem, so vztrajnost, marljivost, 
delovna vnema in navdušenje za 
delo, zaupanje, pozitiven odnos do 
sebe in okolice, razgledanost, izobra-
ženost, usposobljenost za delo, 
strokovnost, odprtost, prijaznost, 
potrpljenje, pripravljenost se izpo-
staviti in tvegati …« Menda je član-
stva v slovenskih gasilskih vrstah 

blizu 165 tisoč, očitno premalo, da 
bi vplivali na ostali del populacije 
ali pa se v »civilnem življenju« tudi 
gasilci ne držijo vrednot spoštovane-
ga ceha. Kakorkoli, nekaj nam v tej 
ljubi Sloveniji ne štima. In to nam 
navsezadnje sporoča tudi narava.

Želim si, da bi manjkrat veljal 
tisti rek »ni vse zlato, kar se sveti« 

in seveda v tem smislu ni nujno vse 
tako lepo, kot kažejo izpostavljene 
fotografije na družabnih omrežjih. 
Moja mlajša hči bi v svoji pozitivni in 
hudomušni maniri dodala, da gotovo 
»ni vse drek, kar smrdi«. Se strinjam 
in se spomnim, da so si bosi pastirji 
v kravjem dreku greli noge. In potem 
se spomnim še nečesa, življenje je 
presneto kratko, včasih in za koga 
žal še krajše. Vsekakor pa je prekrat-
ko, da bi ga napolnili s slabo energijo, 
sovraštvom, zavidanjem, hinavšči-
no, pohlepom, neiskrenostjo in še 
čem. Včasih je preprosto treba reči, 
da nam ni uspelo in gremo drugače 
naprej. Včasih je potrebno reči, da si 
je kdo zaslužil, da se mu godi dobro. 
Včasih je preprosto treba zagrabiti 
za svojo metlo in pustiti druge, da 
živijo med smetmi ali pa da pomete-

jo sami, če želijo. Včasih je modro 
ugotoviti, da se na vse ne spozna-
mo in vsega ne znamo. Včasih je pač 
potrebno pošteno priznati, da to ni 
naša stvar. Če ne moremo pomagati 
ljudem, jim vsaj ne škodimo. Živimo 
in pustimo živeti.

Oktober bo toliko lep, kot ga bomo 
lepega naredili in videli sami.

Živimo in pustimo živeti
  LUCIJA GROBLER

Včasih je preprosto treba reči, da nam ni 
uspelo in gremo drugače naprej. Včasih je 
potrebno reči, da si je kdo zaslužil, da se 
mu godi dobro. Včasih je preprosto treba 
zagrabiti za svojo metlo in pustiti druge, da 
živijo med smetmi ali pa da pometejo sami, 
če želijo. Včasih je modro ugotoviti, da se na 
vse ne spoznamo in vsega ne znamo. Včasih je 
pač potrebno pošteno priznati, da to ni naša 
stvar. Če ne moremo pomagati ljudem, jim 
vsaj ne škodimo. Živimo in pustimo živeti.

 
  T

. T
.

Medtem ko so v soboto, 23. 
septembra po dolini zaradi slabega 
vremena odpovedali mnoge športne 
prireditve, posvečene prazniku, 
dnevu slovenskega športa, so že v 
petek, 22. septembra na nogome-
tnem igrišču Vransko slavnostno 
obeležili praznik. 

Dan slovenskega športa je name-
njen vsem državljanom in državljan-
kam Republike Slovenije, predvsem 
pa nas opominja, da je šport tisti, 
ki združuje in povezuje. Na to so v 
petek na Vranskem spomnile tudi 
županja Občine Vransko Nataša 
Juhart, ravnateljica OŠ Vransko-Ta-
bor Majda Pikl in pomočnica ravna-

teljice Mojca Brglez.
Na povabilo sta se odzvala Matic 

Ian Guček, aktualni mladinski 
svetovni podprvak v teku na 400 m z 
ovirami, in Jolanda Čeplak s svojimi 
varovankami, ki so prav vse tekače 
pred začetkom dobro ogreli.

Več kot 60 vrtčevskih otok s starši 
in 16 vzgojiteljic (fotografija na 
desni) se je podalo na 300 m dolg 
tek. Za vrtčevskimi otroci je sledil že 
tradicionalni tek na 300 in 600 m, 
na katerem je nastopilo več kot 200 
osnovnošolcev. Na petkilometrsko 
razdaljo se je podalo 56 tekačev, na 
desetkilometrsko pa 7.

Tek za smeh                    
  T. T.
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V letnem gledališču Limberk je 
na večer zadnjega avgustovskega 
četrtka potekalo slovesno prazno-
vanje KS Griže. 

Udeležence slovesnosti je z glas-
beno točko najprej pozdravila Godba 
Zabukovica. Ob njihovem igranju so 
zaplesale tudi libojske mažoretke. 
V nadaljevanju sta vajeti priredi-
tve vzela v roke povezovalca Petra 
Župevc in Matjaž Črešnovar. Predse-
dnica KS Griže Olga Markovič je v 
svojem nagovoru med drugim pove-
dala: »Večina nas opravlja že drugi 
mandat, trudimo se, a problemi se 
vrstijo in množijo kot gobe po dežju. 
Po obilnem sneženju in neurjih, ki 
so nas letos prizadela, pa ne samo 
enkrat, smo imeli veliko škode, saj je 
voda odnašala vse, kar smo že sani-
rali. Pa kljub temu so naši problemi 
s primerjavo poplav, ki so zajele večji 
del Slovenije, minimalni, a za nas 
veliki. Zaprtje mostu je povzročilo 
kar nekaj nejevolje, a varnost ljudi 
je bila na prvem mestu. Res je, da že 
leta čakamo na nov, varen most in 
verjamem, da se bodo po tem opozo-
rilnem znaku zadeve zdaj le premak-

nile. Veliko cest je še potrebno sani-
rati, cesta na Gozdnik je sramota 
za celo občino, nevarni so ugrezi 
zemlje, neurejene bankine. Ne vem, 
kdaj bomo dobili pločnik in razsvet-
ljavo od Zibike do Bezovnika, da se 
bodo otroci in ostali krajani počutili 
varno na tej poti. Pogrešamo igrišča 
za najmlajše tako v Zabukovici kot 
v Grižah. Res pa je, da sedaj obnav-
ljamo igrišče pri blokih v Grižah in 
z župniščem smo podpisali novo 
pogodbo o brezplačnem najemu 
zemljišča. Lahko bi še naštevala, a 
bom izpostavila samo še željo kraja-
nov, ki bi bili zelo veseli, če bi tudi 
v Grižah imeli kolesa za izposojo.« 
Olga Markovič je svoj govor sklenila: 
»Naša krajevna skupnost je bogata 
z dobrimi in pridnimi krajankami 
in krajani. Imamo številna uspešna 
društva, pevske zbore, kulturnike, 
ansamble, športnike, predvsem pa 
dobrosrčne ljudi, ki jim človekolju-
bje in solidarnost nista tuja. Vsem 
se iz srca zahvaljujem in čestitam. 
V imenu vseh nas pa se bom zahva-
lila gasilcem iz Griž in Zabukovice 
za izredno požrtvovalnost tako pri 

požarih na Krasu kot letošnjih popla-
vah. Z odliko se opravili poslanstvo, 
kateremu ste predani. Velika hvala in 
poklon. Srečni smo, da vas imamo.«

Na tokratni prireditvi so najprej 
podelili priznanja osnovnošolcem, 
ki so dosegli vidnejše uspehe za 
OŠ Griže na raznih tekmovanjih v 
znanju in v športu, pa tudi drugim 
zaslužnim. 

Slovesnosti so prijeten kulturni 
pridih poleg godbe in mažoretk dali 
še otroci vrtca v Grižah pod vodstvom 
Tatjane Jezernik, učenci OŠ Griže 
s folklorno skupino Navihančki 
pod mentorstvom Monike Pinter, 
učenka 7. razreda Ema Vedenik, ki 
je zapela ob instrumentalni sprem-
ljavi mentorja, učitelja Marka Šavca. 
Svoje je prispeval tudi izvrsten mladi 
harmonikar Matevž Kveder, z glasbo 
in petjem pa so družno nastopili 
tudi člani Ubranih strun in pevska 
skupina Zabukovčani. V prijetnem 
druženju po uradnem delu pa sta za 
glasbeno vzdušje skrbela krajana iz 
Dua A & M, Anita in Matjaž.

V KS Griže praznujejo svoj praznik v spomin na leto 1941, ko so partizani 
napadli rudnik Zabukovica, ki je bil takrat v rokah nemških okupatorjev. 

V Grižah praznično
    D. NARAGLAV

Dobitniki priznanj, ki so bili prisotni, skupaj s predsednico KS in voditeljema. 

V mestnem parku pri Fontani 
piv Zeleno zlato so v petek, 15. 
septembra, gostili tradicionalno 
srečanje abrahamovcev. Povabljeni 
so bili vsi tisti, ki so bili rojeni leta 
1973. Vabilu se je odzvala tretjina 
od skupno 293 vabljenih, ki so ali 
bodo letos dopolnili 50 let. 

Okrogle jubilante je nagovoril 
žalski župan Janko Kos, ki jim je iz 

lastnih izkušenj dal nekaj nasvetov 
za lepo in prijetno pot proti novim 
jubilejem, se zahvalil za sodelovanje 
pri različnih projektih v svojih krajih 
ter jim zaželel še veliko zdravih in 
uspešnih naslednjih let. 

Vsi so za darilo prejeli vrček 
Fontane piv Zeleno zlato, rogljičke, 
ki se dobro podajo s pivom, ter foto-
grafijo srečanja, da bo dan ostal v 

trajnem spominu. Za veselo razpolo-
ženje je poskrbel nastop dueta Akus-
tični orgazem.

Ena od pomembnih zanimivosti iz 
leta 1973, ko so se rodili letošnji abra-
hamovci, je, da je bil 3. aprila tistega 
leta opravljen prvi klic z mobilnega 
telefona, je med drugim povedala 
voditeljica programa Martina Švab. 

Veselo v šesto desetletje
    T. TAVČAR

Udeleženci srečanja z županom Jankom Kosom                                           

Občina Žalec se je tudi letos 
pridružila projektu Evropski teden 
mobilnosti, ki je potekal med 16. 
in 22. septembrom. Na zadnji dan 
so organizirali že tradicionalni 
osrednji dogodek – dan brez avto-
mobila. Del Šlandrovega trga v 
Žalcu so zaprli za promet, name-
njen je bil le pešcem, na njem pa so 
predstavili številne aktivnosti. 

Dan brez avtomobila je minil v 
znamenju različnih delavnic, svoje 
delo pa so predstavili tudi gasilci in 
policisti. Otroci iz žalskih vrtcev in 
osnovnošolci so skozi igro spoznavali 
različne oblike mobilnosti ter se ob 
tem učili prometnih pravil in odgo-
vornega ravnanja v prometu. Tako 
so bila parkirišča in cestna površi-
na spremenjena v prostor za igro 

tudi starejših občank in občanov, ki 
so se preizkusili v metanju krogov. 
Najmlajši iz vrtcev pa so promet 
spoznavali skozi pripovedovanje 
pravljic, saj so se povabilu tudi letos 
odzvale žalske knjižničarke, ki so 
pripravile bralni kotiček. Sodelovali 
so tudi zdravstveni delavci z merit-
vami sladkorja v krvi. Letošnji dan 
brez avtomobila je potekal pod sloga-
nom »Prekinimo potratne navade 
in začnimo živeti bolje«. Sodelujoči 
so nagovarjali k čim manjši uporabi 
avtomobila in k usmeritvi naše 
mobilnosti v hojo, kolesarjenje ali 
pa v uporabo javnega prometa. V 
kampanji vsako leto sodeluje več kot 
1000 mest v Evropi, v Sloveniji pa se 
iz leta v leto priključuje več občin, 
sedaj jih je že blizu 90.

Peš na dan brez avtomobila 
     T. TAVČAR

Tudi policistke in policisti se vedno odzovejo povabilu na dan mobilnosti v Žalcu.

Mlade oči so zanimali veliki gasilski avtomobili in njihova uporabnost.

POPRAVEK
V avgustovski številki Utripa Savinjske doline je bil na 2. in 3. strani 
v pogovoru z županom Jankom Kosom z naslovom Praznik občine v 
znamenju sanacije škode in dobrodelnosti objavljen županov citat: »Z 
zamikom enega dneva se je potem začela pojavljati podtalnica, denimo 
v Rojah, ki sicer niso bile poplavljene …« Na Občino Žalec so 31. avgusta 
prejeli dopis občana Boštjana Golubiča iz Spodnjih Roj, da zapisana 
izjava ne drži, v dokaz pa je priložil slikovno gradivo. Od Občine Žalec 
smo 15. septembra prejeli pobudo, da se napaka odpravi. Citata za nazaj 
ne moremo spreminjati, lahko pa glede na slikovni material ugotovimo, 
da v primeru Spodnjih Roj ni šlo le za podtalnico in so bili tudi objekti v 
Spodnjih Rojah poplavljeni, gotovo pa hiša Boštjana Golubiča v Spodnjih 
Rojah 7 a. Za pomoto se v imenu citiranega in zapisanega opravičujemo.

Uredništvo
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V kulturnem hramu, ki ponosno 
nosi ime po tem za slovenstvo 
pomembnem dogodku, v Domu 
II. slovenskega tabora, so na 
slavnostni seji Občinskega sveta 
Občine Žalec podelili tudi občinska 
priznanja, ki jih je podelil župan 
Janko Kos, ki je bil tudi slavnostni 
govornik. 

Župan se je v nagovoru spomnil 
dogodkov izpred 155 let in pomena 
II. slovenskega tabora in si zaželel, da 
bi bili tudi naši zanamci tako ponosni 
na nas, kot smo mi na prednike izpred 
155 let: »Vedno se je treba boriti za 
državo in kaj za njo postoriti. Če so 
poleg ostalega pred 155 leti tukaj 
rekli 'slovenski jezik v slovenske šole 
in cerkve', moramo mi narediti vse, 
da bodo naši potomci tudi čez 155 let 
še govorili slovenski jezik.« Sicer pa 
je Janko Kos v nagovoru povzel tudi 
dosežke občine v minulem obdobju 
in težave, ki jo pestijo, posebej pa 

izpostavil zadnje, povezane s popla-
vami, ki jih je podrobneje predstavil 
tudi v pogovoru za Utrip Savinjske 
doline v prejšnji številki. Posebej 
se je spomnil vseh prostovoljcev in 
povabil na dobrodelni koncert za 
žrtve poplav, ki ga je Občina organi-
zirala skupaj z ZKŠT Žalec dva dni po 
svečani seji.

Značko Občine Žalec za leto 
2023 so prejeli Stanislav Košeni-
na za dolgoletno prizadevno delo 
za ohranjanje kulture in kulturne 
dediščine v občini, Franci Podbre-
žnik (v njegovi odsotnosti je prev-
zela priznanje njegova žena, Alenka 
Podbrežnik) za uspešno delovanje 
na kulturnem in zabavnem področju 
ter večletni prispevek k promociji 

Občine Žalec, Darko Naraglav za 50 
let novinarskega dela, od tega kar 
45 let pri našem Utripu Savinjske 
doline in njegovima predhodnikoma 
Savinjskem občanu in Savinjčanu, 
in za dolgoletno aktivno medijsko 
delovanje v občini, in Janez Vipotnik 
za uspešno vodenje svojega podje-
tja Vija in veliko podporo različnim 
društvom.

Plaketo Občine Žalec za leto 2023 
so prejeli Zdenka Jan za dolgoletno 
uspešno in aktivno vodenje krajev-
ne skupnosti Šempeter v Savinjski 
dolini, Špela Jovan za aktivno delo-
vanje in vodenje skupine starejših 
ljudi za samopomoč in Uroš Žibret za 
dolgoletno aktivno in požrtvovalno 
delo pri PGD Ponikva in Gasilskem 
poveljstvu Občine Žalec.

Župan Občine Žalec Janko Kos 
je podelil tudi posebne zahvale za 
požrtvovalno delo v času letošnjih 
poplav. Te so prejeli: Uroš Žibret, 

poveljnik Gasilskega poveljstva 
Občine Žalec, Klemen Herle, name-
stnik poveljnika Gasilskega povelj-
stva Občine Žalec, Matej Zupanc, 
poveljnik PGD Dobriša vas-Petrovče, 
Matjaž Zahojnik, namestnik povelj-
nika PGD Vrbje, Gašper Mastnak, 
predsednik KS Vrbje, Niko Natek, 
predsednik KS Petrovče, Škofijska 
Karitas Celje (zahvalo je prevzel Rok 
Metličar, škofijski upravitelj Škofije 
Celje), Slovenska filantropija, Hiša 
Sadeži družbe Žalec (zahvalo je 
prevzela dr. Barbara Lužar) in Rdeči 
križ Slovenije – Območno združe-
nje Žalec (zahvalo je prevzela Lora 
Pirmanšek Virant). V imenu preje-
mnikov priznanj se je zahvalil Uroš 
Žibret: »Radost, ki obdaja naša 
srca, ko pomagamo, ko smo drug 
drugemu človek, nas dviguje. Ko nas 
opazijo drugi, je naše prostovoljstvo 
še enkrat poplačano. Podeljeno 
priznanje s strani Občine Žalec nas 
dodatno motivira k nadaljnjemu in 
dobremu delovanju. Ponosni smo, da 
smo del tako gostoljubne in razvojno 
usmerjene občine.« 

V kulturnem programu je s prired-
bami znanih svetovnih izvajalcev 
navdušil kitarski orkester Glasbene 
šole Risto Savin Žalec, ki ga vodi prof. 
Maruša Mirnik, z gosti – Mladinskim 
pevskim zborom OŠ Šempeter pod 
vodstvom prof. Katje Florjančič, ki 
je prispevala tudi vokal. Kitarskemu 
orkestru in zboru so se pri posame-
znih skladbah pridružili tudi citrarji, 
violinisti, trobilci, tolkalisti in drugi 
instrumentalisti, učenci in učitelji 
Glasbene šole Risto Savin Žalec

Svečani dogodek je pol ure pred 
proslavo napovedala Godba Zabuko-
vica.

V Žalcu so 6. septembra s svečano proslavo obeležili občinski praznik, 
s katerim obeležujejo II. slovenski tabor, ki je tu potekal 6. septembra 1868 
in okrepil pomen Žalca v slovenskem prostoru.

Zahvala tudi vsem 
prostovoljcem v poplavah

  L. GROBLER   T. TAVČAR

Plakete so prejeli Uroš Žibret, Špela Jovan in Zdenka Jan.

Župan je značke Občine Žalec podelil Franciju Podbrežniku, Janezu Vipotniku, Darku 
Naraglavu in Slavku Košenini.

Letos so se v Žalcu posebej zahvalili prostovoljcem.

Danes se bodo občinski svetni-
ki Občinskega sveta Žalec v Domu 
II. slovenskega tabora sestali na 7. 
redni seji, na prvi po dopustih. Med 
drugim bodo obravnavali predlog 
sprememb in dopolnitev Odloka 
o proračunu Občine Žalec za leto 
2023 (prva in druga obravnava).

Odločali bodo tudi o imenovanju 
Milana Vogrinca iz Vrbja za pred-
stavnika Občine Žalec v Skupšči-
no Javnega komunalnega podjetja 
Žalec. Seznanili se bodo s poroči-
lom o izvrševanju proračuna Občine 
Žalec v obdobju januar–junij 2023. 
Na mizi so tudi predlog Odloka o 
občinskih cestah in cestnoprometni 
ureditvi v Občini Žalec (prva obrav-
nava) in predlog soglasja k Sistemiza-
ciji delovnih mest v JZ Vrtci Občine 
Žalec za šolsko leto 2023/2024 ter 
predlog dopolnitev Sklepa o določi-
tvi cen programov v JZ Vrtci Občine 
Žalec. Za obravnavo in sprejem je 
pripravljen tudi predlog odloka o 
občinskem podrobnem prostorskem 
načrtu, natančneje spremembe in 
dopolnitve OPPN severovzhodnega 
dela naselja Šempeter.

V drugi obravnavi bodo svetniki 
odločali tudi o Programu opremlja-
nja stavbnih zemljišč in merilih za 
odmero komunalnega prispevka za 
območje OPPN Zaloške Gorice ZŠ-1. 
Tudi predlog dopolnitev Pravilnika 
o opravljanju gostinske dejavnosti v 
Občini Žalec je namenjen za obravna-
vo in sprejem na tokratni seji. Obrav-
navali pa bodo tudi nekaj poročil, 
denimo Poročilo o delu koncesionar-
ja VOC Celje za izvajanje gospodar-
ske javne službe vzdrževanja občin-
skih javnih cest v Občini Žalec za leto 
2022, Poročilo o izvajanju koncesijske 
pogodbe izbirne lokalne gospodarske 
javne službe dejavnost operaterja 
distribucijskega sistema zemeljskega 
plina na območju Občine Žalec v letu 
2022 in plan gradnje za leto 2023. 
Svetniki bodo prejeli tudi informaci-
je o analizi poslovanja gospodarstva 
na območju Občine Žalec in Spodnje 
Savinjske doline v letu 2022, obrav-
navali pa bodo tudi Dokončno poro-
čilo Nadzornega odbora Občine Žalec 
o opravljenem nadzoru v Rokome-
tnem klubu Žalec.

Danes na 7. redni seji 
  L. GROBLER

V četrtek, 21. septembra, je 
v dvorani Doma II. slovenskega 
tabora Žalec potekala slovesnost 
ob razvitju prapora Čebelarskega 
društva Gotovlje (ČD). 

Predsednik društva Franci Hrasto-
vec je na slovesnosti povedal, da so 
si v društvu že več let prizadevali, da 
bi imeli svoj prapor in z njim zasto-
pali svoje društvo na raznih sveča-
nostih in pomembnih dogodkih. Ob 
tej priložnosti se je zahvalil vsem, ki 
so darovali za trakove in žebljičke. 
Čestitke ob tem dogodku in njihovi 
47-letnici delovanja je izrekel župan 
Občine Žalec Janko Kos, ki je bil tudi 
pokrovitelj svečanosti. Čestitkam se 
je pridružil tudi predsednik Čebe-

larske zveze Slovenije Boštjan Noč. 
Povedal je, da je v Sloveniji 206 čebe-
larskih društev in da imajo skoraj vsi 
svoje prapore. V državi je skoraj 200 
krožkov po osnovnih šolah, v katere 
je vključenih več kot 2500 otrok.

Na oder je prapor društva prine-
sel Branko Pohole, čebelar z najdalj-
šim stažem v društvu. Čebelarsko 
društvo Gotovlje je bilo ustanovljeno 
leta 1976 in trenutno šteje 35 čebe-
lark in čebelarjev. Je eno od treh 
društev v Občini Žalec, ki delujejo 
v sklopu Čebelarske zveze Spodnje 
Savinjske doline. Razvitje prapora 
je obogatil bogat kulturni program, 
blagoslov pa je opravil domači župnik 
Vlado Bizjak. 

Gotoveljski čebelarji 
razvili prapor  

    T. T.

Nov prapor ČD Gotovlje
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Po katastrofalnem avgustovskem 
neurju s poplavo, ki je naredila 
veliko škode tudi v Občini Prebold, 
zlasti na področju industrijske 
cone v Latkovi vasi in tamkajšnji 
Mačkovi ulici, je župan Marko 
Repnik v sredo, 30. avgusta, prip-
ravil sprejem za predstavnike gasil-
skih društev, ki sestavljajo Gasilsko 
zvezo Prebold ter vodstvo občin-
skega štaba civilne zaščite. 

Župan mag. Marko Repnik se jim 
je zahvalil in ob tem poudaril, da 
imajo vsi, ki so v tem času sodelovali 
pri pomoči in odpravljanju posledic, 
pri njem in v občinski upravi vso 
podporo. In to kljub govoricam, da 
nekateri občani niso bili zadovoljni 

z njihovim opravljenim delom v času 
poplav in kasneje pri odpravljanju 
posledic. Poudaril je še, da bodo pri 
sestavljanju proračuna za prihodnje 
leto več sredstev namenili občankam 
in občanom oziroma protipoplavni 
varnosti. Več sredstev bodo name-
nili tudi za nabavo gasilske opreme. 
Najprej bodo kupili dve prikolici z 
nadgradnjo, in sicer eno za interven-
cije ob poplavah, drugo pa za primere 
pomoči ob močnem vetru oziroma 
pri prvih sanacijah streh. Gasilci že 
nekaj časa opozarjajo tudi, da bi bilo 
dobro, če bi imeli v gasilski zvezi tudi 
čoln, kar se je tokrat tudi potrdilo. 

V šestnajstih dneh se je po različ-
nih lokacijah v Občini Prebold ob 

poplavah in odpravljanju posledic 
razvrstilo skoraj 600 gasilk in gasil-
cev. Regijsko pomoč kolegov pa so 
dobili na dan prostovoljstva, ko so 
skupaj pomagali čistiti gospodarski 
kompleks podjetij v poslovni coni v 
Latkovi vasi. Kot so prisotni izvedeli 
na srečanju, se po uspešno opravlje-
ni nalogi ob poplavah z mesta vodje 
občinske civilne zaščite poslavlja 
Peter Petač. Župan mag. Marko 
Repnik je ob tej informaciji pozval 
vse gasilce, da predlagajo novega 
poveljnika, vse do imenovanja pa 
bo svojo delo opravljal še dosedanji 
poveljnik.

V prihodnje več sredstev 
za gasilsko opremo

     D. NARAGLAV

Preboldski župan mag. Marko Repnik se je na sprejemu zahvalil gasilcem 
in predstavnikom CZ za vso delo in požrtvovalnost, ki so jo izkazali ob tej 
naravni nesreči.

Udeleženci srečanja po končanem sestanku

Za Občinsko knjižnico Tabor, ki 
deluje pod strokovnim okriljem 
Medobčinske splošne knjižnice 
Žalec, je bil 12. september pomem-
ben dan – odprla je vrata novih 
prostorov. Z dosedanje lokacije, ki 
je bila v Domu krajanov Tabor, so 
se preselili zaradi prostorske stiske 
tamkajšnjega vrtca. Je pa knjižni-
ca, ki je že nekajkrat spremenila 
svoj naslov, s selitvijo pridobila 
nekaj več prostora, kar pa še vedno 
ne ustreza normativom. 

Ker je Občina Tabor priljubljena 
bivalna destinacija, se vanjo prise-
ljuje vedno več mladih družin, kar je 
sprožilo prostorsko stisko v vrtcu. V 
Vrtcu Tabor je letos oblikovanih kar 

osem oddelkov, v katere je vključe-
nih 132 otrok, kar je največ doslej. V 
društvenih prostorih Doma krajanov 
je doslej že bil oddelek vrtca, na novo 
pa je tudi v prostorih knjižnice, zato 
se je morala ta preseliti. Občina Tabor 
je poiskala nadomestno lokacijo, in 
sicer v prvem nadstropju Kmetijske 
zadruge Savinjska dolina, na naslovu 
Tabor 18. Knjižnica je pridobila doda-
tnih 20 m², kar še vedno ne ustreza 
normativom, a so zaposleni v knji-
žnici hvaležni, ker je dobrodošel vsak 
dodaten prostor. Gradivo so v lepo 
obnovljenih prostorih lahko postavili 
bolj pregledno, predvsem pa so dobili 
dodaten prostor, ki bo namenjen 

najmlajšim. Ob selitvi so knjižničarji 
vse gradivo, to je nekaj več kot 9000 
enot, opremili z RFID nalepko, ki 
omogoča varovanje gradiva.

Trak, ki je odprl pot v nove prosto-
re, sta ob glasbeni spremljavi, ki jo 
je izvajal Matjaž Jeršič, prerezala 
Marko Semprimožnik, župan Občine 
Tabor, in Jolanda Železnik, direkto-
rica Medobčinske splošne knjižnice 
Žalec. Župan je med drugim povedal, 
da se zaveda, da je ta prostorska 
rešitev lahko le začasna in da bodo 
dolgoročni zagotovitvi prostorov za 
opravljanje knjižnične dejavnosti, ki 
bodo ustrezali strokovnim norma-
tivom, namenili veliko pozornos-
ti. Dodal je še, da bodo zagotovili 
pogoje, da bi bila knjižnica odprta 
še več ur tedensko. Trenutno sta 
izposoja in vračilo knjig na voljo 
vsak torek od 12. do 18. ure in vsako 
soboto od 8. do 12. ure. V knjižnico 
redno prihaja približno 15 odstotkov 
vseh občank in občanov, pričakuje-
jo pa, da bodo prenovljeni prostori 
vanjo privabili še več ljudi. 

V Medobčinski splošni knjižnici si 
želijo, da bi se primernejši prostor-
ski pogoji kmalu zagotovili tudi v 
občinah Vransko in Žalec, kjer so 
knjige najbolj utesnjene, obe knji-
žnici pa tudi nista dostopni gibalno 
oviranim uporabnikom.

Knjižnica na novi lokaciji
     D. NARAGLAV

Knjižnica je odstopila prostor vrtcu, ki ima že osem oddelkov, 
na novi lokaciji pa je pridobila dodaten prostor.

Med prerezom traku ob odprtju knjižnice župan Marko Semprimožnik in direktorica 
MSKŽ Jolanda Železnik

Občina Braslovče vsako leto 
septembra praznuje občinski 
praznik v spomin na prvo znano 
pisno omembo kraja leta 1140, ko 
je bil ustanovljen benediktinski 
samostan v Gornjem Gradu, kate-
remu je takratni oglejski patriarh 
namenil dva dela desetine v fari sv. 
Marije v Braslovčah. 

Na kulturno bogati prireditvi 15. 
septembra sta bila solidarnost in srce 
rdeča nit prireditve, ki jo je povezo-
vala Jasmina Roter Jager. Kulturni 
program so popestrili še Sara Jezer-
nik Špec na violini, plesalke Društva 
za umetnost plesa Harlekin, člani 
Kulturnega društva Gomilsko in 
kot osrednja glasbena gosta Tinkara 
Kovač in Boštjan Pertinač. 

Slavnostni govornik, župan 
Občine Braslovče Tomaž Žohar, je v 
nagovoru predstavil številne projek-
te, ki jih je občina v minulem letu 
uspešno realizirala, in tudi preizkuš-
nje, s katerimi se je morala soočiti. 
Ob tem pa se je zahvalil vsem, ki 
so bili kakorkoli zaslužni za njeno 
dobro in uspešno delo. Ob nedav-
nih poplavah so bila tako nekate-
ra društva in organizacije kot tudi 
posamezniki še posebej zaslužni za 
učinkovito pomoč občanom, zato 
je župan v ta namen podelil župa-
nova priznanja. Za hitro in nesebič-
no pomoč občanom, predvsem pa 
nudenje prenočišča ob evakuaciji 

in toplih obrokov za prostovoljce in 
oškodovance Osnovni šoli Braslov-
če, za nudenje pomoči pri odvozu 
odpadkov in drugi pomoči Društvu 
podeželske mladine Spodnje Savinj-
ske doline, za nesebično in junaško 
posredovanje pri reševanju življenj 
in premoženja prostovoljnim gasil-
skim društvom Braslovče, Topovlje-
-Parižlje, Letuš, Trnava, Gomilsko, 
Grajska vas in Dobrovlje ter za učin-
kovito organizacijo in vodenje inter-
vencij ob poplavah Štabu Civilne 
zaščite Občine Braslovče.

V nadaljevanju pa je Franc Kralj za 
izreden prispevek k razvoju občine, 
razvoju športa in predvsem za svoje 
neprecenljivo delo pri ohranja-
nju kulturne dediščine prejel naziv 
častnega občana Občine Braslovče. 
»Franc Kralj je oseba, ki je zaslu-
žna za to, da se je in da se še vedno 
ime Braslovč na takšen ali drugačen 
način širi izven meja naše občine ter 
da z Gradom Žovnek v prenovljeni 
podobi Občina Braslovče danes gradi 
svojo turistično prepoznavnost. Ob 
vsem pa Franc Kralj skrbi tudi za to, 
da se bo še čez desetletja vedelo, kdo 
so bili znani Braslovčani in kakšne so 
bile Braslovče nekoč,« so še povedali 
o novoimenovanem častnem občanu. 
Prireditev so otvorili in zaključili s 
slavnostnim mimohodom občinskih 
praporščakov.

Franc Kralj častni občan
     T. TAVČAR

Letošnji dobitniki županovih priznanj

V Preboldu se končuje rekon-
strukcija parkirišča pred Domom 
KZ Savinjska dolina Prebold, gasil-
skim domom PGD Prebold-Dolenja 
vas- Marija Reka ter pekarno in 
trgovino Peternel. 

To parkirišče je bilo že kar precej 
poškodovano, poleg tega pa so se 
izvajala dela pri napeljavi optične-
ga kabla T-2. Glede na to, da je bilo 
parkirišče treba urediti, so se na 
Občini odločili, da bodo hkrati z 

obnovo opravili tudi vsa ostala dela 
in zamenjali dotrajane inštalacije, ki 
so pod površino parkirišča oziroma 
dvorišča pred temi objekti, tako 
da ne bi bilo treba kasneje spet kaj 
razkopavati, če bi prišlo do kakšnih 
okvar zaradi starih inštalacij. Dela 
so sedaj že pri kraju in v prihodnjih 
dneh bodo površino tudi asfaltirali 
in uredili parkirišča, kot so bila pred 
sanacijo. 

Obnovili parkirišče
     D. N.

Prostor je že skoraj pripravljen za novo asfaltno prevleko.
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Svetnice in svetniki Občine 
Braslovče so se v sredo, 30. 
avgusta, sestali na 5. redni seji. 
Župan Tomaž Žohar je na dnevni 
red uvrstil 14 točk. 

Uvodoma so soglasno potrdi-
li županov predlog za podelitev 
naziva častnega občana Fransu 
Kralju. Občinski svet se je seznanil 
z izvrševanjem proračuna v prvem 
polletju. Na mizi je bil tudi predlog 
podaljšanja projekta Dolina zelene-
ga zlata, ki je skupen vsem občinam 
Spodnje Savinjske doline, kot opera-
cija v sklopu LAS-a pa se je zaključil 
meseca junija. Občine bodo z lastni-
mi sredstvi projekt nadaljevale do 
konca leta. Za ta namen ima Občina 

Braslovče predvidenih dobrih 14 
tisoč evrov. Predlog je bil potrjen z 
enim glasom proti. 

Po hitrem postopku so soglasno 
potrdili tudi predlog o maksimalnem 
povečanju sredstev za odpravo škode 
po letošnjih poplavah v proračunski 
rezervi. Gre za povečanje v višini 1,5 
odstotka prejemkov proračuna, kar 
znaša 155.800 evrov. 

V nadaljevanju je župan Tomaž 
Žohar podal še aktualno stanje na 
področju odprave posledic poplav 
in sanacije ter predstavil nekate-
re možne rešitve za zagotovitev 
poplavne varnosti in izgradnjo 
domov prizadetih občank in občanov 
na novi lokaciji. 

Za pomoč 155 tisoč evrov
  T. T.

S svečanostjo so gasilci PGD 
Ojstriška vas-Tabor zaokroži-
li 120-letno delovanje svojega 
društva, hkrati pa začeli pisati novo 
zgodbo, ki jo je pomembno obogati-
lo novo gasilsko vozilo Scania P410 
XT, ki ga bodo dobili prihodnje leto. 

S pozdravom je zbrane nagovoril 
novi predsednik društva Peter Jezer-
nik. Župan Marko Semprimožnik 
je izrazil veselje, da sta v občini gasil-

stvo in gasilska služba tako dobro 
organizirana in v ponos lokalni 
skupnosti. Zahvala za to gre vsem 
trem društvom, ki delujejo v okviru 
Občinskega poveljstva Občine Tabor 
in v okviru Gasilske zveze Žalec. 

Zbranim so nato spregovori-
li še predsednik GZ Žalec Milan 
Pustoslemšek in predstavnik GZ 
Slovenije Janko Žunter, na video 
projekciji pa s spomini Milan Blatnik, 
Vinko Turnšek, Drago Vranič, nekda-
nji župan in častni član društva Vilko 
Jazbinšek in sedanji poveljnik Grega 
Serdoner, ki je spregovoril o trenu-
tnem utripu v društvu. Ob tem je 
povedal, da je PGD Ojstriška vas-Ta-
bor gasilsko društvo 2. kategorije in 
je osrednje društvo v Občini Tabor. 
Trenutno šteje 215 članov, od tega 
je 31 operativnih gasilcev. Speciali-
ziranih za uporabo izolirnega dihal-
nega aparata je 22 gasilcev, še druge 
različne gasilske specializacije pa ima 
opravljenih 36 gasilcev. Trenutno 
razpolagajo z dvema gasilskima vozi-
loma – z avtocisterno in s kombijem 
za prevoz oseb. Ob lanskih obsežnih 
požarih na Krasu so v sklopu odprave 
Savinjsko-šaleške regije sodelovali tri 
dni s 14 gasilci in cisterno. Vsestran-
sko aktivni pa so bili tudi ob letoš-
nji poplavah in neurjih, čeravno v 
njihovi občini na srečo tokrat niso 
imeli večjih težav. Nadvse pa se vese-
lijo novega vozila, ki jim bo omogoča-
lo še boljše in uspešnejše operativno 
delovanje.

Prireditev so ob tem jubilejnem 
večeru, ki sta ga vodila Maruša 
Leskovšek in Blaž Kovče, s svojimi 
nastopi polepšali Gaja Topovšek, 
čelistka Lara Vidic, glasbeno-pevski 
duet harmonikarja Robija Zupana 
in njegove žene Sonje ter pevska 
skupina OK!tete, ki jo sestavljajo 
pevke Pevskega društva Tabor. Gasil-
sko društvo se je ob koncu nekaterim 

sosednjim društvom, županu, pred-
stavniku GZ Slovenije in predsedni-
ku GZ Žalec zahvalilo za sodelovanje 
in pomoč s podelitvijo spominskih 
obeležij. Za posebno presenečenje 
pa so ob zaključku uradnega dela 
poskrbeli mladi iz stanovanjskega 
naselja ob Domu krajanov, ki so na 
oder prinesli škatlo in v njej preko 
500 evrov za nov gasilski avto. Otroci 
so ta popoldan, ko so v naselju imeli 

družabno srečanje, denar zbrali s 
peko palačink in s tem pokazali, da 
imajo radi gasilce. 

Dvorano je krasila tudi priložno-
stna razstava z zgodovinskim pregle-
dom delovanja društva in številnimi 
fotografijami s prikazom bogatega in 
zagnanega dela društva. 

Sprehod skozi 
zgodovino društva

Pogled v zgodovino, ki se je z 
besedo in sliko prepletala skozi vso 
prireditev, razkriva začetke gasilske-
ga delovanja v tej občini. Leta 1899 
je bilo ustanovljeno prvo Prostovolj-
no gasilsko društvo Občine Sveti 
Jurij ob Taboru, s sedežem v Kapli. 
Leta 1903, 4. avgusta, je v evidencah 
visokega kraljevega namestnika v 
Gradcu zabeleženo, da je bilo ta dan 
ustanovljeno Prostovoljno gasilsko 
društvo Ojstriška vas. Že več kot 
mesec pred tem pa je bil napisan in 
s strani občine potrjen prvi statut 
društva. Prvi načelnik društva je bil 
Johan Brišnik - Razgan, zapisnikar 
Ladislav Apat, blagajnik pa Jožef 
Debelak. Temelji razvoja so bili s tem 
postavljeni, delo pa se je šele zares 
začenjalo. V prvih letih delovanja je 
društvo nabavilo ročno gasilsko briz-
galno s cevmi in ostalo opremo. Leta 
1931 je društvo zbralo denar za prvo 
motorno brizgalno. Ta je še vedno 
shranjena v gasilskem domu. 7. julija 
1935 je bil ustanovljen gradbeni 
odbor za izgradnjo novega gasilske-
ga doma. Zemljišče, kjer danes stoji 
gasilski dom, so odkupili od župnij-
skega Ubožnega zavoda Sveti Jurij 
ob Taboru. Gasilski dom je zgradil 
zidarski mojster Jožef Dolinšek iz 
Kaple. Dve leti kasneje je društvo 
razvilo svoj prvi prapor, njegova 
botra sta bila Maks in Marija Cukala. 
V drugi polovici tridesetih let je bila 
v zraku zla slutnja prihajajoče vojne. 

Kmalu po začetku vojne so Nemci 
popisali vso društveno opremo in 
nato 8. septembra 1941 gasilsko 
društvo ukinili. Po vojni je to spet 
začelo delovati in leta 1946 pridobilo 
novo gasilsko vozilo – tovorni avto-
mobil znamke Ford. 4. avgusta 1957 
so v gasilskem društvu razvili nov 
prapor kot nadomestek prejšnjemu, 
ki je izginil v vojnem času. Društvo 
je raslo in se razvijalo. Leta 1968 si 
je že lahko privoščilo novo motorno 
brizgalno Rosenbauer, ki je nado-
mestila prvotno iz leta 1931. Ob 70. 
obletnici delovanja je društvo dobilo 
nov kombi znamke IMV 1600 Super 
B gasilec. Ob 80. obletnici društva, 
leta 1983, pa so člani in članice obno-
vili gasilski dom. Ob 85. obletnici 
PGD Ojstriška vas-Tabor leta 1988 
je društvo pridobilo prvo avtocister-
no, ki je imela kapaciteto 6000 litrov. 
Avgusta 1994 je bil prevzem rablje-
nega gasilskega kombija znamke 
TAM in ob tem se je praznovala tudi 
90. obletnica društva. Hkrati je bila 
takrat obnovljena dvorana gasilske-
ga doma. Leta 1996 je ta dobil novo 
zunanjo podobo – prebarvali so ga na 
rumeno in ga preuredili. Leta 2003 
so praznovali 100. obletnico delova-
nja in takrat so prevzeli novo avtocis-
terno Iveco GVC 24/50 in kombi za 
prevoz oseb Volkswagen Transpor-
ter. Slovesnost so takrat združili s 
praznovanjem dneva gasilca.                                                    

Jubilejnih 120 let PGD 
Ojstriška vas-Tabor

     D. NARAGLAV

V Domu krajanov Tabor so 16. septembra obeležili 120 let delovanja 
Prostovoljnega gasilskega društva Ojstriška vas-Tabor. 

Predsednik društva z otroki po prevzemu škatle z več kot 500 evri za nov avto, ki so jih 
otroci zbrali s peko in prodajo palačink.

Čeprav so ločiški gasilci in gasilke 
še vedno aktivni pri odpravljanju 
posledic avgustovskih poplav, ki so 
hudo prizadele njihovo domačo vas, 
so se vseeno odločili, da počastijo 
častitljiv jubilej društva. Tako so 
10. septembra v Kulturnem domu 
na Polzeli organizirali slavnostno 
akademijo, na katero so poleg 
svojih članov povabili tudi ostale 
gasilke in gasilce iz Občine Polzela, 
predstavnike Gasilske zveze Žalec 
in Občine Polzela.

Osrednja govornika na akademiji 
sta bila predsednica društva Mateja 
Ušen ter poveljnik društva Rok 
Bastl, ki sta povzela glavne mejnike 
v zgodovini domačega društva ter v 
prvi vrsti izpostavila lastnosti, ki že 
od nekdaj spremljajo ločiške gasilce 
– pogum, zagnanost, nesebičnost, 
trdna volja, požrtvovalnost in slož-
nost vseh generacij. Poudarila sta, da 
je njihovo društvo danes takšno, kot 
je, zaradi dobrih temeljev, ki so jih 
postavili gasilci v preteklosti. 

S svojim obiskom jih je počastila 
namestnica predsednika Gasilske 
zveze Slovenije dr. Janja Kramer 
Stajnko. Domačim gasilcem je česti-
tala za dobro opravljeno delo v prete-
klih letih, izrazila občudovanje za 
dobro sodelovanje tako med člani 
kot s sosednjimi društvi in poudarila 

pomen medgeneracijskega povezova-
nja. Društvu je podelila odlikovanje 
Gasilske zveze Slovenije, plamenico 
I. stopnje, ki ga je v imenu društva 
prevzela predsednica Mateja Ušen.

V imenu Občine Polzela je prisotne 
nagovoril podžupan Igor Pungar-
tnik, ki je ločiškim gasilcem čestital 
ob visokem jubileju, se jim zahvalil 
za njihovo požrtvovalnost in trud, 
pohvalil sodelovanje vseh treh gasil-
skih društev v občini ter jim oblju-
bil podporo tudi v bodoče. Besede 
zahvale so izrekli tudi predsednik GZ 
Žalec Milan Pustoslemšek in drugi 
gostje.

Na akademiji so domači gasilci 
podelili zahvale društvom, organi-
zacijam in vsem izjemnim posame-
znikom, s katerimi že vrsto let dobro 
sodelujejo. Članom PGD Ločica ob 
Savinji so bila podeljena prizna-
nja Gasilske zveze Žalec III., II. in I. 
stopnje, odlikovanja Gasilske zveze 
Slovenije III. stopnje in plamenica III. 
stopnje. Najvišje priznanje, in sicer 
odlikovanje Gasilske zveze Slovenije 
I. stopnje, je za svoje dolgoletno delo 
in neprecenljiv prispevek pri razvoju 
društva prejel Rudi Jazbec.

Slavnostno akademijo sta s svojo 
glasbo obogatila Ana Golavšek in 
Jernej Luzar.

Ločiško gasilci prazujejo 
     T. TAVČAR

Predsednica PGD Ločica ob Savinji Mateja Ušen je podelila priznanja in zahvale.                      

Prostovoljno gasilsko društvo Ločica ob Savinji 
v letošnjem letu praznuje 90-letnico delovanja. 

V torek, 12. septembra, je bila 
na Vranskem sedma redna seja 
občinskega sveta. Med drugim so 
razpravljali o pobudah in vpraša-
njih svetnikov, ki so se nanašala 
predvsem na cestno infrastruktu-
ro, varnost v cestnem prometu in 
urejenost okolice. 

Županja Nataša Juhart je na seji 
predlagala rebalans proračuna za 
letošnje leto. Računovodkinja Petra 
Slatinšek je tiste pomembne spre-
membe na prihodkovni in odhod-
kovni strani proračuna, zaradi 
katerih je potrebno izravnati občin-
sko blagajno. V največji meri so to 
projekti oziroma razpisi, na katere se 
je občina prijavila in bila uspešna. Za 
to mora zagotoviti določena lastna 
sredstva, da lahko potem računa na 
sofinanciranje s strani države. Tako 
bodo realizirani turistični in športni 
projekti, in sicer Center jamskih 
doživetij, sanacija strehe na športni 
dvorani Vransko ter ureditev doda-
tnih prostorov za vrtec.

Vrednost vseh naštetih projek-
tov je okoli 610 tisoč evrov. S strani 
države bodo pridobili 257 tisoč evrov 
nepovratnih sredstev, ostalo pa bo 
prispeval občinski proračun. V nada-
ljevanju so potrdili še letne programe 
za šport, kulturo, socialnovarstve-
ne programe in programe drugih 
društev za prihodnje leto. Imeno-
vali so še člane Sveta za preventivo 
in vzgojo v cestnem prometu ter 
občinske predstavnike v Svet zavoda 
Osnovne šole Vransko – Tabor.

Rebalans 
proračuna 

  T. T.
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Spoštovani,
 

za klopni meningoencefalitis ni učinkovitega
zdravila, okužbo pa s hitro odstranitvijo klopa

težko preprečimo, saj se virus KME v nas
prenese že nekaj minut po vbodu okuženega
klopa. Edina učinkovita zaščita proti KME je

cepljenje.
 

V Zdravstvenem domu Žalec poteka cepljenje
vsak delovni dan, z naročanjem na telefonsko
številko 051 304 352, kjer pridobite tudi vse

potrebne informacije glede zaščite. Brez
čakanja, hitro in učinkovito. 

 
 

CEPITE SE ZA KLOPNI 
MENINGOENCEFALITIS

Poskeniraj za 
več informacij 

o kongresu!

V sredo, 13. septembra, so v Domu kulture Braslovče pripravili 
pogovorni večer z naslovom Vrednote prostovoljnih gasilcev 
na Slovenskem. 

Pogovorni večer v organizaciji 
Gasilske zveze Žalec in Medob-
činske splošne knjižnice Žalec je 
potekal v sklopu spremljajočih 
prireditev 18. kongresa Gasilske 
zveze Slovenije, ki bo potekal 6. 
in 7. oktobra v Žalcu pod geslom 
Odgovorno, načelno in srčno za 
varnost vseh.

Pogovorni večer, ki je sledil sloves-
nemu dvigu kongresne zastave v 
Žalcu, je vodila direktorica Medob-
činske splošne knjižnice Žalec 
Jolanda Železnik, njeni gostje pa 
so bili: Janko Cerkvenik, predse-
dnik Gasilske zveze Slovenije, Franci 
Petek, poveljnik Gasilske zveze 
Slovenije, in Franci Naraks, častni 
poveljnik Gasilske zveze Žalec. 

Vsi so gasilci že od mladih nog, 
tudi častni poveljnik GZ Žalec Franci 
Naraks, ki je postal gasilec s sedmimi 
leti. Njegova želja po znanju in zavest 
o dejstvu, da je le strokovno usposo-
bljen gasilec tisti, ki je kos zahtevnim 
nalogam v gasilski organizaciji, sta 
ga vodili skozi tečaje po posameznih 
stopnjah vse do čina visokega gasil-
skega častnika. V domačem društvu 
PGD Žalec je opravljal več odgovor-
nih funkcij. Vseskozi je zagovornik 
tovarištva, reda in spoštovanja pravil 
v gasilstvu. Zaradi njegove velike 
vneme in strokovnosti so ga vključe-
vali v različne organe Gasilske zveze 
Žalec. Skozi vse obdobje delovanja 
je dal poseben poudarek mladim, ki 
jih je spodbujal za delo in opravljanje 

funkcij, in lahko rečemo, da je skozi 
leta ustvaril ekipo mladih in sposob-
nih gasilcev, ki s svojim znanjem in 
strokovnostjo dostojno nadaljuje 
njegovo delo. 

V pogovornem večeru, ki je potekal 
nadvse sproščeno, so gostje z vseh 
vidikov predstavljali naše gasilstvo, 
ki je svetovni fenomen glede na 
število prebivalcev, saj 12 odstotkov 
državljanov, ki so vključeni v gasil-
stvo, nima nobena druga država 
na svetu. »Nekaj več kot 170 tisoč 
članov imamo v 1341 prostovoljnih 
gasilskih društvih. Naše članstvo 
sestavlja četrtina mladih, 30 odstot-
kov je žensk in še vedno imamo 
sedemodstotni prirast članstva. Z 
dobrim strokovnim usposabljanjem 
zagotavljamo 50 tisoč operativnih 
članov, pripravljenih na pomoč v 
primeru požarov in drugih nesreč. To 
je kapital, ki ga nima nobena druga 
organizacija,« je med drugim povedal 
poveljnik GZ Slovenije Franci 
Petek. Sicer pa je bilo v pogovoru 
izpostavljeno, da odnosi med gasilci 
temeljijo na tovarištvu, medseboj-
nem spoštovanju, hierarhičnem 
redu, pomoči, strpnosti, iskrenosti, 
zaupanju, dostojanstvu … Vrline, ki 
so skupne gasilcem, so vztrajnost, 
marljivost, delovna vnema in navdu-
šenje za delo, zaupanje, pozitiven 
odnos do sebe in okolice, razgleda-
nost, izobraženost, usposobljenost 
za delo, strokovnost, odprtost, prijaz-
nost, potrpljenje, pripravljenost se 

izpostaviti in tvegati … Ravnajo se po 
kodeksu etike prostovoljnega gasil-
stva. Med člani društev vlada močno 
zaupanje, sodelovanje in povezo-
vanje. Zavedajo se, da je vsak posa-
meznik ključen za uspeh društva. 
Tradicija, množičnost, humanost 
in strokovnost so značilnosti gasil-
skih organizacij, ki so v Sloveniji 
zelo pomembne, a morda prepogos-
to za koga samoumevne. »Gasilci 
prostovoljno vstopimo v organizaci-
jo. Potem pa nismo več prostovoljci, 
ampak moramo spoštovati pravila. 
To preprosto, a izjemno pomembno 
sporočilo opominja, da ko se nekdo 
odloči postati del gasilske družine, 
sprejme tudi odgovornosti in obve-
znosti, ki prihajajo z njo. Spoštova-
nje pravil in hierarhije je ključno, saj 
omogoča, da gasilci delujejo usklaje-
no in varno ter zagotavljajo pomoč 
v najbolj kritičnih trenutkih,« je še 
povedal Franci Petek.

V pogovornem večeru je beseda 
tekla tudi o mladih in tem, kaj jih 
privlači, da stopajo v gasilstvo. 
»Denar gotovo ne,« z nasmehom 
pove predsednik GZ Slovenije in 
nadaljuje: »Del tega je zagotovo 
tradicija, ki se je zasidrala v srcih 
naših prednikov. Že več kot 153 let 
se prenaša iz roda v rod, torej gre za 
vpliv družine oziroma okolja. Veliko 
zaslugo imajo vodstva društev, 
mentorji, tudi vzgojne ustanove, z 
gasilstvom so otroci seznanjeni že v 
vrtcih in osnovni šoli. Seveda najprej 
pritegne uniforma, igre, motivirajo 
jih čini, značke in pokali, ki jih dobi-
vajo na tekmovanjih, enako vlogo pa 
imajo tudi druženje, prijateljstvo, 
prijetno okolje. Ves čas jim privzga-
jamo zavest, da gasilci pomagamo 
ljudem, da smo potrebni v družbi. 
Mladi v gasilstvu dobijo mnogo več 
kot gasilske veščine, učimo jih tudi 
spoštovanja hierarhije in timskega 
dela.«

Na večeru je bilo predstavljenih 
tudi nekaj literarnih prispevkov o 
gasilstvu, ki so prispeli na likov-
no-literarni natečaj, na katerem 
so sodelovali otroci iz vrtcev in šol 
Spodnje Savinjske doline. Skupno 
je prispelo 31 literarnih izdelkov in 
več kot 150 likovnih izdelkov. Svoje 
literarne prispevke so predstavili 
učenci Osnovne šole Braslovče Nina 
Kočevar, Zala Završnik, Zoja Jager, 
Gal Črešnik Pirc, Zala Jelen, Manca 
Marija Četina, Maruša Markošek in 
Meta Irena Četina. Njihova mentori-
ca je bila Tina Marovt. 

Gasilci o vrednotah
    D. NARAGLAV

Pogovorni večer o vrednotah prostovoljnega gasilstva (z leve): predsednik GZ 
Slovenije, poveljnik GZ Slovenije in častni poveljnik GZ Žalec ter voditeljica 31. avgusta so predstavniki GZS 

in Gasilske zveze Žalec, ki je orga-
nizatorka kongresa, na novinarski 
konferenci v Domu II. slovenskega 
tabora v Žalcu predstavili aktiv-
nosti pred kongresom in posebej 
program dveh dni kongresa na prvi 
oktobrski vikend. 

Kongres Gasilske zveze poteka 
vsakih pet let, na njem sprejemajo 
poslovnik o delu organizacije, poro-
čilo o delu GZS za preteklo mandat-
no obdobje in programske usmeritve 
za novo obdobje. Volijo pa tudi pred-
sednika in poveljnika GZS, upravni 
odbor, poveljstvo, nadzorni odbor 
in arbitražo. Tudi letošnji kongres 
bo volilni, na njem pa bodo podelje-
na tudi priznanja Matevža Haceta 
ter kipci in plakete gasilca, plenarna 
zasedanja, volitve in podelitve pa 
bodo potekale v dvorani Doma II. 
slovenskega tabora.

V Gasilski zvezi Žalec, ki je gostite-
ljica kongresa, pravijo, da so se nanj 
dobro pripravili. Pri organizaciji tega 
velikega dogodka pa bo sodelovalo 
okrog 300 gasilcev. Pripravili so tudi 
nekaj spremljajočih prireditev, med 
njimi so obiski gasilcev v domovih 
starejših občanov. Pripravili so tudi 
likovni in literarni natečaj, na kate-
rega je prispelo preko 100 izdelkov 
iz šol in vrtcev Spodnje Savinjske 
doline. V sodelovanju z Medobčin-
sko splošno knjižnico Žalec pa so 13. 
septembra v Domu kulture Braslovče 
pripravili pogovorni večer na temo 
vrednost v gasilstvu.

Poseben del dogodka na prvi 
oktobrski vikend bo velika gasilska 
parada po ulicah mesta Žalec, ki bo 
potekala v soboto, 7. oktobra, ob 15. 
uri in bo prava paša za oči, obljub-
ljajo organizatorji. Na predvečer 
parade, prvi dan kongresa, bo od 
19.30 dalje pri Fontani piv Zeleno 
zlato v Žalcu družabno druženje 
gasilcev z glasbeno skupino Chicas 
in koncert godb na pihala Liboje in 
Zabukovica. Prav tako pri fontani 
piv pa bodo v okviru kongresa prip-
ravili v soboto, 7. oktobra, med 12. 
in 14. uro ustvarjalnice za otroke, 
ob 14. uri pa predstavo Rdeča kapica 
malo drugače. Ta dan bodo organi-
zirali tudi strokovno ekskurzijo za 
nosilce priznanj Matevža Haceta in 
ekskurzijo za tuje goste. Vsako gasil-
sko društvo v Gasilski zvezi Žalec bo 
pripravilo svoj transparent, ki ga bo 
postavilo ob trasi parade. Ob kongre-
su so že izdali priložnostno osebno 
znamko in nekaj prodajnih artiklov 
z znakom kongresa, ki jih bo možno 
kupiti v spomin na kongres.

V Gasilski zvezi Slovenije in v 
Gasilski zvezi Žalec poudarjajo, da 
dogodek ni namenjen le gasilcem, 
nanj posebej na spremljajoče prire-
ditve vabijo vse prebivalce Spodnje 
Savinjske doline, predvsem na veliko 
gasilsko parado. Program dogodkov 
in vse ostale informacije so objavlje-
ne na spletni strani Gasilske zveze 
Žalec www.gz-zalec.si in na družab-
nih omrežjih Facebook in Instagram.

V znamenju kongresa 
  LUCIJA GROBLER     T. TAVČAR

Odgovorno, načelno in srčno za varnost vseh je 
slogan, pod katerim bo 6. in 7. oktobra v Žalcu 
potekal XVIII. kongres Gasilske zveze Slovenije. 

Z novinarske konference v Žalcu, kjer so predstavili program kongresa.

BEAULIEU INTERNATIONAL GROUP

Iščemo novega člana naše ekipe za delo 
na delovnem mestu:

Posluževalec linije (m/ž)

Delovne naloge obsegajo:
• posluževanje in nadzor nad delovanjem linije
• v nadaljevanju vas bomo usposobili tudi za                             

opravljanje internega transporta med posameznimi fazami 
proizvodnje (upravljanje električnih vozičkov, dvigal, viličarja)

Nudimo vam:
• pogodbo za določen čas in ob obojestranskem 

zadovoljstvu pogodbo za nedoločen čas
• korektno plačilo, nadpovprečno visok regres in božičnico
• stabilno zaposlitev in delo v dobrem kolektivu
Pričakujemo:
• pričakujemo stabilne in zanesljive sodelavce, ki jim 

delo v 3-izmenskem režimu ne predstavlja težave

Delo ni fizično zahtevno, zahteva pa posameznike, 
ki se zavedajo svoje vloge v skupini in odgovornosti 
vsakega udeleženca za dober končni rezultat.

Nudimo vam varno prijazno delovno okolje, vabljeni!

Za več informacij smo vam na voljo na 031 747 171.
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Namesto druge nedeljo v avgustu 
so slovenski hmeljarji zaradi poplav 
svoj praznik, 61. dan hmeljarjev, 
praznovali 17. septembra na prire-
ditvenem prostoru v Braslovčah, 
ves izkupiček pa namenili za tiste, 
ki so v poplavah utrpeli veliko 
škode. Tudi tokratno praznovanje 
so pripravili Združenje hmeljar-
jev Slovenije, Turistično društvo 
Braslovče in Občina Braslovče.

Praznovanje s pisanim sprevo-

dom skozi trg Braslovče na prire-
ditveni prostor je pospremila velika 
množica ljudi. Na prireditvi so za 
eno leto imenovali novega hmeljar-
skega starešino in princeso. Hmeljar-
ski starešina je postal Ciril Terglav 
iz Zgornjih Grušovelj. Tradicijo 
hmeljskih princes pa nadaljuje Špela 
Razboršek iz Arje vasi, študentka 
agronomije. Oba sta s hmeljem tesno 

povezana.
V pisani povorki so mladi prikazali 

stara hmeljarska opravila. Na čelu 
so bili konjeniki KK Mustang z 
Gomilskega, Laška pihalna godba, 
mažoretke. V uvodu so zbr  ane 
nagovorili predsednik Združenja 
hmeljarjev Ivan Oset, župan Tomaž 
Žohar, poslanec v DZ Aleksander 
Reberšek in drugi. Mladi 
zadružniki so ob koncu pripravili 
tudi tekmovanje v obiranju hmelja. 

Najbolj so se izkazale ekipe Drešinje 
vasi, Polzele in Braslovč. Sledil je 
zabavni del z dobro glasbo, jedačo 
in pijačo pozno v noč. Ves izkupiček 
bodo namenili za poplavljence.

Že dopoldne so na slavnostni seji 
predstavili dela aktualnega hmeljar-
skega starešine Aljoša Uršiča in prin-
cese Mince Marovt, Irena Friško-
vec, specialistka za hmeljstvo, pa je 

predstavila prve ocene letošnje letine 
hmelja. Letos 119 tržnih pridelo-
valcev hmelja prideluje hmelj na 
1675 ha, to je 50 hektarjev več kot 
lani. V teh dneh hmeljarji zaklju-
čujejo z obiranjem. O letini 2023 je 
Irena Friškovec povedala: »Sicer 
na osnovi ogledov, ki smo jih opravili 
skupaj s strokovnjaki IHPS, ocenju-
jemo, da bo letošnja hmeljska letina 
povprečna glede na zadnje desetle-
tno obdobje. Veliko nasadov hmelja 
je po izgledu zelo lepih in bi zanje 
lahko rekli, da bo pridelka hmelja v 
Sloveniji celo nekaj nad večletnim 
slovenskim povprečjem. To povpre-
čje precej znižujejo nasadi hmelja, 
kjer so rastline preko leta rastle v t. 
i. depresijah, kjer je v času obilnih 
padavin, ki jih je v letu 2023 bilo 
zelo veliko, zastajala voda in s tem 
dušila hmeljske korenine. Na določe-
nih hmeljarskih področjih je takšnih 
nasadov celo do 20 odstotkov. Precej 

bo na zmanjšanje pridelka hmelja 
vplivalo tudi poškodovanje hmeljskih 
rastlin, ki so ob neurjih, ki jih v tem 
letu tudi ni manjkalo, padle po tleh in 
so se s tem precej poškodovale. Tudi 
letošnji avgust je potrdil star rek, da 
avgust hmelj da ali ga vzame. Izkaza-
lo se je namreč, da sta avgustovska 
obilica padavin v začetku meseca 
in v nadaljevanju obdobje visokih 
dnevnih temperatur okoli 35 stopinj 
Celzija vplivala predvsem na pridelek 
poznih sort (npr. celeia in styrian 
wolf), kjer je pridelek manjši od pred-
videvanj.«

Glede na vse navedeno ocenjujejo, 
da bodo povprečni hektarski pridel-
ki hmelja letnika 2023 nekoliko 
višji kot v letu 2022, ko so skupno 
pridelali 2282 ton. Iz vsega navede-
na ocenjujejo, da bo skupna količina 
pridelanega hmelja letnika 2023 v 
Sloveniji med 2500 in 2600 tonami.

Na seji so prisotne nagovorili 
še župan Občine Braslovče Tomaž 
Žohar, podpredsednik TD Braslov-
če Jože Marovt in predsednik KGZS 
Roman Žveglič, uvodoma pa jih je 
pozdravil predsednik Združenja 
hmeljarjev Slovenije Ivan Oset. 

Za slikovit prikaz opravil so poskrbeli tudi člani podeželske mladine. 

S povorke, ki je bila pestra in zanimiva.

Novi hmeljarski starešina je postal Ciril Terglav iz Zgornjih Grušovelj, naziv 
nove hmeljske princese pa si je nadela Špela Razboršek iz Arje vasi. 

S slavnostne seje

Gostje so se peljali v povorki s konjsko vprego.

Novi starešina Ciril Terglav in princesa Špela Razboršek

VSE ZA VARNO 
DELO V GOZDU

PRODAJALNA

Prodajalna Uniforest
Latkova vas | Celje
prodajalna.uniforest.si

Veselo na 61. dnevu hmeljarjev
     T. TAVČAR
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V petek, 8. septembra, so od 
18. ure in vse do poznih nočnih 
ur oder v Športnem centru Žalec 
zasedli priljubljeni slovenski glas-
beniki: Rok iz dueta BQL, Uroš in 
Tjaša, Til Čeh, Nika Zorjan, Irena 
Vrčkovnik, Sergije Lugovski iz 
skupine Modrijani, Alya, Maraaya, 
Polkaholiki, Klapa Šufit in Vlado 
Kreslin z Malimi bogovi. Program 
sta z zabavnimi vložki povezova-
la vrhunska slovenska komika in 
imitatorja Tilen Artač in Aleksan-
der Pozvek.

Tilen Artač je komentiral: »Vedno 
z veseljem nastopam, ko gre za dober 
namen. Sploh pa sedaj v situaciji, 
ko je ogromno ljudi utrpelo škodo 
nesrečnih poplav. Lepo se mi zdi, 
da se je danes na kupu zbralo toliko 
odličnih izvajalcev. Imam dober 
občutek, publike je ogromno. V Žalcu 
sem že večkrat nastopal. Pri nas 
komikih, pa to mislim čisto resno, 
velja pravilo, da je v Žalcu najboljša 
publika v Sloveniji, lahko vprašate 
druge komike, vsi vam bodo to potr-
dili.«

Tudi sovoditelj Aleksander 
Pozvek je izrazil svojevrstno zado-
voljstvo nad žalsko publiko in razkril 
tudi, kako sta se z Artačem priprav-

ljala na dogodek: »Program sva zelo 
dolgo pripravljala, vse od pol šestih 
naprej danes. Rekla sva, da greva na 
ziher, kar pomeni, da programa ne 
moreš zafrkniti, če ga nimaš. Bova 
suverena v tem. To je dobro tudi za 
življenje nasploh. (smeh) Slovenija je 
še enkrat pokazala, kako solidarna je. 
Smo smučarski in kolesarski narod, 
ko pa je težko, stopimo skupaj. 
Žalec poznam zelo dobro, to mi je 
eno najdražjih mest, saj je znano 
po pivu, zato se vedno rad vračam 
sem. (smeh) In rad bi dodal, da sem 

že veliko nastopal po Sloveniji in 
žalska publika je ena najboljših, če ne 
najboljša, pa to ne rečem v vsakem 
kraju, kamor pridem.«

Žalski župan Janko Kos je sredi 

večera z odra nagovoril občinstvo, 
izrazil hvaležnost za donacije in 
odziv dobrodelnosti ter povedal, 
da so se honorarju za dober namen 
odpovedali vsi nastopajoči. Ob tem 
je izpostavil, da je zelo vesel, da 
večer povezuje Tilen Artač, katere-
ga humor je družbeno aktualen in 
pronicljiv, in izrazil ponos, da je Tilen 
letos tudi ambasador Fontane piv 
Zeleno zlato. S sovoditeljem Aleksan-
drom Pozvekom, tudi kolegom z 
legendarnega Radia Ga Ga, sta kljub 
žalostni novici o nenadni smrti Saša 
Hribarja, očeta in gonilne sile Radia 
Ga Ga, imitatorja, imenitnega učite-
lja in neverjetnega satirika, ki je tisti 
večer predirljivo odjeknila tudi na 

dobrodelnem dogodku, vodila profe-
sionalno, v duhu spomina nanj. S 
Tilnom Artačem so tako med posa-
meznimi glasbenimi nastopi oživeli 
in občinstvo nasmejali liki Roberta 

Goloba, Svetlane Makarovič, Pera 
Lovšina, skupine Laibach in še koga, 
z Aleksandrom Pozvekom pa med 
drugimi lik Marjana Šarca, nekdanje-
ga kolega na Radiu Ga Ga, trenutno 

Za poplavljene zbrali preko 22 tisoč evrov
  BINA PLAZNIK, LUCIJA GROBLER     B. PLAZNIK, D. NARAGLAV, L. GROBLER

Dober mesec po uničujočih poplavah je ZKŠT Žalec skupaj z Občino Žalec organiziral dobrodelni koncert z zvenečimi imeni, 
ki so k zabavi in dobrodelnosti pritegnila veliko Savinjčanov. 

Za slovenske žrtve poplav so prišli na žalski oder šarmerji iz dalmatinske klape Šufit.

Dobrodelnost in dober namen so prišli izkazati mnogi znani obrazi, med njimi vodja 
društva Most in letošnja prejemnica plakete Občine Žalec Špela Jovan.

Dobrodelni dogodek je pospremil tudi večji del občinskega vodstva na čelu z 
županom, podžupanoma in direktorico občinske uprave.

Vlado Kreslin je z Malimi bogovi začel svoj nastop s pesmijo Vse naše pravljice.

V odličnem priložnostnem duetu sta zazvenela Irena Vrčkovnik in Sergije Lugovski iz 
ansambla Modrijani.

Nejc in Gregor sta prišla, da pomagata.

Aleksander Pozvek je med drugim “postal” Marjan Šarec, Tilen Artač pa Robert Golob.

Tilen Artač je ob malodane vsakem prihodu na oder pokazal drugi obraz in odlično imitiral Svetlano Makarovič, Laibach, Petra 
Lovšina, Roberta Goloba ...
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pa slovenskega obrambnega mini-
stra.

Na dobrodelnem dogodku so sicer 
gostinci poskrbeli tudi za odlično 
kulinarično žar ponudbo. Sladokusci 
so prišli na svoj račun z okusnimi 
palačinkami in vaflji. Prisotni so bili 
priljubljeni pivovarji, ki sicer ponu-
jajo svoja piva tudi na Fontani piv 
Zeleno zlato: Clef Brewery, Turistič-
na kmetija in pivovarna Flajs, Doma-
čija Haler in savinjsko pivo Kukec, ki 
ga za ZKŠT vari Inštitut za hmeljar-
stvo in pivovarstvo Slovenije. 

Obiskovalec Gregor Podvratnik 
Podgy je koncert obiskal s svojim 
šestletnim sinom: »Danes sva z 
Nejcem prišla, da podpreva vse, ki 

so bili prizadeti v poplavah, pa tudi 
v podporo našim slovenskim glasbe-
nikom.«

Boštjan Štrajhar, direktor 
ZKŠT Žalec, je po dogajanju povzel: 
»Zbrana sredstva gredo organizaciji 
Rdeči križ Žalec, ta pa bo poskrbe-
la, da bo pomoč prišla v prave roke 
občanov Žalca, ki so bili poplavlje-
ni. Obiskovalcev je bilo skoraj 1400, 
donacije pa sicer še vedno prihajajo. 
Na samem koncertu smo zbrali nekaj 
čez 22.615 evrov.«

Modrijani so s svojim nastopom že večkrat dokazali, da se v Žalcu dobro počutijo.

 Spodobi se in pravično je, da darujemo, je sicer z drugimi besedami povedal 
navdušeni župan Janko Kos

Že v zgodnjih urah so nastopajoči privabili staro in mlado.

mag. Boštjan Štrajhar

 Alya je bila lanska ambasadorka fontane in je tako rekoč domača na teh odrih. 

Nika Zorjan

Til Čeh

V rimski nekropoli je 1. 
septembra nastopil mladi hudo-
mušni trio Šansonet. Koncert so 
organizirali v sodelovanju s Turi-
stičnim društvom Šempeter, in 
sicer v dobrodelne namene, zbrane 
prispevke so namenili žrtvam 
poplav.

Člani Šansoneta so: Jure Jordan 
Kozjak in Nace Pogačar iz Šempetra 
ter Vid Palčnik iz Gorice pri Slivnici. 
Skupaj ustvarjajo že sedem let. Vid 
Palčnik je povedal: »To je že naš drugi 
koncert v Šempetru. Vino, eleganca 
in lepe gospodične so tisto, kar pritiče 

šansonu oziroma varietejski kulturi. 
Pripravili smo veliko zgodb, šanson 
je namreč nekakšno 'zapeto gledali-
šče', to je naš 'cvetober' slovenskega 
šansona raznih avtorjev skozi več 
generacij. Dogodek ima tudi dobro-
delno noto, precej so se nas dotaknile 
poplave, zato smo izkupiček nameni-
li vsem iz bližnje in daljne sosešči-
ne, ki so jih te doletele.« Šanson je 
pritegnil veliko število obiskovalcev, 
kar pomeni, da je priljubljena glasbe-
na zvrst. Gosta koncerta sta bila duet 
Manja in Franco. Zbrali so 2.064 
evrov prispevkov.

Šanson za poplavljene
    BINA PLAZNIK

Sansonet 

ISKRENA HVALA ZA VSO POMOČ, 
KI STE JO IZKAZALI NAŠIM OBČANOM, 

PRIZADETIM V POPLAVAH.
Hvaležni smo, da ste se odzvali naši prošnji.

 Z vašo udeležbo na dobrodelnem 
koncertu, 8. 9. 2023 v Žalcu,

 smo zbrali kar 22.615 EUR. 
Donacije še vedno prihajajo in izkazujejo 

vašo plemenitost ter nesebično pripravljenost 
pomagati tistim, ki pomoč potrebujejo. 

Hvala tudi vsem sodelujočim na koncertu.
V imenu prizadetih v poplavah se prijazno zahvaljujemo 

vsakemu posamezniku za solidarnost in srčnost.

HVALA
Janko Kos

Župan Občine Žalec
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Na pragu poletja je vodja proda-
jalne Uniforest Bojan Krivec direk-
torju Mladinskega centra Žalec 
Tomažu Kozovincu predal visoko-
tlačni čistilnik Husqvarna PW 480. 
Gre za materialno sponzorstvo v 
okviru nove točke souporabe kot 
pomembnega doprinosa pri traj-
nostnem ravnanju z elektronskimi 
napravami. 

»Sharing is Caring« je nacionalen 
mladinski projekt za »pomembne 
družbene premike«, njegova orga-
nizacija in izvedba pa sta v domeni 
lokalnih izvajalcev projektov, ki lažje 
konkretizirajo in uveljavijo spre-
membe v vsakdanji praksi posame-
znikov. 

Točke souporabe povezujejo 
lokalne prebivalce, ki si organizira-
no delijo stroje, pripomočke, orodja, 
naprave ali druge izdelke, ki jih sicer 
ne potrebujejo redno. Mladim pa 
pomagajo razumevati bistvo skrbi za 
skupno dobro in tako dodatno utrju-
jejo vezi med skupnostjo ter javnimi 
organizacijami. 

Cilj tega projekta trajnostne rabe 
elektronskih naprav in aparatov 
še posebej nagovarja mlade, ki so 
usmerjeni k skrbi za ohranjanje 
planeta. Projekt souporabe spodbu-
ja trajnostno ravnanje z električnimi 
orodji in pripomočki ter posledič-
no prispeva k bolj zelenemu načinu 
življenja. Ne le, da takšne točke spod-
bujajo krožno gospodarstvo, obenem 
ponujajo možnost uporabe finančno 
zahtevnejših naprav tistim, ki si jih 
sicer ne bi mogli privoščiti. 

Mladinski center Žalec se je v 
okviru zbiranja sredstev za nov 
projekt prav zato obrnil na proda-
jalno Uniforest, ki se je odzvala med 
prvimi nagovorjenimi podjetji. 

Direktor Mladinskega centra Žalec 
Tomaž Kozovinc je ob tem povedal: 
»V Mladinskem centru Žalec smo 
bili zelo navdušeni nad nacionalnim 
projektom 'Sharing is Caring', ker 

smo že videli primere dobrih praks 
iz tujine, kjer so takšni projekti že 
vzpostavljeni. Dandanes imamo res 
velike težave s presežkom elektron-
skih odpadkov, saj mnogi kupujejo 
stvari, ki jih potrebujejo mogoče 
enkrat na leto ali dve, potem pa jih 
zavržejo. Zato želimo vzpostavi-
ti točko, kjer si bodo občani lahko 
sposojali takšne stvari, ki jih redkeje 
uporabljajo. Glede na analize, ki 
smo jih izvedli, so vprašani največje 
potrebe izrazili po kakšnem projek-
torju, akumulatorskem vrtalnem 
stroju oz. vijačniku, visokotlačnem 
čistilniku oziroma vapu. Zato smo 
se v prvi fazi projekta obrnili na 
lokalna podjetja. Zelo sem vesel, da 
se je prodajalna Uniforest odzvala in 
res smo bili navdušeni nad predlo-
gom sodelovanja, saj neposredno 
odgovarja na potrebe naših občanov. 
Prepričan sem, da bo čistilnik zelo 
dobro uporabljen in bo dobro dopri-
nesel h kakovosti ponudbe našega 
centra.« 

Bojan Krivec, vodja prodajal-
ne Uniforest, pa je izrazil veselje ob 
sodelovanju pri projektu, v katerem 
so podarili visokotlačni čistilnik 
Husqvarna PW 480: »Skupaj s sode-
lavci smo ga izbrali zaradi delovne 
kapacitete, enostavnega upravljanja 
in lahkega transporta. Verjamemo, 
da si ga bo z veseljem izposojalo več 
občanov in da bo odlično koristil 
vsem uporabnikom. Za dolgotraj-
no in varno uporabo priporočamo 
upoštevanje navodil in redno vzdrže-
vanje, ob prvih znakih nepravilnega 
delovanja pa posvet z našimi poobla-
ščenimi serviserji. 

Ekipi Mladinskega centra Žalec 
se zahvaljujemo za povabilo k spon-
zorstvu. Želimo jim uspešno vzpo-
stavitev in upravljanje centra soupo-
rabe ter se skupaj z njimi veselimo 
novih družbeno-trajnostnih projek-
tov v regiji.« 

V sejni sobi Občine Žalec so 14. 
septembra pripravili novinarsko 
konferenco ob zaključku skoraj 
3,8 milijona evrov (brez DDV) 
vrednega projekta Oskrba s pitno 
vodo v Savinjski regiji – 1. sklop. V 
operaciji so sodelovale vse občine v 
Spodnji Savinjski dolini - Braslovče, 
Polzela, Prebold, Tabor, Vransko 
in Žalec. Projekt sta sofinancira-
li Evropska unija iz Kohezijskega 
sklada in Republika Slovenija. 

S tem projektom so občine Spodnje 
Savinjske doline zagotovile dolgo-
ročno primernost vodnih virov po 
količini in kakovosti, prav tako pa 
njihovo gospodarno in varno rabo. 
Sledili so tudi glavnim ciljem projek-
ta, ki sta zagotavljanje boljše oskrbe 
z vodo dodatnemu številu prebival-
cev in povečanje števila prebivalcev 
z zagotovljenim varnim dostopom 
do zdravstveno ustrezne pitne vode. 
Pomembno pa je tudi zagotavljanje 
specifičnih ciljev, kot so zamenjava 
zdravstveno neustreznih salonitnih 
cevi s cevmi iz modularne litine, 
zmanjševanje vodnih izgub, sanacija 
in aktivna zaščita vodnih virov, vzpo-
stavitev ustreznega sistema za spre-
mljanje kakovosti pitne vode, varstvo 
vodnih virov, izboljšanje življenj-
skih pogojev, zdravstvenega stanja 
prebivalcev in kakovosti življenja 
na vključenem področju, zmanjša-
nje pritiskov na naravno okolje, kar 
bo pripomoglo k ohranjanju okolja 
in razvoju ostalih dejavnosti (razvoj 
podjetništva, obrtništva, kmetijstva 
in turizma), in izboljšanje pogojev za 
učinkovito ohranitev biotske razno-
vrstnosti v Savinjski regiji, so pove-
dali ob zaključku projekta.

Projekt je bil vključen v Dogovor za 
razvoj Savinjske razvojne regije, ki sta 
ga sklenila Ministrstvo za gospodar-
ski razvoj in tehnologijo in Razvoj-
ni svet Savinjske razvojne regije. 
Občine Spodnje Savinjske doline so 
bile partnerice in upravičenke do 
sofinanciranja s sredstvi Evropskega 
kohezijskega sklada, nosilna upravi-
čenka in vodilna partnerica pa je bila 
v skladu z medobčinskim sporazu-
mom Občina Žalec. 

Projekt brez davka je vreden skoraj 
3,8 milijona evrov, pri čemer levji 
delež znaša vrednost gradbenih del 
v višini 3.631.825,02 evra, vrednost 
administrativnega vodenja, nadzora, 
vodenja in koordinacije, varstva pri 

delu ter promocije in obveščanja o 
projektu znaša skupaj 67.259 evrov 
ter 72.393 evrov nakup zemljišč ter 
pridobitev služnosti. Na razpisu za 
gradbena dela sta bila najugodnejša 
dva ponudnika, in sicer za podsklop 
1 (primarni vodovod Tabor–Braslov-
če–Prebold) v vrednosti 366.848,99 
evra podjetje Gratel iz Kranja s 
partnerjem podjetjem Vodotehnik 
iz Vrbja pri Žalcu ter za podsklop 
2 (primarni vodovod Zaplani-
na–Ločica–Vransko) v vrednosti 
1.798.981,56 evra podjetje Nivig iz 
Šoštanja. Skupna vrednost vseh treh 
podsklopov po pogodbah je znašala 
3.528.766,38 evra. Projekt je v vred-
nosti 73 odstotkov sofinancirala EU 
iz sredstev Kohezijskega sklada in 
Republika Slovenija. 

Na novinarski konferenci ob 
zaključku projekta, ki so se je udele-
žili predstavniki vseh šestih občin 
Spodnje Savinjske doline: župan 
Občine Žalec Janko Kos, župani mag. 
Marko Repnik iz Občine Prebold, 
Tomaž Žohar iz Občine Braslov-
če, Marko Semprimožnik iz Občine 
Tabor, županja Občine Vransko 
Nataša Juhart, podžupan Občine 
Polzela Igor Pungartnik, direktor 
JKP Žalec in direktor Razvojne agen-
cije Savinja Stojan Praprotnik, je 
župan Občine Žalec, nosilke projek-
ta, Janko Kos povedal: »Najbolj 
pomembno je, da se je s tem projek-
tom izboljšala vodooskrba za 14.804 
prebivalce Spodnje Savinjske doline v 
vseh šestih občinah, da imajo zdravo, 
kakovostno pitno vodo v zadostni 
količini in da je možno s tem projek-
tom dodatno zagotoviti pitno vodo 
za 136 ljudi.« Projekt je šel čez trnje, 
je še povedal Janko Kos, saj je bila pot 
od sklepa o sofinanciranju projek-
ta junija 2020 do pogodbe, ki so jo 
dobili neposredno pred volitvami, 
dolga. Vodja projekta Aleksander 
Žolnir, ki je na novinarski konferen-
ci predstavil tehnične karakteristike 

projekta, pa je dodal, da je tudi sama 
gradnja potekala po trnovi poti.

Direktor JKP Žalec mag. Janez 
Primožič je ob tem povedal: »Prido-
bitev je izjemnega pomena ne le za 
vse odjemalce, ki se jim bo vodo-
oskrba izboljšala, in tiste, ki bodo na 
novo priključeni na vodovod, ampak 
je pomembna tudi za samo upravlja-
nje, ki ga izvaja JKP Žalec. Izboljšala 
se bo namreč stabilnost vodnih virov, 
manj bo okvar. Pomembno pa je še 
nekaj, kar se je pokazalo kot velika 
pridobitev ravno v času nedavnih 
poplav. V sklopu tega projekta je bilo 
namreč izvedeno tudi podvrtava-
nje vodovoda v dolžini 120 metrov 
pod Savinjo v Parižljah. Če tega ne 
bi naredili, je velika verjetnost, da 
vodovoda proti Polzeli v nedavnih 
poplavah ne bi bilo več, bi ga odneslo 
in bi bila vodooskrba zelo otežena. 
Tako se je namreč zgodilo v Občini 
Braslovče, kjer je podoben cevovod 
odnesla Savinja v Letušu.« Ob tem je 
povedal, da JKP Žalec čaka po tem še 
precej dela, saj je projekt vključeval 
pogoj, da se na novo priključijo neka-
teri objekti, da se omogoči priklju-
čitev 136 ljudem, za priklop novih 
odjemalcev imajo čas do konca junija 
prihodnjega leta. Gre za 48 vodovo-
dnih priključkov v Hramšah, 30 v 
Zavrhu, kjer bodo morali dograditi še 
približno 1,5 km novega vodovodne-
ga omrežja. V sklopu dela projekta 
Grmovje–Železno–Hramše je tudi še 
del vodovoda, kjer je položenih 500 
m salonitnih cevi, ki jih je potreb-
no zamenjati, da bo oskrb še boljša. 
»Potrebno je povedati, da so posa-
mezne občine ob skupnem projek-
tu še dodatno investirale v vodo 
oskrbo. V Občini Žalec na primer 
smo med Gorco 1 in 2 dodatno obno-
vili vodovod v dolžini 1,2 km, kar je 
bilo nujno potrebno. Podobno smo 
dodatno uredili posamezne odseke 
tudi v drugih občinah.«

Prodajalna Uniforest, ki bo kmalu slavila deseto obletnico delovanja, 
je v Spodnji Savinjski dolini dobro poznan uradni zastopnik za prodajo 
in servis izdelkov Husqvarna ter drugih blagovnih znamk. Specializirana 
je za prodajo opreme, orodja in strojev za urejanje okolice, pripravo drv, 
manj zahtevno obdelavo lesa ter delo v gozdu. Kupcem ponujajo širok 
nabor vseh vrst kosilnic, zalivalnih sistemov, čistilnih pripomočkov in 
aparatov, motornih žag, zaščitno-varovalne opreme, kot so gozdarska 
oblačila, obutev in čelade, pripomočkov za lažjo sečnjo in pripravo drv … 
Prodajalni v Latkovi vasi se je v začetku leta 2022 pridružila še posloval-
nica v Celju. Da bi svoje izdelke skupaj z bogatimi tehnično-prodajnimi 
izkušnjami približali še širšemu krogu uporabnikov, pa so konec lanskega 
leta odprli tudi spletno trgovino. 

Za točko souporabe 
visokotlačni čistilnik  

  L. GROBLER    ARHIV UNIFOREST

Izboljšali vodo oskrbo 
za 14.804 ljudi  

  L. GROBLER    T.T.

Prodajalna Uniforest je točki souporabe 
v Mladinskem centru Žalec v okviru trajnostnega 
projekta »Sharing is Caring« podarila 
visokotlačni čistilnik Husqvarna.

Zgradili so 11 kilometrov novega vodovodnega omrežja, obnovili skoraj dva 
kilometra obstoječega, zgradili dva nova vodohrana, povečali eno črpališče 
in obnovili dve črpališči.

Tomaž Kozovinc in Bojan Krivec ob predaji donacije

Z novinarske konference ob zaključku projekta

V okviru podsklopov dela v vseh šestih 
občinah Spodnje Savinjske doline
V okviru podsklopa izgradnje primarnega vodovoda Tabor–Braslovče–
Prebold so zgradili nov vodohran Tabor II (60 m³) ter obnovili vodovod 
v Taboru v dolžini 310 m, vodovod Gomilsko–Rezana v dolžini 505 m 
in vodovod Dolenja vas v dolžini 183 m. V okviru drugega podsklo-
pa projekta na območju štirih občin (Vransko, Polzela, Braslovče in 
Prebold) so zgradili nov primarni vodovod Zaplanina–Ločica–Vransko v 
dolžini 6.133 m ter obnovili vodovod Šmatevž–Glinje v dolžini 890 m 
in vodovod preko Savinje v dolžini 120 m. V okviru tretjega sklopa na 
območju Občine Žalec pa so zgradili vodovod Grmovje–Železno–Hramše 
v dolžini 4.809 m, vodohran v velikosti 100 m³, obnovili in prizidali črpa-
lišče Gorca 1, prizidali vodohran Gorca 3 in razširili črpališče Grmovje.

Vodohran v Hramšah
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V Žalcu so zaključili z izgradnjo 
ekonomsko-poslovne infrastruk-
ture v Poslovni coni Arnovski gozd 
III, ki so jo začeli graditi junija 
2021. S projektom so pridobi-
li komunalno urejena zemljišča 
za širjenje območja na zahodnem 
delu že uveljavljene Poslovne cone 
Arnovski gozd. Gre za približno 12 
tisoč m² veliko območje, od tega 
je približno 2 tisoč m² prometnih 
površin in približno 10 tisoč m² 
neto zazidljivih površin. Uporabno 
dovoljenje naj bi bilo izdano prib-
ližno v roku meseca ali meseca in 
pol.

Vrednost gradbene pogodbe za 
izgradnjo infrastrukture na zahodu 
območja je skupaj z davkom znašala 
2.036.298 evrov, celoten projekt pa 
je z davkom vred vreden 2.958.812 
evrov. S takratnim Ministrstvom 
za gospodarski razvoj in tehnologi-
jo je bila podpisana sofinancerska 
pogodba, ki je zagotovila znesek 
sofinanciranja v višini 100 odstot-
kov upravičenih stroškov z upošte-
vanjem 76,31-odstotne finančne 
vrzeli za operacijo oz. v maksimalni 
višini 1.893.107 evrov. Tri četrtine 
tega zneska prispeva Evropska unija 
iz Evropskega sklada za regionalni 
razvoj, preostalo četrtino pa je pokril 
proračun Republike Slovenije. Izva-
jalec gradbenih del, podjetje KIT-AK 
gradnje iz Rogaške Slatine, je bil 
izbran na javnem naročilu. 

Obsežna zemeljska 
in gradbena dela

V tem času je bil prestavljen tran-
sportni vodovod velikega premera, 
zgrajeno interno vodovodno omrežje 
skupaj s priključki na gradbenih 
parcelah. Zgrajena je bila tudi mete-
orna kanalizacija z zadrževalnikom 
meteornih vod in odvodnim kanalom 
do potoka Ložnica ter tudi fekalna 
kanalizacija za odvajanje fekalnih 
odplak iz bodočih poslovnih objektov

znotraj območja širitve poslovne 
cone na centralno čistilno napravo 
v Kasazah. Položene so bile zaščitne 
cevi in izvedeni jaški za razvod nizko- 
in srednjenapetostnega elektro-
omrežja in telekomunikacij. Podjetje 
Adriaplin je na lastne stroške zgra-
dilo plinovodno omrežje s priključ-
ki na posamezne gradbene parcele. 
Izvedene so bile asfaltne prevleke na 
vozišču cest in pločnikov v skupni 
širini 8,5 metra. Iz tega gradbenega 

območja je bilo s površine 44.060 m² 
odpeljanih kar 101.000 m³ zemlji-
ne v raščenem stanju. Urejeno je 
bilo tudi odvodnjavanje površinskih 
vod. Pogodbenik je z gradbenimi deli 
zaključil 31. 8. 2023. Končni strošek 
izvedenih gradbenih del pa je skupaj 
z davkom znašal 2.390.531 evrov. 

»Uredili smo tudi krožno povezo-
valno cesto, manjka le še del, ki se 
priključuje hotelu A. Ko bomo regu-
lirali še del Vršce, bomo zgradili še 
manjkajoči del ceste in most, vključ-
no s prestavitvijo plinovoda, potem 
bo zgrajena vsa potrebna komunal-
na oprema, ki je potrebna na tem 
območju,« je ob tem povedal vodja 
Urada za javne gospodarske službe 
na Občini Žalec Aleksander Žolnir.

Občina opravila tudi 
ločena naročila

Občina Žalec je opravila še ločeno 
naročilo za elektromontažna dela za 
cestno razsvetljavo in fekalno črpali-
šče v skupni vrednosti 74.258 evrov 
skupaj z davkom. Izbrani izvajalec 
Elektrosignal iz Celja je montažna 
dela zaključil 15. septembra. Pri tem 
je postavil 29 drogov s svetilkami 
javne razsvetljave in vsa elektromon-
tažna dela za črpališče fekalne kana-
lizacije. 

Med junijem in septembrom lani 
je Občina skupaj s podjetjem Tegar 
iz Velike Pirešice, ki je bilo izbrano 
na ločenem javnem razpisu, opravila 
tudi rekonstrukcijo odseka lokalne 
ceste na Ložnici, ki se neposredno 
»dotika« PC Arnovski gozd III. V 
cesto so vgradili meteorno kanaliza-

cijo, obnovili transportni vodovod fi 
400 in vstavili cevno kanalizacijo, s 
katero so obstoječi srednjenapetostni 
daljnovod prestavili v zemljo. Vsa 
ta dela so opravili v okviru projekta 
dograditve manjkajoče komunalne 
infrastrukture na območju PCAG 3. 

Rekonstrukcija samega odseka 
ceste v dolžini 170 metrov, ki je 
zajemala razširitev ceste, dograditev 
pločnika na eni in površino za mešan 
promet pešcev in kolesarjev na drugi 
strani ter obnovo vodovoda fi 100, 
razvod cestne razsvetljave in mete-
orno kanalizacijo za odvodnjavanje 
meteornih vod z vozišča občinske 
ceste, pa je znašala 246.334 evrov 
skupaj z davkom na dodano vred-
nost.

»Menimo, da je dosežek tudi nave-
zava same poslovne cone na cesto, 
ki poteka od Ložnice proti Fervegu, 
na ta način smo povezali tudi del 
poslovne cone, ki se je nekoč imeno-
val Minerva, in s tem omogočili 
bližnji transport do avtoceste in se 
pri tem izognili vožnji čez naselje 
Ložnica,« je povedal Aleksander 
Žolnir. »Pri vsaki taki gradnji infra-
strukture se po navadi naleti na 
kakšno težavo. Tokrat smo morali 
prestaviti vodovod, ki poteka iz Žalca 
proti rezervoarjem, ki jih imamo na 
Plevni. Prestaviti smo morali tudi 
srednjenapetostni daljnovod v tem 
delu,« je še dodal Aleksander Žolnir, 
ki se je ob tem zahvalil izvajalcem, 
nadzoru in projektantom, ki so tako 
dobro sprojektirali to območje in 
opravili ustrezne popise, da ni bilo 
potrebnih bistvenih prekoračitev 
cen. Zahvalil pa se je tudi JKP Žalec 
in Razvojni agenciji, ki je administra-
tivno vodila projekt, ter drugim za 
sodelovanje, da je projekt uspel.

»Območju poslovne cone Arnovski 
gozd 1, kjer je 33.000 m² zazidljivih 
zemljišč in Arnovski gozd 2, kjer je 
12.000 m² teh zemljišč, se pridružuje 
še tretji del z 12.000 hektarji zazidlji-
vih zemljišč. Če prištejemo še okrog 
23.000 m² območja Juteksa, pomeni, 
da se ta cona uvršča med največje, 
najbolj atraktivne, najbolj zažele-
ne v Sloveniji, s skupno preko 80 
hektarjev zemljišč. Interes poslovnih 
subjektov je tako velik, da bi bila ta 
cona lahko še večja. Seveda se inte-
resu ne čudim, saj je to strateška 
lokacija ob avtocesti,« je ob odprtju 
minuli četrtek povedal župan Janko 
Kos. »Smo pa pri izgradnji prehodili 

trnovo pot, potrebno je bilo naredi-
ti pogodbeno komasacijo, združiti 
parcele v smiselne zazidljive parcele. 
Veliko je bilo razpršenih lastnikov in 
veliko interesov. Ni bilo lahko. Zdaj 
bo dobilo priložnost približno 15 
poslovnih subjektov, da bodo umesti-
li svoje objekte v ta prostor,« je ob 
tem povedal župan in naštel nekaj 
zainteresiranih podjetij iz lokalnega 
okolja, kot so Zagožen, Pirh, Echo 
hladilna tehnika idr.

»V večini gre za že znane in 
uspešne podjetnike v naši občini, 
javljajo pa se tudi od drugod. Cene 
zemljišč tukaj so v preteklih letih 
zelo nelogično nesorazmerno posko-
čile. Z začetnih 30, pa 50 in 60 evrov 
za m², kakor smo na začetku ocenili 
ceno zemlje, so sedaj cene poskočile 
na 170 evrov. Zavedamo se, da je zelo 
pomembno pomagati gospodarstvu, 

ker če želimo kot družba napredova-
ti, biti tudi socialno pravični, potem 
moramo imeti tudi močno gospodar-
stvo. Mi smo se odločili, da uredimo 
to gospodarsko cono ravno zato, da 
bi pomagali gospodarstvu.« Janko 
Kos je dodal, da so v tem smislu infra-
strukturo zgradili tudi zato, da bodo 
investitorji plačali nižji komunalni 
prispevek – cene za nakup zemljišča 
so namreč že tako ali tako visoke in 
tako bo vsaj komunalni prispevek 
pod 30 evrov/m². 

Na Občini Žalec pričakujejo, da 
bodo pridobili uporabno dovolje-
nje, župan Janko Kos pa je ocenil, 
da je to pomembna zmaga. Žalec se 
tudi gospodarsko razvija, to potem 
vpliva tudi na drugo infrastrukturo, 
pospešeno poteka tudi individualna 
stanovanjska gradnja, gradijo vrtec, 
dograjujejo šolo.

Zgradili infrastrukturo na zahodu poslovne cone  
  LUCIJA GROBLER    T. TAVČAR, S. SADNIK

Projekt izgradnje v PC Arnovski gozd III je težak skoraj tri milijone evrov, skupaj pa se zdaj celotna urejena Poslovna cona 
Arnovski gozd razprostira na 80 tisoč m² površin.

Janko Kos in Aleksander Žolnir ob 
odprtju na sami lokaciji

Obsežno območje prenovljenega dela Arnovskega gozda III. s ptičje perspektive.

Z nekaj konkretnimi tehničnimi podatki je ob odprtju postregel namestnik vodje Urada za gospodarske javne 
službe na Občini Žalec Aleš Uranjek: »Zgrajenih je bilo 860 m cest, fekalna, tako gravitacijska kot tlačna kanaliza-
cija v skupni dolžini 760 m, meteorna kanalizacija za odvodnjavanje padavinskih voda s ceste in z vseh gradbenih 
parcel v skupni dolžini 1400 metrov in zadrževalnik meteornih vod z volumnom 580 m³. Zgradili smo 1440 
metrov vodovoda različnih dimenzij, od premera 100 mm do premera 400 mm. Položili smo zaščitne cevi za tele-
komunikacijske vode in kabelsko TV v skupni dolžini 785 m. Na dolžini 839 m je bila postavljena cestna razsvet-
ljava z 29 svetilkami. Zgrajena je bila večcevna kanalizacija za razvod elektrike za potrebe nizkonapetostnega 
omrežja v dolžini dobrega kilometra. Urejenih je bilo šest gradbenih platojev v velikosti 44.060 m², od koder so 
odpeljali kar 101.000 m³ zemljine.«

V času izvajanja projekta Povezovanje turističnih potencialov Spodnje 
Savinjske doline med lanskim septembrom in do 1. avgusta letos so po 
dolini postavili tudi devet digitalnih zaslonov (klopc), nastal pa je tudi 
projekt Hmeljko pripoveduje zgodbo (HiP zgodba), ki je pred štartom. 
Poskrbeli bodo tudi za usposabljanje destinacijskih lokalnih vodnikov, je 
povedala vodja projekta Jolanda Ivanuša iz ZKŠT Žalec.

Nastala je nova turistična destinacija Spodnja 
Savinjska dolina – Dolina zelenega zlata.

Danes, na svetovni dan turizma, 
bodo v Ekomuzeju hmeljarstva in 
pivovarstva Slovenije v Žalcu tudi 
uradno predstavili nastanek nove 
turistične destinacije z naslovom 
Spodnja Savinjska dolina – Dolina 
zelenega zlata. Destinacija je rezul-
tat enoletnega projekta LAS SSD in 
vseh šestih občin Spodnje Savinj-
ske doline ter nepovratnih sredstev 
ESRR. 

Projekt Povezovanje turističnih 
potencialov Spodnje Savinjske doline 
je prerasel v turistično destinacijo, ki 
je povezala in k sodelovanju vzpod-
budila vse deležnike doline, prav 
tako se je k financiranju nadaljnjega 
razvoja turizma zavezalo vseh šest 
občin. Župani vseh občin so namreč 
1. avgusta podpisali destinacijsko 

pogodbo, s katero bodo nadaljeva-
li aktivnosti, vezane na destinacijo 
SSD do konca tega leta.

Na današnjem dogodku v ekomu-
zeju bodo predstavili vsebino prvega 
skupnega destinacijskega kataloga 
Spodnje Savinjske doline (v štirih 
jezikih) in petletne smernice razvoja 
turizma, h katerim so se zavezale 
partnerske občine (SRT SSD 2023–
2028). Pripravljena je tudi digitalna 
verzija destinacijskega kataloga.

Poleg županov sta prisotnost 
na predstavitvi destinacije potrdi-
la Doris Urbančič Windisch, vodja 
Sektorja za razvoj turizma z Mini-
strstva za gospodarstvo, turizem 
in šport in Matej Kandera, direktor 
Outdoor Slovenija. Vodja projekta je 
Jolanda Ivanša.

Dolina zelenega zlata
   LUCIJA GROBLER
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Podrobnejšo vsebino abonmajev, razstav, koncertov
in ostalega programa najdete na www.zkst-zalec.si.

SEZONA 2023/2024

vpis abonmajev
- gledališki abonma

ponedeljek in torek

- citrarski abonma
Vpis bo potekal od 18. 9. do 4. 10. 2023
v pisarni TIC Žalec, Šlandrov trg 25.

V Turističnem društvu Šempeter 
so se v tem mesecu lotili potrebnih 
vzdrževalnih del pri Jami Pekel in 
dostopa do nje. Ta vodi tudi preko 
dveh lesenih mostov, ki so ju obno-
vili. Precej dela so pred tem opravi-
li v jami, saj avgustovska poplava 
tudi njej ni prizanesla.

Prostovoljci TD Šempeter so se 
sanacije lotili v času, ko je bila jama 
dober teden zaprta zaradi nedosto-
pnosti. Kot je povedala predsednica 
Turističnega društva Martina Cakič, 
so zelo ponosni, da imajo v društvu 
toliko prizadevnih prostovoljcev, ki 
so hitro odzovejo, ko je to potreb-
no. Tako so se z veliko vnemo lotili 
sanacije škode v jami po poplavi in 
vzpostavili stanje do te mere, da je 
lahko ponovno sprejela obiskovalce. 

Nadvse nujna pa je bila tudi sana-
cija obeh mostov, saj sta oba bila že 
močno dotrajana. Prvi in manjši most 
je takoj na začetku potoka Peklen-
ščica, nedaleč stran od parkirišča, 
drugi, precej večji, preko katerega 
lahko vozijo tudi traktorji, pa je tik 
ob brunarici v bližini vhoda v jamo. 
Odstranili so vse lesene dele starih 
mostov in jih zamenjali z novim 
lesom. Vse delo so opravili člani sami, 
od načrtovanja do izvedbe, kar je bil 
posebej velik zalogaj. 

Kot je povedala Martina Cakič, 
so z opravljenim zadovoljni, saj to 
skupaj z nedavno zaključenim največ-
jim projektom elektrifikacije jame 
omogoča nadaljnje uspešno turistič-
no delovanje tega kraškega bisera v 
osrčju Spodnje Savinjske doline. 

Prenovili mostove
  D. NARAGLAV     ARHIV TD

Med delom pri izgradnji prvega mostu preko Peklenščice v bližini parkirišča za jamo

S srečanjem se nadaljuje tradi-
cija, ki ima svoje korenine v pred-
vojnem delavskem gibanju. Že pred 
32 leti so se župani občin Zagorje, 
Trbovlje, Hrastnik, Prebold in 
Žalec dogovorili, da se bodo vsako 
leto izmenjevali v organizaciji 
tega srečanja. Pozneje sta se tem 
občinam pridružili še občini Laško 
in Tabor. 

Organizator srečanja je vsako leto 
druga občina. Letos je bila to Občina 
Prebold, ki je poskrbela za prijetno 
doživetje in druženje s Pihalno godbo 
Prebold. Udeležence je pozdravil 
podpredsednik Planinskega društva 
Trbovlje Bojan Gorjup. 

Srečanja so se pričela že pred 
več kot 50 leti pod okriljem občin-
skih organizacij SZDL, takrat pod 
imenom Tabori ljudske fronte prebi-
valcev Žalca in Trbovelj. Sicer pa 
je Mrzlica že pred temi srečanji v 
zgodovini veljala za točko, kjer so 
se tradicionalno srečevali predvsem 
delavci pred prvo svetovno vojno, po 
njej in nasploh v revolucionarnem 
času pred 2. svetovno vojno. Iz imena 
Ljudska fronta v današnje srečanje 
Savinjčanov, Zasavčanov in Lašča-
nov se je preimenovala leta 1991 po 
osamosvojitvi Slovenije. V začetku 
je bil osnovni namen srečevanje in 
praznovanje različnih praznikov in 
jubilejev, povezanih predvsem z dela-
vskimi gibanji, kasneje praznovanje 
1. maja, danes pa se srečujejo pred-

vsem z namenom ohranjanja tradi-
cije in povezovanja prebivalcev, ki 
živijo ob vznožju Mrzlice in srečeva-
nja ter povezovanja prebivalcev obeh 
regij, kakor tudi negovanja planin-
skih vrednot. 

O pomenu tovrstnih srečanj je 
zbranim spregovoril župan Marko 
Repnik in ob tem še poseben pozdrav 
namenil predstavnikom občin, ki so 
vključene v ta srečanja, in planincem 
iz Savinjske, Zasavja in drugih krajev, 
ki radi prihajajo tudi na Mrzlico, ki je 
nekakšna tromeja med preboldsko, 
trboveljsko in žalsko občino. Povedal 
pa je tudi: »Tako kot smo danes vsi 
tukaj prijatelji med seboj, bomo 
morali bolj prijateljski odnos vzpo-
staviti tudi z naravo. Dolžni smo ji. 
In ker je danes dan za prijatelje, smo 
v Občini Prebold prišli na idejo, da bi 
tudi tukaj na Mrzlici postavili klop 
prijateljstva. Idejno smo jo zasno-
vali, da bi služila počitku ljudi, ki bi, 
četudi se morda ne poznajo, skupaj 
sedli nanjo, si izmenjali par besed ali 
mnenj. Olepšali smo jo s pozitivno 
mislijo 'Ni pomembno, koliko prija-
teljev imaš, pomembno je, da so ti 
pravi.'« 

Skupaj z županom Repnikom so 
klopco izpred planinskega doma na 
mesto postavitve simbolno odnesli 
predsednik PD Trbovlje Matjaž Kiler, 
podžupan Občine Tabor Žan Grobler 
in podžupanja Občine Žalec Tanja 
Basle.  

Srečanje in klop prijateljstva  
    D. NARAGLAV

Zasavsko-savinjska Mrzlica je bila v soboto, 16. septembra, prizorišče 
tradicionalnega srečanja Zasavčanov, Savinjčanov in Laščanov.

Med nošnjo klopce prijateljstva na stalno mesto

Klop prijateljstva, za katero 
je idejo dal župan mag. Marko 
Repnik, je unikaten izdelek 
iz masivnega lesa izdelovalca 
Matica Kača. Poleg Mrzlice so 
jo že postavili pri planinskem 
domu v Marija Reki, pri Lovskem 
domu na Golavi in pri kmetiji 
Golomač v Sv. Lovrencu, v 
kratkem pa jo bodo še na Homu, 
od koder je nadvse lep razgled 
na Spodnjo Savinjsko dolino in 
daleč naokrog. 
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Dodo za otroke in odrasle  
    D. NARAGLAV

Avtor zgodbe o Dodu je pesnik 
in literat Marjan Kukovec, ilustra-
tor pa mladi akademski slikarski 
umetnik Žiga Hriberšek, ki je letos 
v začetku poletja tudi ustvaril 
veliko stensko slikarijo, posveče-
no hmelju in hmeljarjem v Latkovi 
vasi. V petek, 8. septembra, sta se 
avtorja s knjigo predstavila občin-
stvu na prostoru Družbenega 
centra Marof v svojem domačem 
Preboldu, že dopoldan pa tudi v 
Velenju, kjer je knjiga izšla pri 
Velenjski knjižni fundaciji.

V prijetnem ambientu DC Marof 
v Dolenji vasi, kjer je junija Marjan 
Kukovec že predstavil svojo pesniško 
zbirko Bisernica v drugem krogu, se 
je znova zbralo veliko njunih prija-
teljev, znancev in drugih občanov. Z 
veseljem so prisluhnili moderatorki 
Martini Aubreht iz KUD Svoboda 
Prebold in avtorjema, ki sta odstira-
la literarno in ilustratorsko vsebino 
knjige. Za nameček pa se je pred 
občinstvom skozi Žigovo ustvarja-
nje na slikarskem platnu izrisoval 
lik glavnega junaka Doda. To je velik 
in trebušast ptič, ki ne zna leteti. 

Marjan Kukovec je ob tem povedal: 
»Pred več kot desetimi leti sem gledal 
na televiziji neko oddajo o izumrlih 
živalih, med katere sodi tudi dodo, ki 
je izumrl pred približno 500 leti. To 
me je navdihnilo, da sem začel pisti 
o njem. Potem je nedokončano in že 
večkrat spremenjeno pisanje ostalo 
v predalu. Vse do lanskega leta, ko 
sem se odločil, da končno dokončam 
to zgodbo. Zame je tako Dodo postal 
sinonim za izumrle živali, ki so živele 
na našem planetu. Z izmišljeno 
zgodbo, napisano v verzih, sem ga 
želel ponovno oživiti in mislim, da 
mi je uspelo.« Marjan Kukovec pa je 
s to knjigo zasnoval tudi nastajajo-
čo zbirko, ki se imenuje Izumrli na 
planetu. 

»V tej zbirki bodo nastajale knjige, 
ki bodo predstavljale živali, ki so 
izumrle ali pa so tik pred izumrtjem. 
Naslednjo knjigo iz te zbirke Romeo, 
najbolj osamljen žabec na svetu, še 
riše Žiga Hriberšek. Prav tako pa je v 
nastajanju še ilustrirana pesnitev za 
otroke z naslovom Zverinske zmen-
karije, ki pa ne sodi v zbirko Izumrli 
na planetu. To knjigo ilustrira 
izvrsten vsestranski likovni ustvar-
jalec Mladen Melanšek iz Žalca. 
Obe knjigi bosta izšli prav kmalu 
in bosta predstavljeni nekje konec 
oktobra ali v začetku novembra,« je 
še povedal Kukovec. V knjigi o žabcu 
Romeu predstavlja žabca iz Bolivije, 
ki je eden zadnjih primerkov vodnih 
žab vrste sehuencas. V prvem delu 
Zverinskih zmenkarij s podnaslovom 
Veliki priročnik o zaljubljanju pa so 
v 16 zgodbah predstavljeni živalski 
pari, ki v naravi ne sodijo skupaj, a 
ljubezen je vseeno močnejša in nima 
ovir. 

Marjan Kukovec je otroštvo in 
mladost preživel v Velenju, kjer je 
bil med drugim oče in organizator 
velenjske prireditve Dnevi mladih in 
kulture, ki jo tradicionalno priprav-
ljajo še danes. Doslej je samostojno 
objavil pet pesniških zbirk za odrasle: 
Semena šepetanj moje metulje 
(1990), Smehljaji jagodičevja (1993), 
Bisernica (1995), Mati je (1999) in 
Bisernica v drugem krogu (2023).

V tem mesecu je luč sveta zagledala slikanica 
za otroke Tepček Dodo avtorjev Marjana Kukovca 
in Žige Hriberška, pisana v pesniški rimi. 

19. septembra so v Dvorcu Novo 
Celje predstavili 25. številko revije 
za književnost in kulturo Vpogled 
ter podelili pesniško nagrado Fanny 
Haussmann. Letošnji prejemnik je 
Tom Veber za cikel pesmi Ker tudi 
žalost potrebuje svoj prostor.

Tokrat so nagrado podelili šestič. 
Zoran Pevec, odgovorni urednik 
revije Vpogled, je o letošnjih sodelu-
jočih povedal: »Na razpis je prispelo 
41 sklopov poezije, večina je bila 
zelo kvalitetnih na različnih pesni-
ških ravneh, od motivno-tematskih 
do retoričnih figur in inovativnega 
besedišča.« Strokovno komisijo so 
sestavljali: slovenistki Lidija Koceli 
in Marija Končina, Franci Novak, 
lanski nagrajenec, in dr. Zoran Pevec, 
pesnik ter literarni kritik. Za pesni-
ško nagrado Fanny Haussmann 
so nominirali pet avtorjev: Ano 
Kumperger, Meto Kušar, Tatjano 
Pregl Kobe, Roberta Simoniška in 
Toma Vebra.

V reviji Vpogled so o zmagovalčevi 
poeziji med drugim zapisali: »V njego-
vem ciklusu se prepletajo medseboj-
ni človeški odnosi, pomeni tišine, 
spomini, časovno-prostorske razse-
žnosti mišljenja in zanimive podrob-
nosti ter kreacija intimnih svetov… 
Prepletenost intime in občasna 
ironična prezentacija znotraj družbe-
nega konteksta, primerno besedišče 
in izvorne plasti sebstva zagotavljajo 
pesniško presežnost v različnih legah 

avtorjevega poetičnega izraza.«
Prejemnik pesniške nagrade, 

Tom Veber, je v kratkem nagovoru 
skromno komentiral zmago: »Zelo 
sem hvaležen in zelo se me je dotak-
nila ta nagrada. Najlepša hvala.«

Svežo izdajo revije Vpogled 
je predstavila urednica Marija 
Končina, ki je med drugim poveda-
la: »Vedno manj je ljudi, ki so sposob-
ni brati daljše in zahtevnejše tekste. 
Danes so v velikem porastu mediji, ki 
podpirajo površno branje. Pogloblje-
no branje je bilo zadnjih sto let eden 

od temeljev omike in prav zaradi 
tega so nastali tako čudoviti izumi 
in odkritja, kot je psihoanaliza, raču-
nalniška tehnologija, relativnostna 
teorija.« Zaključila je z verzi pesmi 
Take dežele ni avtorja Toneta Pavčka 
ter vsem zaželela veliko poglobljene-
ga branja.

Slavnostna govornica na dogodku 
je bila pesnica Saša Pavček, zahva-
lila se je Mariji Končina za govor, ki 
jo je prevzel. Sama je čestitala vsem 
pesnikom, ki pišejo in predstavljajo 
svojo poezijo ter humorno in spro-
ščeno spregovorila o raznolikosti 
odnosa ljudi do poezije in do sveta: 
»Kolikor je različnih ljudi, toliko je 
tudi različnih občutij, razmišljanj 
pa tudi raznolikih pesmi in pesni-
kov. Resda se piše poezija v samoti, 
pa vendarle je njen smisel tudi v 
tem, da pride k ljudem in jim morda 
pomaga, kot pesnikom samim, bolj 
polno živeti.« Poudarila je pomen 
ohranjanja pesniške nagrade Fanny 
Haussmann, saj akterji z vztrajanjem 
vzpodbujajo pesniško ustvarjalnost 
in krepijo ljubeč odnos do slovenske-
ga jezika, kar je danes redkost.

Nagrado je podelila podžupanja 
Občine Žalec  Tanja Basle. Večer je z 
glasbo obogatil Boštjan Narat usta-
novitelj skupine Katalena. Program 
je povezovala Lidija Koceli.

Nagrade Fanny Haussmann šestič  
     BINA PLAZNIK

»Ker tudi žalost potrebuje svoj prostor« – zmagovalni ciklus 

Poetično vzdušje v dvorani Dvorca Novo Celje

Pozdrav z ljubeznijo na Ponikvi  
    D. NARAGLAV

Na Piknik placu v Studencah v KS 
Ponikva pri Žalcu so  9. septembra, 
pripravili večer z glasbo in petjem 
ter sproščenim druženjem. 

Svoj drugi samostojni koncert je 
pripravila vokalno-instrumentalna 
skupina Me in On. Njihova gosta sta 
bila Vokalna skupina ZaPet ter glas-
beno-pevski duet Katarina in Urban.

Na prostoru, kjer pripravljajo razne 
športne aktivnosti in druženja kraja-
nov, so ustvarili poseben koncertni 
prostor s posebnimi sedeži, ki so 
jih sestavljale slamnate bale. Njihov 
nastop pa je bilo mogoče spremlja-
ti tudi ob pijači in jedači. Zlasti v 
slast so šle palačinke z najrazličnej-
šimi nadevi. Pri peki so se izkazali 
tudi otroci, ki so bili njihovi največji 
potrošniki.

Koncertni večer, ki je imel tudi 
dobrodelno noto, so pričeli glavni 
akterji dogodka, vokalno-instru-
mentalna skupina Me in On, ki jo 
sestavljajo tri dekleta: Teja Kos, 

Helena Gril in Valerija Podlesnik ter 
kitarist Gregor Matavž. Delujejo že 
od leta 2020, vendar so začeli prepe-
vati na porokah, kulturnih in drugih 
dogodkih bistveno kasneje zaradi 
koronskega obdobja. Lani so si rekli, 
da bi bilo lepo svoje petje in glasbo 
predstavljati tudi na glasbenih 
večerih v naravi, neposredno med 
ljudmi. Po prvem koncertu je tako 
luč sveta zagledal že drugi, verjamejo 
pa, da jih bodo imeli še kar nekaj tudi 
v prihodnje. Njihov repertoar je zelo 
pester in prijeten za uho. 

»Pojemo vse od angleških do 
slovenskih pesmi. V bistvu delamo 
vse na posluh in nimamo nobene stro-
kovne glasbene podlage. Pesmi tudi 
priredimo, tudi narodno-zabavne,« 
je povedala Valerija Podlesnik. Na 
večeru so predstavili tudi prvo lastno 
pesem Uživaj življenje. Pozdrav 
z ljubeznijo pevke Nine Pušlar je 
odprl večer, sledile so pesmi Adija 
Smolarja, Elvisa Presleya, Severine, 

Aleksandra Mežka, Marte Zore, Alye, 
Josha Turnerja, kasneje pa še pesmi 
Irene Vrčkovnik, Bepopa, Maraaye, 
Johna in Olivie, Zlatih muzikantov, 

Ansambla Lojzeta Slaka, Čukov, Jana 
Plestenjaka, Parnega valjka in Željka 
Bebeka. 

Glavni akterji predstavitve slikanice Žiga Hriberšek, Marjan Kukovec in Martina 
Aubreht

Večer je bil prežet s pomenljivo igro besed z bogato sporočilnostjo ter tudi s 
humorjem. Na fotografiji (od leve proti desni): Zoran Pevec, Tanja Basle, Tom Veber, 
Tatjana Pregl Kobe, Ana Kumperger, Meta Kušar, Marija Končina in Saša Pavček.

Me in On med svojim koncertom, na katerem so se predstavili z bogatim 
repertoarjem pesmi.
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V Medobčinski splošni knji-
žnici Žalec so v ponedeljek, 11. 
septembra, v okviru projekta Utrip 
domoznanstva gostili Društvo za 
razvoj civilnih iniciativ Most Žalec, 
ki ga vodi Špela Jovan. Skupaj z njo 
so delovanje društva predstavile še 
voditeljice in članice skupin iz Gali-
cije in Griž: Lidija Golavšek, Branka 
Delakorda, Silva Virant in Cecilija 
Šlezinger. 

O pomenu delovanja tovrstnih 
skupin je na srečanju spregovori-
la tudi predstavnica Zveze društev 
za socialno gerontologijo Slovenije 
Jasmina Vrečko. Z gostjami sta se 
pogovarjali bibliotekarki domoznan-
skega oddelka Karmen Kreže in 
Tanja Pilih. 

V Sloveniji se je oskrba starejših 
dolga leta izvajala skoraj izključno v 
javnih institucijah, kot so domovi za 
starejše, ali pa v okviru neformalne 
oskrbe na domu oziroma v domačem 
okolju starejših. Društvo Most je 
prevzelo tudi del teh nalog. Za delo-
vanje skupin in ustanovitev društva 
v Občini Žalec je zaslužna Irena Praž-
nikar, nekdanja direktorica Centra za 
socialno delo Žalec. Špela Jovan, ki je 
prevzela društvo po Ireni Pražnikar, 
je predsednica društva od leta 2016, 
prve skupine pa je vodila že pred 15 
leti. Za svoje delo so v društvu prejeli 
več nagrad in priznanj. Špela Jovan 
je nedavno ob občinskem prazni-
ku prejela plaketo Občine Žalec za 
aktivno delovanje in vodenje progra-
ma skupine starih ljudi za samopo-
moč, leta 2020 je grb Občine Žalec za 
življenjsko delo na področju društve-
nih dejavnosti prejela članica Magda 
Ježovnik, ki je obiskovalcem tudi na 
tem večeru namenila nekaj zanimi-
vih spominov in spodbudnih besed. 
Lansko leto pa sta skupini Zlata jesen 
in gališke Sončnice prejeli priznanje 
za sodelovanje na ustvarjalnem nate-
čaju Drug z drugim.

Moderatorki sta v uvodnem delu 
pogovora izpostavili osnovni namen 
društva – da za starostnike ustvarjajo 
varno okolje v pogovornih skupinah 
v bližini njihovega doma z namenom 
medsebojne podpore, razumevanja, 
ohranjanja dobrega počutja in 
krepitve zdravja ter izmenjave 
koristnih informacij in izkušenj. Po 
načelih zaupnosti, enakovrednosti, 
strokovnosti in opolnomočenja 
zagotavljajo druženje, neformalno 
učenje in zabavo z vrstniki ter 
drugimi generacijami, krepijo njihovo 
samopodobo ter srednjo generacijo 
pripravljajo na kakovostno staranje. 
Starejši predstavljajo številčen in s 
tem pomemben del družbe. Tako 

postaja vse bolj razvejana in široka 
tudi ponudba dejavnosti in storitev, 
ki so posebej prilagojene željam in 
potrebam starejših ter prispevajo k 
njihovi kakovosti življenja. Za del 
te ponudbe skrbi tudi društvo, ki 
deluje po skupinah. Organizirani so 
po različnih krajih Občine Žalec, in 
sicer: skupina Lipa v Grižah, Sončnice 
iz Galicije, Sončnice iz Migojnic, 
Fortuna iz Žalca, Lilije s Ponikve 
in Zlata jesen iz Griž. Od leta 1996 
organizirajo tudi medgeneracijske 
tabore, ki predstavljajo most med 
generacijami. Člani skupin društva 
Most pa si ne pomagajo le med 
seboj, ampak ponudijo pomoč tudi 
drugim, sodelujejo pri različnih 
prostovoljskih akcijah, sodelovali so 

tudi pri mednarodnem projektu Mi, 
internet. V minulem letu so tako imeli 
kar preko 50 različnih dogodkov. 
Nekaj teh so tudi izpostavili in jih 
z besedami, slikami in filmčkom 
podelili z obiskovalci večera. 

Društvo Most Žalec zelo dobro 
sodeluje tudi z Zvezo društev za soci-
alno gerontologijo Slovenije. Njeno 
delo in sodelovanje je predstavila 
Jasmina Vrečko, organizatorka 
regionalne mreže. Povedala je, da 
so njen temeljni program Skupine 
starih ljudi za samopomoč, ki deluje 
na območju cele Slovenije. Deluje-
jo že 36 let, prva skupina za samo-
pomoč je bila namreč ustanovljena 
že leta 1987 v DU Izola. Danes je 
v zvezo vključenih 41 medgenera-
cijskih društev, ki vključujejo 441 
skupin, program pa tedensko izvaja 
okoli 734 prostovoljk in prostovolj-
cev. Z društvom Most Žalec redno 
sodelujejo na intervizijah, pogovorih 
o delovanju skupin, pri izvedbi delav-
nic ter nudenju podpore in pomoči. 
Skrbijo za strokovnost programa, 
za vključevanje novih prostovoljcev, 
promocijo, objave v reviji Prepleta-
nja, sodelujejo na sestankih pri obli-
kovanju strategij zveze in programa, 
se udeležujejo seminarjev, izobraže-
vanj in raznih dogodkov. 

Za prijeten uvod v prireditev sta 
poskrbela mlada glasbenika Jan in 
Ana Golavšek, s prebiranjem pesmi, 
ki so jih napisale članice skupin, pa 
tudi članici Branka Delakorda in 
Danica Grabner.

Most povezuje, spodbuja 
in pomaga starejšim

    D. NARAGLAV

Društvo Most povezuje skupine iz Občine Žalec: skupino Lipa v Grižah, 
Sončnice iz Galicije, Sončnice iz Migojnic, Fortuno iz Žalca, 
Lilije s Ponikve in Zlato jesen iz Griž.

Dvajseto srečanje 
invalidov

    D. NARAGLAV

Medobčinsko društvo invalidov 
Žalec je v soboto, 2. septembra, na 
tradicionalni lokaciji v Šempetru 
pripravilo srečanje težje pokretnih 
in nepokretnih invalidov ter starej-
ših občanov, starih nad 90 let. 

Predsednica MDI Nataša Privošnik 
je na srečanju poudarila, da nada-
ljujejo tradicijo, ki jo je pred 21. leti 
začel njen predhodnik Janez Meglič, 
eno leto pa nadaljeval Marjan Turič-
nik. Srečali se niso le v letu izbruha 
epidemije. 

Po nagovoru predsednice je član 
društva Leopold deklamiral svoji 
avtorski pesmi z naslovom Pleskar 
in Poroka, ki sta dodobra nasme-
jali udeležence dogodka. Tega sta 
z glasbo in petjem v nadaljevanju 
bogatila Miha Jakopin, predsednik 
Kulturno-prosvetnega društva Karel 
Jeraj iz Ljubljane, ki združuje slepe in 
slabovidne, in njegova žena Simona, 
pod umetniškim imenom duo Simi. 
Miha in Simona sta sicer slepa, a sta 
letos kljub temu osvojila Triglav, s 
čimer sta odličen zgled vsem ostalim, 
ki si morda še ne upajo stopiti na 
poti, ki si jih želijo.

Jubilejnega srečanja se je skupaj 
s spremljevalci in gosti udeležilo 

89 ljudi, ki so se na koncu poslo-
vili z obljubo, da se udeležijo tudi 
izleta za težje invalide, ki ga je MDI 
Žalec že organiziralo minulo soboto, 
23. septembra, ko so se z avtobu-
som odpeljali na Debeli rtič, kjer so 
proslavili dan znakovnega jezika, 
dan športa in 130-letnico delova-
nja Planinske zveze Slovenije. Pred-
vsem pa so tja odšli v podporo in čast 
slepim in slabovidnim planincem, ki 
so ta dan zaključili Slovensko planin-
sko pot. 

Srečanja so se udeležili tudi pred-
sednica Zveze društev upokojencev 
Slovenije Zdenka Jan, predsedni-
ca Medobčinskega društva delov-
nih invalidov Celje Dragica Mirnik, 
podžupanja Občine Vransko Kristi-
na Reberšek in podžupanja Občine 
Žalec Tanja Basle, Nataša Privošnik 
pa je podala opravičilo vseh šestih 
županov, ki so bili zadržani zaradi 
nedavnih poplav. V vlogi spremlje-
valca invalidov se je srečanja udeležil 
tudi predsednik Odbora planinstva 
za invalide »inPlaninec« pri Planinski 
zvezi Slovenije Jurček Nowakk. 

Del udeležencev tokratnega srečanja v Šempetru

Glavne akterke večera s predsednico Špelo Jovan v sredini 

Jelke v spomin na Zinko Okorn   
   D. NARAGLAV

V Grižah so tudi letos pripravi-
le svojo razstavo članice sekcije 
ročnih del Jelke, ki že od leta 1986 
organizacijsko delujejo v okviru 
Društva upokojencev Griže-Zabu-
kovica. 

Tudi letošnja 36. razstava je bila 
prava paša za oči, posebej za pozna-
valce. Jelke so se izkazale z različni-
mi ročnimi deli, pleteninami, veze-
ninami, rišeljeji, kvačkanimi prti in 
prtički, z gobelini, s prti in prtički 
s klekljanimi všitki, kvačkanimi in 
klekljanimi bordurami na zavesah 
in drugimi izdelki. Tokratna razsta-
va sekcije Jelke, ki šteje trenutno 17 
ustvarjalk, je bila spominska, saj so z 
njo počastile spomin na lani premi-
nulo članico Zinko Okorn. Razsta-
vljene so bile tudi njene stvaritve in 

njena knjiga V jeseni življenja, ki je 
njena življenjska zgodba.

Odprtje razstave je spremljal 
kulturni program, ki so ga soustvar-
jali glasbena skupina Ubrane strune 
s pevskim sestavom Zabukovčani, 
mlada citrarka Staša Čulk, učenka GŠ 
Risto Savin Žalec, in Olga Markovič s 
humornimi vložki. Slednja je zbrane 
nagovorila tudi kot predsednica 
Sveta KS Griže. Prireditev je povezo-
vala članica sekcije Jasna Tekauc, ki 
je podrobneje predstavila posamezne 
tehnike ročnih del in zgodovino delo-
vanja sekcije. Zbrane pa so pozdravili 
tudi vodja sekcije Sonja Krajnc, pred-
sednica domačega društva upoko-
jencev in Zveze društev upokojencev 
Občine Žalec Danica Vončina Veligo-
šek ter predstavniki sekcij ročnih del 

iz drugih krajev. 
K raznolikosti razstave pa so poleg 

članic sekcije in posebnega Zinkine-
ga kotička svoje dodali še gostujoči 
razstavljavci: Maja Obrez in Januš 

Grobelnik s pleteni izdelki, Lidija 
Tamše z umetniškimi slikami in 
Barbara Černjavič s šivanimi izdelki.

Zahvala Darku Naraglavu
    

      L. G.
Posebno pozornost je predsednica Nataša Privošnik namenila tudi novi-
narju Darku Naraglavu in se mu zahvalila za njegovo 50-letno delo na 
novinarskem področju in širjenje glasu o invalidih v javnih občilih, zlasti 
v našem Utripu Savinjske doline.

Med zahvalnim nagovorom predsednice sekcije Sonje Krajnc, ob njej članica in 
povezovalka programa Jasna Tekauc

Dolgoletna vodja skupine Lipa iz Griž Magda Ježovnik je z obiskovalci delila nekaj 
zanimivih spominov.
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Po katastrofalni poplavi so se 
štirje občani na čelu z Janezom 
Šketo iz Petrovč samoiniciativ-
no odločili, da očistijo priljublje-
no sprehajalno pešpot po brežini 
Savinje med griškim mostom in 
mostom v Kasazah, ki je bil kar 
nekaj časa po poplavah edina pove-
zava z drugimi kraji za prebivalce 
na desnem bregu Savinje, iz Griž, 
Zabukovice, Liboj in drugih zasel-
kov.

Kot je povedal pobudnik akcije 
Janez Šketa, so kaj hitro ugotovili, 
da temu sami ne bodo kos. »Preko 
aplikacije Poplave 2023 sem poslal 
povpraševanje po kakšnih petnajstih 
prostovoljcih. Odziv je bil neverjeten. 
Občina Žalec nam je posredovala dva 
kontakta: iz Karitas in Hiše Sadeži 
družbe. Dogovorili smo se za skupno 
akcijo in prišli so. Danes so tukaj 
predvsem prostovoljci iz Karitasa in 

Hiše Sadeži družbe. Prišli so iz Mari-
bora, Ljubljane, Celja, Novega mesta, 
Idrije in še od kod drugod. Čistimo v 
glavnem plastiko, ki visi po grmovju 
ali ob poti in vso drugo navlako, ki jo 
je mogoče pobrati v vreče za smeti, 
usposobljeni prostovoljci pa  režejo 
veje, ki ovirajo normalen prehod po 
poti. Vej danes ne bomo odvažali, 
jih pa dajemo stran od poti, saj bo 

tu narejena kolesarska steza in bodo 
morali dračje tako in tako po pogodbi 
odstraniti izvajalci. Vso navlako, ki 
jo bomo danes nabrali, bomo zvozili 
do čistilne naprave v Kasazah, kjer jo 

bomo v dogovoru s Komunalo Žalec 
naložili na kamion, ki bo vse to odpe-
ljal na predvideno lokacijo za reci-
klažo,« še pove Šketa ter doda, da je 
nadvse vesel, da se je akcije udeležilo 
toliko prostovoljcev in da bo spre-
hajalna pot po tej akciji lahko spet v 
uporabi.

Kako so prišli na idejo za akcijo in 
kako jo doživljajo, smo spregovorili 
še z nekaterimi udeleženci. Najprej 
smo za nekaj besed zmotili Renata 
Erjavca iz Idrije, ki je z motorno 
žago spretno rezal vejevje na in ob 
poti. » Prijavil sem se na ta portal 
za pomoč poplavljencem in pred 
dnevi so me kontaktirali za delo z 
motorno žago, kar sem tudi navedel 
v prijavi. Danes sem tukaj še s tremi 
drugimi iz naših koncev in vsi smo 
veseli, da lahko pomagamo. Delo 
nam gre dobro od rok in mislim, 
da bomo uspešno opravili dodelje-
no nalogo.« Enakega mnenja je bila 
tudi Ljuba Plut iz Novega mesta. 
»Za akcijo sem se prijavila skupaj z 

možem preko Karitasa. Sva pa bila 
z možem prvi teden po poplavah že 
na delu na Ljubnem ob Savinji. Ko 
sva dobila povabilo za pomoč v tej 
akciji, sva se takoj odzvala in zraven 
pritegnila še moževega brata. Veseli 
smo, da lahko pomagamo in nekaj 
prispevamo k ureditvi razmer po 
poplavi.« Med udeleženci je bilo 
tudi kar nekaj otrok, ki so na akcijo 
prišli skupaj s starši. Ena od njih je 
bila tudi Živa Vračun iz Bistrice ob 
Sotli. »Na akcijo sem prišla skupaj 
z mamo, sestro in bratom. Za nas 
je to zanimivo doživetje, hkrati pa 
smo veseli, da lahko po svojih močeh 
pomagamo, da bo ta pot spet očiš-
čena in varna za sprehajanje.« Tako 
Živa, ki je nato pohitela za mamo 
in se lotila pobiranja plastike po 

vejah in tleh. Še nekoliko bolj s poti 
pa je vso nesnago zagnano pobirala 
sedemčlanska družina iz Maribora. 
Mama je na naše presenečenje pove-
dala: »Ime mi je Monika Novak in 
sem iz Južne Amerike. Moja rojstna 
domovina je Brazilija, v Sloveniji pa 
sem že skoraj 20 let. Z možem, ki 
je Slovenec, imava šest otrok, štiri 
dekleta, od katerih sta dve dvojčici, 
in dva fanta. Pet jih je danes z nama. 
Najstarejša hčerka, ki šteje že 21 let, 
pa je trenutno v Nemčiji, kjer sva se z 
možem tudi spoznala in poročila. Za 
to akcijo smo se odločili na podlagi 
prijave preko Karitasa. Mož Seba-
stjan si je vzel prosto, otroci pa so s 
tem delom tudi obogatili svoje poči-

tnice. Vsi skupaj smo veseli, da lahko 
pomagamo in prispevamo svoj delež 
pri odpravljanju posledic poplav.«

Najbrž bi podobne odgovore dobili 
tudi od drugih udeležencev akcije, 
ki so se po besedah Janeza Škete 
res maksimalno potrudili in opravi-
li res hvalevredno delo, česar so še 
posebno veseli vsi tisti, ki to spreha-
jalno pot z veseljem uporabljajo.

Svetovni kongres 
tudi s čipkami iz Šešč   

  D. NARAGLAV     OSEBNI ARHIV 

Minuli mesec je bil v Novi Gorici 
20. svetovni čipkarski kongres 
OIDFA – Mednarodne organizacije 
za klekljano in šivano čipko, ki je 
bila ustanovljena leta 1982 v Fran-
ciji. Organizacija združuje več kot 
1500 čipkarskih strokovnjakinj in 
strokovnjakov, čipkaric in čipkar-
jev ter ljubiteljic in ljubiteljev čipk 
iz 35 držav na šestih kontinentih. 

V to veliko druščino sodijo tudi 
članice krožka ročnih del Čipke, 
ki deluje v okviru Kulturno-pros-
vetnega društva Šešče pri Prebol-
du. Poznane so po svojih izdelkih 
in prireditvah, med katerimi je še 
posebno poznan njihov čipkarski 
festival z razstavo, ki ga pripravijo 
vsako drugo leto. Z vso zagnanostjo 
pa se rade udeležujejo tudi dogodkov, 
povezanih z ročnimi deli, ki jih orga-
nizirajo drugod po Savinjski dolini 
in drugih slovenskih krajih. Z vso 
vnemo so se vključile tudi v doga-
janje svetovnega kongresa v Novi 

Gorici, kjer so imele svojo stojnico, 
na kateri so predstavljale svoje čudo-
vite in zanimive izdelke. Predsednica 
KPD Šešče in vodja krožka ročnih del 
Čipke Milena Klasič je povedala, da 
so za svojo razstavno stojnico klek-
ljale grb Občine Prebold, Slovenijo pa 
so »oblekle« v čipke v barvah sloven-
ske zastave. Za predstavitev Spodnje 
Savinjske doline so klekljale hmelj in 
prikaz obiranja hmelja. 

V okviru kongresa, na katerem 
je tokrat sodelovalo 26 držav, je 
bilo poleg razstav organiziranih 
več čipkarskih delavnic, predavanj, 
predstavitev čipkarskih šol, društev, 
sekcij in skupin, obiskovalcem pa so 
bile na voljo tudi prodajne stojnice. 
Kot je povedala Milena Klasič, jim 
je bilo v veliko veselje, da so lahko 
sodelovale na kongresu in obiskoval-
cem predstavljale svoje izdelke. Ob 
tem pa so spoznale tudi veliko novih 
društev in ustvarjanje čipkaric iz 
številnih krajev in držav. 

Čistili poplavljene pešpoti 
    D. NARAGLAV

Pomagali so tudi prostovoljci iz karitasa in Hiše Sadeži družbe, 
iz Maribora, Ljubljane, Celja, Novega mesta, Idrije in še od kod drugod, 
ki so izvedeli za pobudo preko aplikacije Poplave 2023.

Za svojo razstavno stojnico so čipkarice 
iz Šešč klekljale grb Občine Prebold, Slovenijo 
pa so »oblekle« v čipke v barvah slovenske 
zastave.

Predstavnice krožka ročnih del Čipke ob svoji stojnici (z leve: Marjana Pirc, 
Živa Orožim, Metka Turnšek in Milena Klasič)

Zanimiva sedemčlanska družina Novak iz Maribora z mamo Brazilko in očetom 
Slovencem, ki je bila nadvse aktivna pri pobiranju plastike in drugih smeti.

Večina udeležencev pred začetkom akcije  

Renato Erjavec

Živa Vračun

Ljuba Plut

Janez Šketa

VABI K VPISU 
V ŠTUDIJSKO LETO 2023/2024

V novem študijskem letu se nam lahko pridružite v naslednjih 
izobraževalnih programih-krožkih:
angleščina - osnove in nadaljevanje; nemščina – osnove; računalništvo 
- osnove in nadaljevanje; pametni telefon in računalnik – povezava v 
praksi; spoznavanje kulturne dediščine; veščine komunikacije; urejanje 
in varstvo okolja; zeliščarstvo; narava in zdravje; bio vrtnarjenje; 
fotografski krožek; likovni  krožek; krojenje in šivanje, oblikovanje 
tekstila – patchwork; ohranjanje glasbene dediščine – godba veteranov; 
glasbena doživetja – instrumenti in petje; joga; tai-chi; ples; telovadba - 
gibalne vaje za starejše; ohranjanje vitalnosti – fitnes. 
Delavnice: zdrav življenjski slog; prehrana v tretjem življenjskem 
obdobju; ohranjanje vitalnosti; preprečevanje demence, padcev; urjenje 
spomina; uporaba zelišč v kulinariki, kozmetiki; CPP – spremembe 
in novosti; ponovna uporaba hrane; gobarska delavnica; uporaba 
defibrilatorja in druge aktualne teme.
K vpisu v naše programe vas prijazno vabimo od septembra dalje ob 
torkih in petkih med 8. in 11. uro na sedežu društva Univerze za tretje 
življenjsko obdobje Žalec, Savinjske čete 4 v Žalcu (Bergmanova vila, 
zraven občinske stavbe). Za vse informacije smo vam dosegljivi tudi po 
telefonu 03/713 68 80, univerza3.zalec@gmail.com.
Prijazno vabljeni v našo zakladnico znanja k izobraževanju in druženju!
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Na odru Žalske noči so nastopili 
Joker Out, Alo! Stari, Tabu, Klon, 
Fajercajg in zmagovalna skupina 
natečaja Stresi oder – Aneks. Poleg 
tega je Žalska noč mladih že tradi-
cionalno ponudila tudi elektronski 
glasbeni oder, imenovan Fantasy 
oder, kjer so letos po besedah orga-
nizatorja zabeležili precej povečan 
obisk, predstavili so se Minless, 
Risa Brown, The REDHEDII in AK.

Predsednik Študentskega kluba 
Žalec Andraž Čehovin je po zaklju-
čenem projektu izrazil veliko zado-
voljstvo, da so s partnerji uspešno 
organizirali največji in najboljši 
glasbeni festival v Spodnji Savinj-
ski dolini: »Vsi izvajalci so prispe-
vali k nepozabni glasbeni izkušnji 
in upravičili organizatorjevo zaupa-
nje. Kot glavni organizator festi-
vala želim izraziti velik ponos na 
našo ekipo. Kljub vsem izzivom, ki 
so se pojavili v preteklih tednih in 
mesecih, smo dogodek izpeljali z 
odličnim uspehom. Velja omeniti, 
da je letošnja ekipa v veliki meri 
sestavljena iz novih članov brez 
izkušenj na področju organizacije 

tako velikih dogodkov. Kljub temu 
smo uspešno implementirali števil-
ne inovacije, med katerimi je najbolj 
opazen hibridni sistem plačevanja z 
bančnimi in predplačniškimi karti-
cami. Zagotavljam vam, da bomo 
naslednje leto ponudili še izboljšano 
izkušnjo. V prihodnjih tednih se bo 
ekipa ponovno sestala in že pričela 
z organizacijo naslednje Žalske noči 
mladih. Ostanite z nami za več infor-
macij o prihodnjem dogodku. Hvala 
vsem, ki ste prispevali k uspehu 
Žalske noči mladih 2023!«

Z organizacijo in izvedbo letoš-

njega dogodka je zadovoljen tudi 
Tomaž Kozovinc, bivši predsednik 
ŠKŽ, sedanji direktor MC Žalec: »Po 
desetih letih organiziranja Žalske 
noči mladih je stoodstotni odklop 
iz ozadja tako velikega dogodka 
skorajda nemogoč. Je pa vse skupaj 
veliko lažje, če veš, da lahko stvari 
predaš tako zagnani in složni skupini 
mladih pod vodstvom Andraža Čeho-

vina, predsednika Študentskega 
kluba Žalec, ki je okrog sebe res zbral 
zaupanja vredno ekipo. Stvari sem 
intenzivno začel spuščati iz rok že 
lani, letos pa je z mojih ramen padel 
še večji del odgovornosti. Računam, 
da se bom vsako leto malce bolj odda-
ljil, je pa treba veliko znanja in izku-
šenj za takšen dogodek in še vedno 
čutim odgovornost, da je izveden 
korektno ter služi kot zgled vsem 
dogodkom v regiji. Prav tako smo 
še vedno v svetu, ko je kakšna stvar 
pač lažje izvedljiva, če telefon zavrti 
prava oseba. Veseli me, da smo imeli 
po dolgem času spet sončno vreme. 

To se pozna tako na obisku, prometu 
v gostinstvu kot na manjših stroških, 
ko prizorišča ni potrebno pokriti s 
šotori. V vseh teh letih smo razvili 
tudi dober sistem postavljanja in 
pospravljanja prizorišča, ki je izvede-
no v treh dneh in ga redno dopolnju-
jemo v sklopu evalvacij po dogodku. 
Z obiskom smo ponovno zelo zado-
voljni. Vesel sem, da obiskovalci 
opazijo naše trdo delo in nas počas-
tijo s svojim obiskom. Prav tako se 
zahvaljujem vsem občanom, ki za en 
večer stisnejo zobe in z zaprtimi okni 
malce manj mirno preživijo prvo 
soboto v septembru. Hvala!« 

Pod odrom sta med nastopi veselo 

klepetali obiskovalki Ana Suljano-
vič in Maša Mrak, ki sta v en glas 
komentirali, da sta prišli poslušat 
Joker Out, saj jima je všeč njihova 
energija ter glasba, ki je nekaj novega 
na slovenski sceni.  

Dogajanje je odprla zasedba Aneks, 
ki je zmagala na letošnjem natečaju 
Stresi oder. Jon Nik Gorenak, glavni 

vokal skupine, je dobro razpoložen 
po nastopu komentiral: »Danes smo 
zelo uživali na tem velikem odru. Jaz 

sem si rekel, da bi še kar en koncert 
odigral. V skupini nas je pet članov: 
Nejc Petelinšek na ritem kitari, Filip 
Zavšek na basi, Luka Repar na basu, 
Tadej Banovič na bobnih in vsi smo 
zelo uživali!«.

Sledili so Fajercajg, rock skupina iz 
Žalca s hard rock koreninami, ki zase 
pravijo: »Z nami ne gre na tiho.«

Celjska glasbena skupina Klon, ki 
se je pošalila, da je klon vseh bendov, 
je že enkrat nastopila pred žalsko 
publiko. Pevcu Gregorju Vidcu 
je bilo tokrat najbolj všeč, da se je 

mladina zbrala v prvi vrsti, čakajoč 
skupino Joker Out: »To gre ostalim 
bendom zelo na roko, da so bližje 
publiki, ki je tako tudi bolj odzivna. 
Počutimo se odlično. Veseli smo, da 
smo se lahko predstavili v Žalcu, saj 
veliko in ves čas ustvarjamo. Delamo 
tisto, kar nam paše, ne glede na prev-
ladujoči trend v glasbi.«  

Zasedba Alo! Stari je že drugič 
nastopila v Žalcu. Pevca Tineta 
Matjašiča smo našli v zaodrju, 
kjer je v njihovi ekipi vladalo veselo 
vzdušje: »Pred koncertom smo vedno 
razigrani, moramo se malo zbuditi. 
Najprej se dobro najemo, potem se 
fajn ogrejemo in nato je čas za oder.« 
Napovedal je tudi skorajšnji izid 
novega singla ter izid novega albuma, 
ki bo ugledal luč sveta drugo leto v 
mesecu marcu. 

Težko pričakovana skupina Joker 
Out je svojih šest mesecev slave na 

Evroviziji zelo dobro izkoristila, zato 
so ena redkih slovenskih skupin, ki 
polnijo dvorane tudi v tujini. Pevec 
Bojan Cvjetićanin je povedal: 
»Zelo smo veseli, da nastopamo tu. 
Mesto Žalec je v našem spominu 
zelo pozitivno, veseli smo, da lahko 
tako tudi nadaljujemo. Žalska noč 
mladih v Sloveniji slovi kot eden od 
lepših dogodkov. Zelo nam je žal, da 
lani zaradi bolezni koncerta nismo 
mogli izvesti, tako da je letos končno 
napočil naš čas.«

Tudi domačini Tabu so se veselili 
žalske publike, natrpanemu urniku 
navkljub. Tomaž Kozovinc, ki je po 
koncu korone prevzel mesto klavi-
aturista v zasedbi, je povedal: »Na 
Žalsko noč mladih se kot domači-
ni vedno radi vračamo. Letos so se 
zadeve poklopile tako, da smo po 
tonski vaji v Žalcu odhiteli v Lenart, 
kjer smo imeli še en večji koncert, se 
v Žalec vrnili ob enih zjutraj in skupaj 
z neverjetno publiko vžgali Žalec! 
Hvala organizatorjem za odlično 
organizacijo. Vsem našim poslušal-
cem pa obljubimo, da v bližnji priho-
dnosti v okolici nastopimo tudi ob 
kakšni bolj normalni uri, kar tokrat 
zaradi dveh koncertov ni bilo izve-
dljivo. Se vidimo!«

Žalska noč mladih ponovno zažigala 
    BINA PLAZNIK

Največji projekt Študentskega kluba Žalec je letos, 2. septembra, 
v Športni park Žalec privabil več kot 3400 obiskovalcev, ki so želeli 
prisluhniti nekaterim najbolj vročim skupinam na slovenski glasbeni sceni. 

Ansambel Joker Out je po lanski odpovedi zaradi bolezni letos stopil na žalski oder še 
bolj vroč ter dovzeten za oboževalke in oboževalce.

Gneča pred vhodom na prizorišče

Med nastopom skupine Klon

Alo! Stari znajo dvigniti razpoloženje.

Nadobudni mladi izvajalci Aneks

Veselo vzdušje v prvih vrstah
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Nedelja, 
1. 10.

18.00
Javno vodenje s kustosinjo mag. Andrejo 
Rakovec po razstavi Dialog, vstop prost, 
Dvorec Novo Celje, ZKŠT Žalec

19.00–
20.00 Joga, Hiša Sadeži družbe

Vsak 
delovni 
dan

14.00–
16.00

Učna pomoč za osnovnošolce 
(ure slovenščine za tujce po 
dogovoru), Hiša Sadeži družbe

Vsak 
poned.

17.00–
18.00 Nemščina, Hiša Sadeži družbe

Vsak torek

10.30–
11.30 Kardio vaje, Hiša Sadeži družbe

18.00–
19.00 Angleščina, Hiša Sadeži družbe

18.00–
19.00 Brezplačna vadba, MC Žalec

Vsako 
sredo

8.30–
9.30 Okrepimo hrtenico, Hiša Sadeži družbe

Sreda, 
4. 10. 19.00 Beletrinini trubadurji, gost Feri Lainšček, 

Občinska knjižnica Žalec, MSKŽ

Vsak 
četrtek

10.00–
11.00 Začetni tečaj kavbojskega plesa v vrstah, MC 

Žalec, Hot heels, Country line šola plesa18.30–
19.30

10.30–
11.30 Kardio vaje, Hiša Sadeži družbe

19.00–
20.00 Joga, Hiša Sadeži družbe

Četrtek, 
5. 10.

9.00–
11.00 Likovna delavnica, Hiša Sadeži družbe

16.00

Ko spregovori srce, zmore glava, zmorejo 
roke, srečanje stanovalcev domov za 
ostarele v SSD, varovancev VDC Muc in 
članov Medobčinskega Društva Sožitje Žalec, 
avla Doma II. slovenskega tabora Žalec, MSKŽ

17.00–
18.00 Španščina, Hiša Sadeži družbe  

20.00–
21.30

Kavarniški večeri, MUTEC Family, 
MC Kavarna, MC Žalec

Vsak petek 9.00–
11.00 Likovna delavnica, Hiša Sadeži družbe

Petek, 
6. 10.

15.00-
16.30

XVIII. Kongres Gasilske zveze Slovenije, 
predstavitev gostitelja in občin SSD, 
promenada pri MC Žalec in Domu 
II. slovenskega tabora Žalec

16.30
Odprtje XVIII. Kongresa Gasilske 
zveze Slovenije, Dom II. slovenskega 
tabora Žalec, GZS

19.30-
24.00

XVIII. Kongres Gasilske zveze Slovenije, 
druženje gasilcev s skupino Chicas, 
koncert godb na pihala Liboje in 
Zabukovica, fontana piv, GZS

Vsako 
soboto

8.00–
12.00

Podeželska tržnica v Žalcu, tržnica 
pri fontani, ZKŠT Žalec

8.30–
9.30 Joga, Hiša Sadeži družbe

Sobota, 
7. 10.

8.00 Prva golažijada 2023 (po 14. uri pokušina), 
Športno igrišče Rega Podlog, KS Šempter

8.00–
19.00 

Razstava malih pasemskih živali, šotor 
na parkirišču severno od Doma II. 
slovenskega tabora, SDGMŽO Žalec

9.00
XVIII. Kongres Gasilske zveze Slovenije, 
plenarno zasedanje delegatov kongresa, 
Dom II. slovenskega tabora Žalec, GZS

12.00-
14.00

XVIII. Kongres Gasilske zveze Slovenije, 
ustvarjalnice za otroke, fontana piv, GZS

13.30
XVIII. Kongres Gasilske zveze 
Slovenije - podelitev priznanj, Dom 
II. slovenskega tabora, GZS 

14.00-
14.30

XVIII. Kongres Gasilske zveze 
Slovenije, predstava Rdeča kapica 
malo drugače, fontana piv, GZS

15.00
XVIII. Kongres Gasilske zveze 
Slovenije - velika gasilska parada 
po ulicah mesta Žalec, GZS

18.00 Srečanje fontan Marezige, Marezige, 
Fontana vin Marezige 

Vsako 
nedeljo

19.00–
20.00 Joga, Hiša Sadeži družbe

Nedelja, 
8. 10.

8.00–
15.00 

Razstava malih pasemskih živali, šotor 
na parkirišču severno od Doma II. 
slovenskega tabora, SDGMŽO Žalec

Poned., 
9. 10.

12.00–
14.00 Računalniška delavnica, Hiša Sadeži družbe

19.30
Pesem za Laro, Lara Jankovič in 
Zavod LibertArt, za gledališki 
abonma PONEDELJEK in izven, Dom II. 
slovenskega tabora Žalec, ZKŠT Žalec

Torek, 
10. 10. 19.30

Pesem za Laro, Lara Jankovič in 
Zavod LibertArt, za gledališki abonma 
TOREK in izven, Dom II. slovenskega 
tabora Žalec, ZKŠT Žalec

Sreda, 
11. 10.

13.00
Otvoritvena slovesnost ob 21. bienalu 
otroške grafike, Dom II. slovenskega tabora 
Žalec, potem ogled razstave na I. OŠ Žalec

18.00
Oblični odtis, odprtje razstave grafičnih 
del Arjana Pregla, častnega predsednika 
21. bienala otroške grafike, Savinov 
likovni salon Žalec, ZKŠT Žalec

19.00
Utrip domoznanstva: Društvo 
upokojenih pedagoških delavcev 
Slovenije, sekcija Savinjska dolina, 
Občinska knjižnica Žalec, MSKŽ

19.00
Je kir ke riku?, Pohorska komedija, 
dvorana KZ Šempeter, Društvo 
podež. žena OŽ, KS Šempeter

OBČINA ŽALEC Četrtek, 
5. 10. in 
26. 10.

16.30–
17.30

Joga s Sožitjem, DC Marof - MGC  
Prebold, Društvo Sožitje 

Četrtek, 
5. 10. … Muzikal Hans Hase, Kinodvorana 

Prebold, OŠ Prebold  
Petek, 
6. 10. in 
13. 10.

18.00–
19.00

Kanaliziranje z Amalijo, DC 
Marof - MGC  Prebold

Vsako 
soboto

8.00–
10.30

Kmečka tržnica, DC Marof, 
TD in Občina Prebold  

Sobota, 
7. 10.

…
Razstava fotografij članov Fotografskega 
krožka UTŽO Žalec (do 28. 10.), Občinska 
knjižnica Prebold, UTŽO Žalec

10.00 Vampijada, pred PGD Latkova 
vas, ŠD Latkova vas

Poned., 
9. 10.

8.00–
13.00

Kuhamo in pečemo v MCP, DC 
Marof - MGC  Prebold

Torek, 
10. 10. in 
24. 10.

9.00–
10.30

Srečanje društva Zimzelen, DC 
Marof - MGC  Prebold

Torek, 
10. 10.

19.00–
20.00

Komedija Analfabet, DC Marof 
- MGC  Prebold, Ljubiteljsko 
gledališče Petra Simonitija Celje

Sreda, 
11. 10. in 
18. 10.

8.00–
9.30

Nordijska hoja, DC Marof - 
MGC  Prebold, MC Prebold

Četrtek, 
12. 10.

19.00 Zaključna prireditev Naš kraj lep in urejen, 
dvorana Prebold, TD in Občina Prebold 

19.00

Beletrinini trubadurji: Špela Kuhar 
in Robert Potokar, predstavitev 
knjige Slovenija osebno, Občinska 
knjižnica Prebold, Beletrina

Petek, 
13. 10.

9.00–
15.00

Ročna dela, ustvarjanje, DC Marof 
- MGC  Prebold, MC Prebold

17.00

Otroški abonma in izven - Po 
Sloveniji s popotnikom Jakom 
(Zavod enostavno prijatelji), dvorana 
Prebold, KUD Svoboda Prebold

Sobota, 
14. 10. in 
28. 10.

8.00–
11.00

Garažna razprodaja, DC Marof - 
MGC  Prebold, MC Prebold

Sobota, 
14. 10.

8.00–
11.00

Drobtinica, pred trgovino 
Mercator in Jager, RK Prebold

10.00 4. dan zdravja v Marija Reki, KD Marija 
Reka, Planinski dom v Marija Reki

Poned., 
16. 10.

18.00–
19.00

Meritve krvnih vrednosti, 
prostori RK, KORK Prebold

Torek, 
18. 10. in 
24. 10.

16.30–
17.30

Tečaj pogovorne angleščine, 
DC Marof - MGC  Prebold

Četrtek, 
19. 10. in 
26. 10.

18.00–
20.00

Osebna rast z Amalijo, DC 
Marof - MGC  Prebold

Četrtek, 
19. 10. 19.00 Pisatelj Ernest Jazbinšek na obisku, 

Občinska knjižnica Prebold
Petek, 
20. 10.

16.30–
17.30

Prikaz oživljanja in uporaba AED 
(defibrilator), DC Marof

Sobota, 
21. 10.

9.00–
12.00

Kuhamo in pečemo v MCP, peka peciva 
za pogostitev, DC Marof - MGC  Prebold

13.00–
18.00

Peta obletnica MGC Prebold, 
DC Marof - MGC  Prebold

18.00 Nocoj bo pa en lep večer, dvorana 
Šešče, Društvo ljudskih pevcev 6 Še

19.00
Odrasli abonma in izven, KUD 
Svoboda Griže - Vaja zbora, dvorana 
Prebold, KUD Svoboda Prebold

Sreda, 
25. 10.

8.00–
9.30

Nordijska hoja, DC Marof - MGC  
Prebold, MGC  Prebold

Četrtek, 
26. 10. 18.00 Pravljična ura z Mavrično čarovnico, 

Občinska knjižnica Prebold

Petek, 
27. 10.

17.00–
20.00

Obred ljubezni s kakavom, DC 
Marof - MGC  Prebold

17.00
Slovesnost pri osrednjem spomeniku 
žrtvam vojne, spomenik NOB, 
Občina Prebold in OŠ Prebold

Sobota, 
28. 10.

10.00 Ustvarjalna delavnica: Duhec, Občinska 
knjižnica Prebold, KUD Svoboda Prebold

16.00 Noč čarovnic na Kmečki tržnici, 
DC Marof, TD Prebold

Nedelja, 
29. 10. 16.15 Spominska slovesnost in molitev pri 

križu v Marija Reki, Občina Prebold

Oktober
Četrtek, 
12. 10.

16.30
Druženje študijsko-bralnega kluba, 
MSKŽ in UPI Ljudska univerza Žalec, 
Občinska knjižnica Žalec, MSKŽ

20.00–
21.30

Kavarniški večeri, PODBREŽNIK 
Family, MC Kavarna, MC Žalec 

Petek, 
13. 10. 17.00 Mesečni nastop oddelka pihal in 

trobil, dvorana Glasbene šole Žalec

Sobota, 
14. 10. in 
nedelja 
15. 10.

10.00–
20.00

Mednarodno odprto prvenstvo v taekwon-
do-ju SLO OPEN 2023, dvorana OŠ Žalec, 
Klub borilnih veščin SUN Šempeter

Sobota, 
14. 10.

10.00–
11.30 in  
13.30–
15.00

Zdrava glava, Čuječnost in 
sočutje do sebe, MC Žalec

11.00–
14.00

6. Juriš na Hmezad 2023, Hmezadova 
stolpnica Žalec, ATD Savinjčan

Nedelja, 
15. 10.

14.00–
19.30

Dokumentarni film Fenomen ozdravitve 
(vstopnine ni, prostovoljni prispevki 
so zaželeni), dvorana gasilskega doma 
Žalec, Krog prijateljev Bruna Gröninga

17.00 Dobrodelni koncert Človek Človeku, Dom 
II. slovenskega tabora Žalec, MDI Žalec

Poned., 
16. 10. 18.00 Nastop učencev iz razreda Irene Kralj, 

dvorana Glasbene šole Žalec

Torek, 
17. 10. 18.00

Odprtje razstave Misliti v harmoniji lesa, 
Rafael Končina, Alojz Podvršnik, Darko 
Smole (reliefi in skulpture), avla Doma II. 
slovenskega tabora Žalec, ZKŠT Žalec

Sreda, 
18. 10.

16.00–
17.00 Mali center želja, MC Žalec

17.00 Nastop učencev iz razreda Nine Fajfar 
Baša, dvorana Glasbene šole Žalec

18.30 2. produkcija, dvorana Glasbene šole Žalec
Četrtek, 
19. 10.

20.00–
21.30

Kavarniški večeri, Iza Robavs in Žiga 
Žvižej, MC Kavarna, MC Žalec

Petek, 
20. 10.

19.30
Jubilejni koncert ob 25-letnici zbora 
POPSESLISH, Dom II. slovenskega 
tabora Žalec, KUD Žalec

20.00–
24.00 Karaoke, MC Kavarna, MC Žalec

Sobota, 
21. 10.

10.00–
11.30 in 
13.30–
15.00

Zdrava glava, Ko hrana ni 
več "hrana", MC Žalec

19.00
Iluzija – čarovnija še nikoli ni bila 
tako blizu, čarovniški šov, Dom II. 
slovenskega tabora Žalec, Špas Teater

Nedelja, 
22. 10. 17.00

Tomaž Plahutnik in Matjaž Robavs, koncert 
za citrarski abonma in izven, avla Doma 
II. slovenskega tabora Žalec, ZKŠT Žalec

Poned., 
23. 10.

12.00–
14.00 Računalniška delavnica, Hiša Sadeži družbe

17.00 Pravljično druženje knjižnice s Sožitjem, 
Občinska knjižnica Žalec, MSKŽ

18.30 Nastop učencev iz razreda Tanje Miklavc, 
dvorana Glasbene šole Žalec

Torek, 
24. 10.

17.00
Nastop učencev iz razreda Vite 
Kovše in Valentina Rogine, 
dvorana Glasbene šole Žalec

18.00 Po pravljici diši, pravljična ura, 
Občinska knjižnica Žalec, MSKŽ 

Sreda, 
25. 10. 17.00 Grajski večer, dvorana Glasbene šole Žalec

Četrtek, 
26. 10.

20.00–
21.30

Kavarniški večeri, Katarina in Urban 
Meža, MC Kavarna, MC Žalec

Petek, 
27. 10.

17.00 Nastop učencev iz razreda Melite Estigarribia 
Villasanti, dvorana Glasbene šole Žalec

… Osnove somelierstva za vinoljube, MC Žalec

Sobota, 
28. 10. 18.00 

Zaključek VIII. sezone Fontane piv 
Zeleno zlato z ansamblom Unikat, 
Fontana piv, ZKŠT Žalec

Poned., 
30. 10., 
in torek, 
31. 10.

8.00–
12.00 Varstvo otrok v dnevnem centru, MC Žalec

Torek, 
31. 10.

17.00–
19.00 Noč čarovnic za najmlajše, MC Žalec

20.00–
1.00 Maraton grozljivk, MC Žalec

1.00–
4.00 Halloween Masquerade, MC Klub, MC Žalec

Poned., 
2. 10.

9.00–
10.30 Joga z Amalijo, DC Marof - MGC  Prebold

Vsak 
poned.

17.00–
18.30

Vadba orientalskega plesa, DC 
Marof - MGC  Prebold

19.00–
20.00

Telovadba s Smučarskim klubom Prebold, 
DC Marof - MGC  Prebold, SK Prebold

Torek, 
3. 10.

17.30–
18.30

Predstavitev Access Bars, DC 
Marof - MGC  Prebold

Sreda, 
4. 10.

8.00–
9.30

Nordijska hoja po Preboldu, DC 
Marof - MGC  Prebold, MC Prebold

Vsako 
sredo

9.00–
10.30

Dekleta iz Marofa - Pevske vaje, 
DC Marof - MGC  Prebold

18.00–
19.30

Retorika - Učinkovito nastopanje v 
javnosti, DC Marof - MGC  Prebold

Vsak 
četrtek

9.00–
10.00

Zavestno plesanje z dojenčki, 
malčki, otroci ter pogovor o čustvih, 
DC Marof - MGC  Prebold

OBČINA PREBOLD
OBČINA TABOR
Četrtek, 
5. 10. 18.00

Gasilska ustvarjalnica za najmlajše 
z Gasilsko zvezo Žalec, Kavarna 
Lisjak, Lesmat d. o. o.

Petek, 
6. 10. 18.00

Predavanje pranoterapevta 
Tomislava Brumca, sejna soba 
Občine Tabor, Damijana Lukman

Sobota, 
21. 10. 8.00 Kmečka tržnica na Jurijevem 

trgu, TD Gušt Tabor
Torek, 
24. 10. 18.00 Pravljična urica s poustvarjanjem, 

Občinska knjižnica Tabor v KZ Tabor

Petek, 
27. 10. 10.30

Komemoracija ob dnevu spomina na 
mrtve pri spomeniku padlim borcem 
pri domu krajanov, POŠ Tabor

Torek, 
31. 10. 09.00 Pohod 50+ po obronkih občine Tabor, 

start izpred KZ Tabor, DU Tabor
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V letnem gledališču Limberk v 
Grižah so v soboto, 2. septembra, 
pripravili koncert pod zvezdami 
z naslovom Le številka domačin-
ke Jerneje Medved z umetniškim 
imenom Just Neja, ki se je pred 
štirinajstimi leti iz Velenja preseli-
la pod Gozdnik. 

Jerneja Medved, sicer po poklicu 
veterinarka, je s številnimi talenti 
poskrbela za pestro paleto glasbe-
nih žanrov. V enournem koncertu 
je občinstvo slišalo njene avtorske 
slovenske in angleške pesmi, ki jih je 
ustvarila sama ali z različnimi izva-
jalci iz Anglije, Amerike, Kitajske 
in Indije. Večer so po idejni zasnovi 
Tanje Kastelic popestrili člani Gleda-
liške skupine Pika na i Alja Kot, Aleš 
Kot in Borut Zalokar, ki so Jernejine 
številne talente predstavili na hudo-
mušen način. Za čist zvok sta poskr-
bela Matevž Čadej in Anita Dobnik. 

Koncert pod zvezdami
    D. NARAGLAV

Nastop družine Kos iz Ponikve pri Žalcu             

Kulturno društvo Andraž nad 
Polzelo, Odbor za kulturno prire-
ditev Družina poje 2023 in Občina 
Polzela so zadnjo nedeljo v avgustu 
pripravili 39. prireditev pod naslo-
vom Družina poje – Peli so jih mati 
moja. 

Letos je nastopilo 11 družinskih 
sestavov iz raznih slovenskih krajev 
(skupaj 61 pevk in pevcev), ki so izva-
jali po dve pesmi, ob koncu pa so vsi 
skupaj zapeli Zdravljico. Občinstvu 
se je predstavil tudi domači družinski 
ansambel Hodnik.

S to prireditvijo Andražani želijo 
ohranjati in spodbujati glasbeno 
kulturo v obliki ljudskega petja v 
družini, jo prenašati na mlajše rodove 

in spodbujati ljudi, da bi se pogosteje 
srečevali in družili ob tej zvrsti glasbe 
in jo sprejeli za svojo. 

Na prireditvi je zbrane nagovoril 
župan Občine Polzela Jože Kužnik. 
Gost prireditve je bil nekdanji pred-
sednik države Borut Pahor, ki je v 
govoru poudaril pomen družinskega 
petja ter sestram Gajšek iz Vurberga 
za peti nastop podelil likovno delo 
slikarja Jožeta Napotnika.

Prireditev sta povezovala Živa 
Verdev in David Zabukovnik. 
Na predvečer prireditve je bilo 
meddruštveno gasilsko tekmovanje, 
dan prej pa so si gledalci na velikem 
platnu lahko ogledali slovenski film 
Dedek gre na jug.                                          

Od četrtka, 7., do nedelje, 10. 
septembra, je v Celju in Žalcu ter 
še nekaterih krajih potekal že 16. 
Mednarodni folklorni festival Od 
Celja do Žalca, katerega organi-
zator je Medobčinsko kulturno 
društva Od Celja do Žalca, ki je 
nastalo leta 2006 kot plod medse-
bojnega sodelovanja dveh kultur-
nih društev in njunih folklornih 
skupin iz Šempetra in Celja. 

Tokratni folklorni festival ni imel 
tolikšne mednarodne udeležbe kot v 
preteklosti. K sodelovanju so organi-
zatorji sicer povabili pet skupin, a se 
jim z Avstralci, Burundijci in Nepalci 
iz različnih vzrokov ni uspelo dogovo-
riti za obisk – bodisi so postali tran-
sportni stroški previsoki bodisi so 
bile težave s pridobivanjem viz. Poleg 
Slovencev iz KUD Grifon Šempeter 
in KD Celjska folklorna skupina so 
sodelovali tako le sosedje Madžari 
in Italijani. Obe slovenski skupini, 
ki svojo dejavnost izvajata povsem 
ljubiteljsko, pa sta tudi sicer zaslužni 

za tovrstni folklorni festival. Svoje 
izkušnje z mnogoštevilnih folklornih 
festivalov, ki sta se jih skozi dolgo-
letno sodelovanje udeležili po vsem 
svetu, sta namreč leta 2006 realizi-
rali želje, da bi tudi ta del Slovenije 
dobil kakovostno  prireditev. Nastalo 
je Medobčinsko kulturno društvo 
Od Celja do Žalca. Doslej je društvo, 
ki ga vodi Bojan Pevec iz Petrovč, na 
festivalu gostilo že preko 50 folklor-
nih skupin iz vseh koncev sveta. Kot 
je povedal, jim je žal, da letos niso 
uspeli zagotoviti širše mednarodne 
udeležbe. Vsekakor pa je udeležba 
Italijanov in Madžarov imela svoj 
čar, zlasti za šolske predstave, saj 
so te omogočile spoznavanje naših 
sosedov in njihove tradicije. Organi-
zatorje namreč že leta zelo motivira 
predstavljanje svetovne folklorne 
dediščine mladim generacijam, kar 
je postalo tudi njihovo poslanstvo. 
Tako si je program festivala letos na 
štirih, za mlade brezplačnih predsta-
vah ogledalo kar 1600 učencev in 

dijakov. Predstave, ki sicer potekajo v 
obliki lahkotnega pouka, poleg nasto-
pov sodelujočih skupin nudijo tudi 
vpogled v okolja, iz katerih skupine 
prihajajo in ki pogojujejo tudi ljudsko 
izročilo gostov. Želja organizatorjev 
je, da bi se za predstave odločilo še 
več občin oziroma šol s Celjskega. 
Letos je festival s šolskimi predstava-
mi gostoval v Celju, Žalcu, Preboldu 
in na Vranskem. Poleg šolskih pred-
stav je festival ponudil tudi dva gala 
koncerta v Žalcu in v Celju, gostje 
pa so zaplesali tudi na partnerskem 
festivalu folklore »V Grobljah kot 
nekoč« v Domžalah.

Gostom so organizatorji pokazali 
tudi marsikaj zanimivega. Ogledali 
so si jamo Pekel v Šempetru, fontano 
piv v Žalcu, kjer je posebej za njih 
na koncertu ob fontani zapel Moški 
pevski zbor KD Gotovlje, mesto Celje, 
kjer so z vodenjem ogleda sodelovali 
dijaki SŠGT Celje, in Celjski grad, kjer 
se je v nedeljo festival tudi zaključil. 

Poleg šolskih predstav je Mednarodni folklorni festival Od Celja do Žalca 
ponudil tudi dva gala koncerta.

Letos le z Italijani in Madžari
    D. NARAGLAV

Borut Pahor je za petkratni nastop sestram Gajšek podelil likovno delo Jožeta 
Napotnika.

Peli so jih mati moja
    T. TAVČAR

Nastop madžarske folklorne skupine

V Schwentnerjevi hiši na Vran-
skem bo do 15. oktobra odprta 
razstava Žareče barve našega 
življenja, katere avtor je Volodymyr 
Tyzun, mojster ljudske umetnosti, 
marinist, krajinar in zagovornik 
realizma v umetnosti. Rodil se je 
v Ukrajini v regiji okrog mesta 
Vinica, vendar je večino svojega 
življenja preživel na Krimu na obali 

Črnega morja.
Ljubezen do umetnosti ga je 

vse življenje navdihovala in mu 
pomagala premagovati življenjske 
težave. Dogodki na Krimu leta 2014 
so dramatično spremenili usodo 
umetnika, ki je pri 60 letih odšel 
živet v Slovenijo. Skupaj z družino 
si je za svoj drugi dom izbral Občino 
Vransko. Slikar predstavlja novo 

epizodo svojega življenja kot novo 
zgodbo. Tako je prvič videl Jadransko 
morje, njegovo turkizno čisto vodo in 
čudovite obale, polne sonca in 'zvon-
čečega' zraka. Umetnik črpa ustvar-
jalni navdih iz obiskov Dalmacije in 
morske obale v Sloveniji. 

Volodymyr Tyzun je bil udeleženec 
številnih razstav v Ukrajini. Umetni-
kove slike so v zasebnih zbirkah po 
vsem svetu. V Sloveniji je sodeloval 
na razstavi Štirje letni časi (zima – 
pomlad – poletje – jesen) 2021 Zveze 
kulturnih društev Celje in Šole za 
hortikulturo in likovno umetnost 
Celje. Leta 2023 je že imel samo-
stojne razstave: v Laškem »Svetli 
navdih«, v Žalcu »Žarek upanja« in v 
Ljubljani »Simfonija morja«. 

Čeprav je Volodymyr Tyzun znan 
kot slikar morja, je za tokratno 
razstavo izbral motive pokrajine in 
tihožitje. Tehnika, v kateri se izraža, 
je olje na platnu. 

Razstavo je odprla županja Nataša 
Juhart, dogodek pa je z igranjem 
klavirja popestrila avtorjeva vnuki-
nja Sofia Tyutyunnyk.

Ukrajinski umetnik Volodymyr Tyzun, ki živi na Vranskem, je znan kot 
slikar morja, a si je za tokratno razstavo izbral motive pokrajine in tihožitje.

Žareče barve našega življenja 
    T. TAVČAR

Avtor razstave Volodymyr Tyzun

Glavi akterji koncerta: od leve Aleš Kot, 
Jerneja Medved, Alja Kot in Borut Zalokar
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Le redki še niso slišali za ta 
energični dogodek, ki je občin-
stvu vsako leto v mesecu januar-
ju postregel s čim novim, še ne 
videnim in ne slišanim, nazadnje 
letos. BUMfest je zdržal 15 let. 
V vmesnem dveletnem 'korona 
premoru' je Dejan Tamše zasnoval 
knjigo s povzetki iz cele zgodovine 
festivalov, ki jo je 14. septembra v 
pogovoru z Lidijo Koceli predstavil 
v avli Doma II. slovenskega tabora 
Žalec. Pogovor so s krajšimi nastopi 

popestrili člani SToPa – Slovenske-
ga tolkalnega projekta.

Dejan Tamše se je v pogovoru 
spomnil začetkov: »Takratna ravna-
teljica glasbene šole v Žalcu Tanja 
Cehner mi je posredovala vabilo, naj 
se pridružim Strokovnemu svetu 
za kulturo na Zavodu za kulturo in 
turizem Žalec. Čeprav takrat nisem 
kaj dosti vedel o tem, se mi je stvar 
zdela zanimiva. Na enem prvih 
sestankov se mi je porodila ideja, 
da bi lahko v Žalcu naredili nek 
poseben festival – tolkalni festival. 
Moj predlog je padel na plodna tla, za 
kar se moram posebej zahvaliti Tanji 
Razboršek Rehar, ki je prisluhnila 
moji nenavadni ideji, jo potrdila in 
sprejela.« Brez porodnih krčev ni šlo, 
a vendarle je BUMfest zdržal 15 let. 
Občinstvu je predstavil tolkala v novi 
luči in jih približal široki množici 
ljudi. Skozi leta je Žalec gostil soliste 
in skupine različnih kultur s širnega 
sveta, ki jim je skupna ljubezen do 

tolkal. Med pogovorom je Dejan 
Tamše podelil pet knjig najbolj 
zaslužnim za uspeh festivala in 
dolgoletno podporo: Tanji Razbor-
šek Rehar, županu Občine Žalec 
Janku Kosu, članoma zasedbe SToP 
Damirju Korošcu in Tomažu Lojenu 
ter svoji ženi Urški Sedminek Tamše. 
Žalski župan je v knjigi zapisal, da je 
BUMfest ponos Žalca in Slovenije: 
»… to dosega s svojo svojevrstno-
stjo in odličnostjo. Na naše skupno 
veselje je hitro prerastel meje Savinj-
ske doline in postavil Slovenijo na 
svetovni zemljevid festivalov, Žalec 
pa v center tolkalnega dogajanja.«

Tako se je na petnajstih festivalih 
zvrstilo 53 večernih koncertov in 
17 matinej, sodelovalo je 23 držav, 
izvedli so 92 brezplačnih delavnic za 
obiskovalce vseh stopenj šolanja, pa 
tudi laične publike in ostale javnosti, 
najmlajši nastopajoči so bili otroci 
iz žalskih vrtcev na 14. BUMfestu. 
Veselimo se naslednjih 15.

BUMfest v sliki in besedi 
     BINA PLAZNIK

Ideja za tolkalni festival BUMfest se je prvič porodila leta 2006 učitelju 
tolkal in članu Slovenskega tolkalnega projekta – StoP Dejanu Tamšetu. 

V sredo, 13. septembra, so v 
Medobčinski splošni knjižnici 
Žalec nadaljevali z Beletrininim 
projektom gostovanj nekaterih 
letošnjih Beletrininih trubadurjev. 
Tokrat so v goste povabili Polze-
lanko – igralko, pesnico, pevko, 
avtorico in režiserko radijskih iger, 
radijsko moderatorko, imitator-
ko Valentino Plaskan. Z njo se je 
pogovarjala Karmen Kreže, vodja 
domoznanskega oddelka Medob-
činske splošne knjižnice Žalec. V 
pogovoru sta predstavili pesniško 
zbirko Stena srca.

Zbirka je nastajala dlje časa. 
Vsebuje pesmi, ki so odraz časa in 
počutja, so precej kritične do druž-

benih razmer ter delitev, ki so zazna-
movale obdobje pandemije. Hkrati 
so tudi odraz pesničinega intimnega 
portreta, s katerim ne želi prikriti 
svoje ranljivosti. Zbirki sta dodana 
vložka, ki nista značilna za sloven-
sko literaturo:  pesmi so opremlje-
ne s QR kodo, kar pomeni, da je ob 
pisani pesmi še zvočna predstavitev. 
Na koncu pa Steno srca namesto 
spremne besede pospremi še izvirna 
oblika spremnega zapisa, saj je avto-
rica o svoji poeziji izvedla intervju 
s pesnico dr. Glorjano Veber – prav 
tako Polzelanko.

Beletrinini trubadurji: 
Valentina Plaskan 

    T. TAVČAR

BUMfest knjiga 

V Savinovem likovnem salonu bo 
do 16. oktobra odprta razstava del 
15 članov likovne sekcije KUD Žalec 
z naslovom Perspektiva. Posveče-
na je prazniku Občine Žalec, ki ga 
obeležuje 6. septembra. 

Ob odprtju je številne obiskoval-
ce nagovoril mentor likovne sekcije, 
mag. Uroš Potočnik, ki je o razstavi 
med drugim povedal, da se sekcija 
tokrat predstavlja z večjim skupin-
skim delom, ki tematizira barvo in 
neobičajen pogled oziroma perspek-
tivo na kraj, v katerem deluje. Heli-
kopterski pogled na Žalec ponuja 
perspektivo, ki vpliva na kompozi-
cijo in razporeditev barvnih ploskev 
mestnih fasad. Naslikane barve fasad 
se odmikajo od realistične upodo-
bitve in tematizirajo rabo barve v 

koloristični maniri. Barvni odnosi 
postajajo vedno bolj kompleksni in 
ponujajo nove izzive barvnega sobi-
vanja. Barvna kompozicija je tista, 
ki vodi nastajanje likovnega dela. V 
drugem delu razstave se člani likovne 
sekcije predstavljajo s posameznimi 
deli, ki tematizirajo noč. Ta ponuja 
možnosti različnih svetlostnih ubra-
nosti – od močno kontrastnih svetlo-
-temnih do izrazito temnih. Kot 
celota razstava nagovarja s svetlobo 
in temo ter raziskovanjem kompozi-
cije in barvnih odnosov v neobičajni 
perspektivi pogleda.

Razstavo je odprl župan Občine 
Žalec Janko Kos, v kulturnem 
programu pa je nastopila vokalna 
skupina Ad Hoc.

Razstava ob dvajsetletnici likovne sekcije
    T. TAVČAR

Udeleženci razstave z gosti

Ker v letošnjem letu likovna 
sekcija praznuje 20 let, je njena 
članica Magda Šalamon poveda-
la: »Leta 2003 je Janko Melanšek 
zbral nekaj ljubiteljskih slikarjev 
in ustanovil likovno sekcijo pri 
žalskem društvu. Prva srečanja 
so imeli v Domu II. slovenske-
ga tabora Žalec, nato pa so se 
selili po razpoložljivih prosto-
rih. Že na začetku so sklenili, da 
potrebujejo mentorja, saj jim je 
kakovost slikanja veliko pome-
nila. Medse so najprej povabili 
Staneta Petroviča – Čonča, za 
njim jim je pomagal Božidar 
Ščurek, najdaljše obdobje je bil 
z njimi akademski slikar Džemal 
Djoković, za njim pa kratek čas 
akademski slikar Rok Slana. 
Sedaj jih vodi akademski slikar 
mag. Uroš Potočnik. Deset let 
so obiskovali tudi desetdnev-
no šolo risanja Chiaroscuro v 
Novem Celju pri akademskem 
slikarju Rudiju Španzlu. Udele-
žujejo se raznih skupinskih in 
samostojnih razstav ter kolonij 
doma in drugod po Sloveniji. 
Člani sekcije so bili pobudniki 
likovne kolonije Zeleno zlato 
v Žalcu in kolonije Prebold na 
platnu. Z največjo pozornostjo 
v Savinovem likovnem salonu 
pripravljajo vsakoletno razsta-
vo ob občinskem prazniku, kjer 
člani na ogled postavijo del svoje 
letne produkcije«.

Valentina Plaskan in Karmen Kreže

Triintrideset ljubiteljskih slikar-
jev je v soboto, 16. septembra, 
slikalo na 33. likovni koloniji 
prijateljstva na gradu Komenda in 
v parku pred Kulturnim domom 
Polzela. 

Tradicionalni dogodek vsako 
leto privabi ljubiteljske slikarje iz 
širše Slovenije, da se zberejo na 
Polzeli, kjer v prijateljskem vzdušju, 
ob medsebojnem spoznavanju in 
letos tudi v duhu dobrodelnosti 
upodabljajo znamenitosti Polzele in 
širše okolice. Pomoč in nasvete pri 
celodnevnem ustvarjanju je udele-
žencem nudil priznani slikar iz Oplo-

tnice, Vojko Kumer. Nastale so slike 
krajevnih znamenitosti, izdelane v 
večini v tehniki akrila in nekaj tudi 
v olju. Slikarji so ustvarjali v upanju, 
da se letošnje avgustovske katastrofe 
ne ponovijo, in v želji, da bodo dela 
polepšala domove in vsaj nekoliko 
pregnala zaskrbljenost ter povrnila 
upanje v lepše, varnejše dni. 

Likovna dela 33. likovne kolonije 
prijateljstva bodo na ogled na gradu 
Komenda od 29. septembra, ko bo ob 
18. uri svečano odprtje in predstavi-
tev avtorjev ob glasbeni spremljavi 
polzelskih tamburašev.         

Ustvarjalo 33 
ljubiteljskih slikarjev 

    T. TAVČAR

Z likovne kolonije na Polzeli v parku pred kulturnim domom

Večer so popestrili SToPovci.
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V Višnji Gori je potekalo državno 
prvenstvo v odbojki na mivki v 
kategoriji do 18 let za mladinke, ki 
sta se ga udeležili tudi Taja Ferlež s 
Polzele in Živa Donko iz Braslovč. 
Savinjčanki sta premagali vse 
svoje nasprotnice in osvojili naslov 
državnih prvakinj.

Še pred tem sta se udeležili srednje-
evropskega prvenstva v Kopru, na 
katerem sta osvojili prvo mesto. Od 
24. do 27. avgusta sta nastopili na 
evropskem prvenstvu v Madridu, na 
katerem sta zasedli trinajsto mesto.

Med 8. in 10. septembrom je 
v Sloveniji potekal Julian Alps 
Trail Run by UTMB. Gre za edino 
slovensko tekaško prireditev, ki 
je del svetovne serije UTMB, ki 
združuje najboljše tekaške trail 
prireditve na svetu. Julijske Alpe 
in okolica ponujajo vse, kar je 

značilno za trail tek: gorske poti, 
na katerih se prepletajo tehnično 
lažje in težje prehodni tereni s 
krasnimi razgledi. 

Gorskega traila z natančno 177 
kilometrsko razdaljo in okoli 8000 
višinskimi metri se je udeležil tudi 
občan Občine Vransko, ultramara-

tonec Ivan Hrastovec. Tekači so se 
podviga lotili v Kobaridu, od koder 
jih je pot vodila nad Podbrdom, pod 
Črno prstjo do Soriške planine, po 
grebenu v smeri Ratitovca, od koder 
so se spustili na Jelovico in nadalje-
vali v smeri Babjega zoba proti Bledu 
in nato proti Žirovnici. Od tu so se 
ob pogledu na Blejsko jezero v daljavi 
vzpeli na najvišjo točko tekmova-
nja, na Stol. Po grebenu Karavank so 
tekli do Golice in Dovške Babe, nato 
pa je sledil spust direktno v dolino 
do Mojstrane. Po krajšem ravnem 
odseku jih je čakal ponovni vzpon 
iz Gozda Martuljka mimo slapu 
Jerman do Srednjega vrha, od koder 
pa je sledil le še umirjen spust do cilja 
v Kranjski Gori. 

Po 22 urah 38 minutah in 41 
sekundah teka je Ivan prvi prečkal 
ciljno črtno ter tako ugnal vso 
svetovno tekaško konkurenco med 
177 nastopajočimi. Z osvojenim 
časom je izboljšal svoj rezultat iz leta 
2021 za kar dve uri ter tako že drugič 
postal absolutni zmagovalec tega 
slovenskega traila.

Taja Ferlež in Živa Donko

Že drugič absolutni zmagovalec 
   T. T.   OSEBNI ARHIV

Državni prvakinji na mivki    
  T. T.    OZS

Ultramaratonec Ivan Hrastovec je izboljšal svoj rezultat iz leta 2021 za kar 
dve uri in že drugič postal absolutni zmagovalec Julian Alps Traila. 

Ivan Hrastovec na cilju v Kranjski Gori

OPRAVIČILO IN POPRAVEK
V junijski številki Utripa Savinjske doline se nam je pri članku Toneta 
Tavčarja na strani 20 z naslovom Na pivo in čoko miljo zgodila neljuba 
napaka. Avtor dveh pripadajočih fotografij ni bil naveden, naveden pa je 
bil avtor besedila Tone Tavčar. Avtor fotografij, ki jih je Tonetu Tavčarju 
posredoval Lucijan Tominšek iz ATD Savinjčan (organizator prireditve), 
je Marjan Korenjak. Za neljubo napako se avtorju opravičujemo in obja-
vljamo oba originala še enkrat.

Uredništvo

Društvo upokojencev Prebold, 
ki poleg članov iz Občine Prebold 
vključuje precej članov tudi iz 
Občine Braslovče, je 19. avgusta 
v preboldskem Gaju organiziralo 
tradicionalno srečanje  članic in 
članov društva. Poleg druženja so 
na njem najboljšim podelili medalje 
za dosežene rezultate v posame-
znih športnih disciplinah v moški 
in ženski konkurenci.

Na srečanju sta upokojence 
pozdravila župana obeh občin, od 
koder prihajajo, mag. Marko Repnik 
in Tomaž Žohar, ter predstavnik PZ 
ZDU Celje Igor Pungartnik. Predse-
dnica društva Božena Kos je skupaj 
z vodjem Komisije za šport in rekre-
acijo Matjažem Rozmanom podelila 
medalje najuspešnejšim športnicam 
in športnikom iz letošnjega društve-
nega tekmovanja. V balinanju je pri 

ženskah prvo mesto osvojila Anto-
nija Podgorski, pri moških pa Srečko 
Fajfer. Drugo mesto sta osvojila Maja 
Lekše in Matjaž Rozman, tretje pa 
Marko Komljan in Marjan Hriber-
šek. V šahu je bil najuspešnejši Franc 
Škorjanc, druga je bila Marta Prap-
rotnik, tretji pa Vinko Topovšek. Pri 
metanju pikada je bila najboljša Mira 
Govedič, drugo mesto je osvojil njen 
mož Jože Govedič, tretji je bil Srečko 
Vidmajer. Pri kegljanju na vrvici je 
zmagala Maja Divjak, na drugem 
mestu je bil njen mož Franci Divjak. 
Tretja je bila Mira Govedič, ki je 
osvojila tudi največ medalj. Pri stre-
ljanju z zračno puško je bil najboljši 
Matjaž Rozman, drugi je bil Boris 
Potočnik, tretji Srečko Vidmajer. Pri 
metanju krogov je bil zmagovalec 
Jože Govedič, drugo mesto je osvojil 
Brane Turecki, tretji pa je bil Jože 

Baloh. Poleg teh disciplin je potekalo 
še tekmovanje v odbojki, kjer so se 
odbojkarji razdelili na A in B ekipo, 
zmagala je ekipa B z rezultatom 3 : 1.

Na srečanju vsako leto podeljuje-
jo tudi društvena priznanja. Z njimi 
se zahvalijo  članom za njihovo 
prizadevno delo na organizacijskem 
področju. Tokrat so priznanja prejeli: 
Marinka Plevčak, Ana Golič, Alojzija 
Reberšek, Ljuba Turecki in Matjaž 
Rozman. Priznanja sta jim podelili 
predsednica društva Božena Kos in 
predsednica Komisije za priznanja 
in nagrade Marta Prapotnik. Priredi-
tev je vodila in povezovala Bernarda 
Hriberšek, za kulinarične dobrote z 
žara je tudi tokrat skrbel Sandi Pinter 
s svojo ekipo, za pijačo in postrežbo 
pa so poskrbele članice društva. 

Na srečanju podelili medalje 
   D. NARAGLAV

Dobitniki medalj za dosežke na društvenem tekmovanju skupaj s predsednico društva Boženo Kos (prva z desne)
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Med šestimi tekmovalci sloven-
ske reprezentance na svetovnem 
prvenstvu v ju-jitsu, ki je potekalo 
med 22. in 25 avgustom v Astani, 
glavnem mestu Kazahstana, so v 
borbah nastopili štirje predstavniki 
kluba Fudoshin iz Gotovelj. Domov 
so prinesli tri medalje. Najbolje se 
je odrezal Julijan Zakonjšek, ki je 
že drugič osvojil naslov svetovnega 
prvaka.

Julijan Zakonjšek je nastopil v 
kategoriji U21 do 85 kg in po izje-
mnih borbah ponovil uspeh z zadnje-
ga prvenstva ter ubranil naslov 
svetovnega prvaka. Špela Cizej je v 
kategoriji U18 do 70 kg dosegla tretje 
mesto in bronasto medaljo. Zala 
Kostanjšek je nastopila v kategoriji 
U21 do 63 kg in prav tako zasedla 
tretje mesto ter dobila bronasto 
medaljo. Luka Drofenik je v katego-
riji U18 do 66 kg zasedel 13. mesto. 
Na prvenstvu, kjer se je zbralo preko 
1500 tekmovalcev in tekmovalk iz 67 
držav, ki so nastopili v štirih različ-
nih disciplinah (borbe, ne-waza, duo 

in show), je naše športnike spremljal 
trener in selektor slovenske repre-
zentance v ju-jitsu Tilen Hadolin.

V Klubu borilnih veščin Fudo-
shin so 11. septembra organizira-
li sprejem in manjšo pogostitev v 
klubski telovadnici v Gotovljah. Na 
njem sta bila poleg tekmovalcev, 
trenerjev, staršev, ostalih članov 
kluba in veliko mladih tekmovalcev 
prisotna tudi predstavnika Občine 
Žalec, župan Janko Kos in podžupan 
Roman Virant. 

Uspešne športnike sta na spreje-
mu pozdravila in jim čestitala pred-
sednik Kluba Fudoshin David Štraus 
in župan Občine Žalec Janko Kos. 
Slednji se je zahvalil za uspešno 
zastopanje tako Občine Žalec kot 
Republike Slovenije na svetovnem 
prvenstvu in izrazil željo, da bi se ob 
takšnih uspehih še velikokrat družili. 

Za Klub borilnih veščin Fudoshin 
je ponovni naslov svetovnega prvaka 
in še dveh bronastih medalj izreden 
uspeh in motivacija za nadaljnje delo. 

V preboldskem Gaju so na prvo 
septembrsko soboto pripravili 
športno-družabno srečanje vete-
ranov vseh treh domoljubnih vete-
ranskih organizacij iz Spodnje 
Savinjske doline: Zveze veteranov 
vojne za Slovenijo Spodnje Savinj-
ske doline, policijskega veteranske-
ga društva Sever – odbor Žalec in 
Zveze združenj borcev za vrednote 
NOB Žalec. 

Tokratno športno druženje je bilo 
že drugo po vrsti pod imenom Adijev 
memorial. Pokroviteljica vsakole-
tnega srečanja je Občina Prebold, 
prostore in športne površine za 
druženje pa odstopi Društvo upoko-
jencev Prebold. 

Pred začetkom tekmovanj je udele-

žence pozdravil Zdenko Terpin, pred-
sednik OZ VVS SSD, ki je bilo tokrat 
tudi glavni organizator srečanja. 
Vsako leto je po rotacijskem sistemu 
v vlogi organizatorja namreč druga 
veteranska organizacija. V nadaljeva-
nju so udeležence nagovorili še župan 
Občine Prebold mag. Marko Repnik, 
podžupan Občine Žalec Roman 
Virant, podžupanja Občine Braslov-
če mag. Urška Hozjan in predsednica 
DU Prebold Božena Kosu. V imenu 
družine Vidmajer je zbrane nagovo-
rila Adijeva hčerka Monika, ki je na 
srečanje prišla z bratom Urošem, in 
izrazila veliko hvaležnost, da vetera-
ni na tak način ohranjajo spomin na 
očeta, ki je bil velik domoljub in špor-
tnik po duši in srcu. Skupaj z delega-
cijo vseh treh veteranskih organizacij 
pa sta nato z bratom Urošem odšla 
na preboldsko pokopališče, kjer so se 
veterani s spominskim aranžmajem 
poklonili njegovemu spominu. 

Veterani so tekmovali v streljanju 
z zračno puško, metanju pikada, 
balinanju, tenisu, šahu in odbojki. 
V streljanju z zračno puško je pri 
ženskah ekipno zmagala KO ZB 
Žalec, drugo mesto je zasedla ekipa 
Sever Žalec, tretje pa ekipa KO ZB 
Andraž. Med posameznicami je bila 

najboljša Pavlina Glušič, druga Olga 
Krajnc, tretja Tilka Breznik. Pri 
moških je v streljanju zmagala ekipa 
Sever Žalec 1, drugo mesto je osvoji-
la ekipa OZ VVS SSD, tretje pa ekipa 
KO ZB Andraž. Med posamezniki je 
bil najboljši Jože Pavlič, drugi Milan 
Goubar, tretji pa Mladen Melanšek. 
V pikadu je pri ženskah, kjer sta bili 
le dve ekipi, zmagala ekipa KO ZB 

Andraž pred KO ZB Žalec. Kot posa-
meznica je zmagala Irena Krk, drug 
je bila Irena Majhenič, tretja Tilka 
Kreslin. Pri moških je prvo mesto 
osvojila ekipa Veteranov Sever, 
drugo OZ VVS SSD, tretje pa KO ZB 
Andraž. Kot posameznik je zmago 
slavil Jože Pavlič, drugo mesto je 
osvojil Ivan Kričej, tretje pa Vlado 
Orlovič. V balinanju je pri ženskah 
zmagala ekipa KO ZB Žalec, druga 
je bila ekipa KO ZB Prebold, tretja 
pa ekipa KO ZB Andraž. Pri moških 
je prvo mesto osvojila ekipa Društva 
upokojencev Prebold, druga je bila 
ekipa KO ZB Andraž, tretja pa ekipa 
Veterani Sever Žalec. V tenisu, kjer 
sta igrala le dva tekmovalca, je bil od 
Milana Vogrinca boljši Franci Jurgec. 
Pri šahu je zmagal Matjaž Sajovic, 

drugi je bil Štefan Šinček, tretji pa 
Marjan Knez. Pri odbojki je zmago 
slavila ekipa OZ VVS SSD, drugi so 
bili Veterani Sever, tretji pa ekipa OO 
ZB NOB Prebold.

Pokale in medalje sta dobitnikom 
podelila predsednik OZ VVS SSD 
Zdenko Terpin in vodja tekmovanja 
Igor Trupej. 

Velik uspeh so proslavili tudi s torto.

Adijev memorial veteranov
    D. NARAGLAV

Tri odličja za Fudoshin    
      T. TAVČAR

Za športna srečanja ima največjo zaslugo predlani umrli Adi Vidmajer, 
ki je bil dolgoletni predsednik OZ VVS Spodnje Savinjske doline.

Na tekmovanju v odbojki je zmagala ekipa OZ VVS SSD pred Severjem in ZB. 

V Žalcu so pripravili sprejem za tri nosilce 
žlahtnih odličij z nedavnega svetovnega 
prvenstva v ju-jitsu.

Predsednik OZ VVS SSD Zdenko Terpin med uvodnim pozdravom

Na streljanju z zračno puško je bila pri ženskah najboljša Pavlina Glušič (druga z leve).

V začetku septembra so potekala 
državna prvenstva v lokostrelstvu. 
Polzelan Tim Jevšnik je postal 
dvakratni absolutni državni prvak.

V belokranjskem Gradcu je Tim s 
sestavljenim lokom zmagal v mladin-
ski in članski konkurenci v field 
lokostrelstvu, pri katerem se strelja 
na znane in neznane razdalje tarč 
na razgibanem terenu v naravi. V 
Novem mestu pa je prav tako zmagal 
med mladinci in člani v tarčnem loko-
strelstvu, pri katerem se strelja na 50 
metrov oddaljene tarče na stadionu.

Tim se te dni meri na evropskem 
lokostrelskem prvenstvu v Italiji, 
želimo mu, da uspe tudi tam. O tem 
bomo poročali v naslednji izdaji 
časopisa.

Dvakrat absolutni prvak    
  T. TAVČAR    OSEBNI ARHIV

Tim Jevšnik na zmagovalnem odru
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Na zboru občanov poplavljenih 
območij v Ločici ob Savinji, na Bregu 
pri Polzeli in v Zgornji Polzeli, ki ga 
je sklical župan Občine Polzela Jože 
Kužnik z namenom seznanitve 
občanov z izvedenimi aktivnostmi 
v času izrednih razmer zaradi 
poplavnega dogodka, 4. avgusta 
2023, je bilo v dvorani kulturnega 
doma prisotnih okoli 200 ljudi. 

Poročilo o delu v času aktivne 
zaščite in reševanja sta podala povelj-
nik Občinskega štaba Civilne zaščite 
Polzela Igor Pungartnik in poveljnik 
Gasilskega poveljstva Občine Polzela 
Lado Košec. 

Koordinatorica civilne iniciative 
Saša Kovač je predstavila delo civilne 
iniciative in izrazila nekaj kritičnih 

besed na račun dela župana in občin-
ske uprave v tem času. Povedala je, 
da so se na sestanku z ministrom 
za naravne vire in prostor Urošem 
Brežanom in direktorico Direkcije 
Republike Slovenije za vode Nežo 
Kodre dogovorili, da se začne sana-
cija nasipov na levem bregu Savinje 
še pred koncem septembra, pred tem 
pa bo Občina Polzela s svojimi izva-
jalci izvedla čiščenje rastja na najbolj 
kritičnih delih. 

V odprti razpravi so občani izposta-
vili problematiko takojšnje sanaci-
je nasipov na levem bregu Savinje, 
proaktivno nadaljnje sodelovanje 
Občine Polzela pri izvedbi Državne-
ga prostorskega načrta (DPN) uredi-
tve poplavne varnosti na območjih 

od Letuša do Ločice ob Savinji ter 
problematiko meteornih voda in 
zamuljenosti. Beseda pa je tekla tudi 
o vodovodu, o čemer je nekaj pojasnil 
podal direktor Javnega komunalnega 
podjetja (JKP) Žalec Janez Primožič, 
ter o prostorskih aktih. 

Župan Jože Kužnik je povedal, 
da delno sprejema kritiko na račun 
pomanjkljive komunikacije, pouda-
ril pa je, da so v danih okoliščinah 
tako on kot zaposleni v občin-
ski upravi naredili vse, kar je bilo 
mogoče. Dodal je, da je bil prisoten 
na terenu, ni pa se fotografiral in širil 
prisotnosti na družbenih omrežjih, 
saj ni želel graditi promocije v času 
nesreče. Župan je povedal tudi, da si 
v celotnem obdobju svojega župano-
vanja aktivno prizadeva za poplavno 
varnost na območju občine, vendar 
žal s strani pristojnih državnih 
organov ni bilo razumevanja in 
posluha. 

Župan Jože Kužnik je tudi oblju-
bil, da bo Občina Polzela pristopila k 
pripravi projekta ureditve meteorne 
kanalizacije v poplavljenih predelih. 
Opravljena bo tudi analiza mulja, ki 
naj bi bil po mnenju zbranih konta-
miniran.
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Pred vami je pomemben mesec, v katerem lahko marsikaj zasta-
vite na novo. Še pred sredino meseca bo vaš vladar Mars prestopil 
v močno znamenje škorpijona, kar vam bo dalo izredno notranjo 
moč, energijo in odločnost. 

14. 10., ob mlaju, ki bo v opoziciji z vašim znamenjem, nastopi 
tudi delni sončev mrk, kar lahko močno vpliva na vaše počutje. 
Predvsem pa bodo izpostavljeni medosebni odnosi, potrebno bo 
sprejeti dokončne odločitve!

Vaša vladarica Venera bo v prvi tretjini meseca še v levu, kar 
vam bo odgovarjalo, saj boste uspešno delovali. Z njenim presto-
pom v harmonično devico se pričenja drugačno obdobje, še zlasti 
po mlaju in po sončevem mrku, 14. 10. 

Glede zdravja poskrbite za preventivo, ne čakajte, da vas težave 
opozorijo na to! Vsekakor boste želeli marsikaj razčistiti in si 
postaviti nove smernice, kar je tudi zelo prav!

Vaš vladar Merkur se bo v oktobru hitro gibal. V prvem tednu 
bo v devici, nato vse do 22. v tehtnici, preostanek meseca v 
škorpijonu. Dinamika dogodkov bo pestra, še zlasti v prvih treh 
tednih meseca, ko vas bosta Sonce in Merkur odlično podpirala 
pri vašem delovanju. 

Tudi na vas bo mrk deloval v smislu čiščenja preživetih vzorcev 
in stališč. Kar ne služi več svojemu namenu, morate brisati iz 
svojega življenja! Velja za navade, razvade, miselne vzorce, ljudi …

Dober vpliv Marsa boste občutili v prvi tretjini oktobra, odlično 
se boste počutili. Bistveno več energije pa boste imeli v preostan-
ku meseca, zato se boste uspešno spopadali s svojimi delovnimi 
in zasebnimi izzivi. 

V zadnjem delu meseca, ko Sonce prestopi v sorodno znamenje, 
se bo močno dvignila krivulja vaše vitalnosti. Večje število plane-
tov v škorpijonu bo okrepilo vašo notranjo moč in borbenost!

 
V prvi tretjini oktobra še gostite Venero, zato boste očarljivi, 

šarmantni in povsod zaželeni. Z lahkoto boste osvajali, saj bo 
tudi Mars vaš zaveznik, poguma vam ne bo primanjkovalo.

S prestopom Marsa v devico se za vas pričenja drugačno ugodno 
obdobje, še zlasti bo svoje prispeval Mars, ki se bo pomaknil v 
znak škorpijona. Pričakujete lahko zelo intenzivno čustveno 
energijo, ki jo boste na trenutke težko obvladovali. Občasno 
boste zelo konfliktni!

V prvi tretjini meseca se boste zelo angažirali prav na vseh 
področjih, še zlasti na finančnem. Uspešni boste in vaša prizade-
vanja bodo obrodila pozitivne sadove. 

Po 9., ko vstopi v vaše znamenje Venera, se pričenja izredno 
prijetno obdobje. Venera vas bo polepšala in veliko občudujočih 
pogledov se bo ustavilo na vas. Verjemite komplimentom, pristni 
bodo! Če ste še samski, se lahko tudi zaljubite.

V prvih treh tednih meseca boste gostili Sonce, zato bo krivu-
lja vaše vitalnosti iz dneva v dan naraščala. Zaradi Marsa boste 
izredno aktivni, delavni in prodorni vse do sredine meseca, 
kasneje se bo vaš tempo nekoliko unesel. Merkur bo med 5. in 
22. v vašem znaku, kar vam bo v izredno pomoč pri delu, komu-
nikaciji, dogovarjanju, učenju itd.

14. 10. v vašem znaku nastopi mlaj sočasno z delnim sonče-
vim mrkom. Temeljito boste razmislili, koga ali česa ne želite več 
imeti v svojem življenju!

Prva tretjina meseca je čas, ki si ga boste zapomnili po tem, da 
nikakor niste mogli priti do jasnih stališč ali sprejeti konkretne 
odločitve. Nič hudega, nič ne boste zamudili! Ogromno energi-
je boste pridobili z vstopom Marsa v vaš znak, ki se zgodi 12. v 
mesecu. Postali boste borbeni, ambiciozni, energični, zato uspeh 
ne bo izostal.

Konec meseca ob polni luni, 28., nastopi tudi lunin mrk, ki bo v 
opoziciji z vašim znakom. Okrog tega datuma bo precej stresno!

Zanimiv mesec je pred vami, v katerem se boste večkrat zalotili, 
da je nenehno potrebno prilagajanje, kar vam ne bo najbolj všeč. 
Ne upirajte se tistemu, kar je modro in edino pravilno! Ujemite 
najbolj ugoden veter v svoja jadra in plujte z njim, pa bo vse v 
najlepšem redu!

Nekoliko nižja vitalna energija se kaže proti koncu meseca, 
zato delujte preventivno. Povečajte vnos vitaminov, mineralov in 
ostalega. Čas okrog obeh mrkov ob mlaju in polni luni bo tudi za 
vas nekoliko bolj stresen, previdno!

Zanimiv mesec je pred vami, v katerem lahko pričakujete kar 
nekaj preobratov. Tudi sreča ne bo pozabila na vas, saj vas obišče 
že po 9. v mesecu, ko bo Venera skladna z vašim znakom. Če ste 
še samski, lahko spoznate kakšno novo osebo, simpatija pa lahko 
preraste v kaj več. Poglejte okoli sebe, da ne boste česa zamudili!

Čutili boste nov pretok moči in sveže energije, zato boste lažje 
kos vsem izzivom, ki se bodo postavljali pred vas.

V oktobru boste občutili veliko sveže energije, notranje moči in 
elana. V prvih treh tednih vam daje dodatno oporo tudi Sonce, ki 
bo potovalo po sorodnem znamenju. Sredinski del meseca je čas, 
ko boste povedali vse tisto, kar ste do sedaj zamolčali, zato lahko 
marsikaj razčistite.

Tudi za vas za stresno obdobje velja čas okrog mlaja, 14., in 
polne lune, 28., ko se bosta dovršila tudi oba mrka, zato bodite 
previdnejši!

Prva tretjina meseca bo za vas nekoliko napornejša, potem pa se 
pričenja bistveno bolj aktivno, prodorno in dinamično obdobje. 
Mars v sorodnem znaku vam prinaša ogromno moči in energije, 
zato se boste za svoje interese zavzeli resnično energično.

Po 22., ko Sonce vstopi v sorodno znamenje, se pričenja za vas 
enomesečno uspešno obdobje, sprva za rojene v prvi dekadi, 
kasneje za ostale. 

Horoskop je pripravila astrologinja Dolores, 
(090 64 30 in 041 519 265 ter Facebook dolores astro). 

gledališki abonma

9. in 10. oktobra, 19.30
Dom II. slovenskega tabora ŽalecPESEM ZA LARO

Lara Janković in zavod LiberArt

Vstopnice za izven bodo v prodaji od 5. oktobra.

Člani Lions kluba Savinjska 
dolina so ponovno pripravili dona-
torsko akcijo, s katero mladi slepi 
mamici Saši podarili očala za slepe, 
ki ji bodo pomagala k večji samo-
stojnosti.

Kot je povedal član Lions kluba 
Savinjska dolina Brane But, gre za 
poseben tehnični pripomoček, ki 
je novost in prvi primer v Slove-
niji: »Na okviru očal je nameščena 
posebna kamera, ki preko brezžične 
povezave z njenim pametnim tele-
fonom omogoča vrsto funkcij, ki so 
za slepe izredno koristne. Tako ji 
očala na primer omogočajo zazna-
vanje svetlobe, prepoznavanje barv, 
branje različnih besedil, opis prizo-

rov, prepoznavanje gotovine, iskanje 
ljudi in prepoznavanje obrazov, 
iskanje predmetov ter klic druge 
osebe za pomoč pri orientaciji. Saša 
denimo lahko s svojimi očali za slepe 
sama izbira artikle v trgovini, saj ji 
očala preberejo napise na artiklih 
in ceno, povejo ji, kateri bankovec 
drži v rokah. Očala ji preberejo, kaj 
piše v zvezkih njene osnovnošolske 
hčerke, tako lahko sama preverja 
njene domače naloge. S svojim psom 
vodičem se lahko bolj suvereno spre-
haja, saj lahko ob morebitnih ovirah 
na poti pokliče drugo osebo, ki na 
svojem telefonu vidi sliko, ki jo prika-
zuje kamera na njenih očalih.« To so 
samo nekatere od mnogih možnosti 

očal za slepe, ki Saši omogočajo večjo 
kakovost življenja in v LK Savinjska 
dolina so ponosni, da so ji to lahko 
omogočili.

Lionsi donirali očala 
slepi mamici 

 L. G.     ARHIV LK SAVINJSKA DOLINA

Saša in predstavnik LK Savinjska dolina 
Brane But

Zahvala 

Naš Cveto Jančič je na 
planinskem pohodu doživel 
zastoj srca. Planinski prijatelji, 
ki so bili z njim, so mu z 
vztrajnostjo in z znanjem 
temeljnih postopkov oživljanja 
rešili življenje. Z masažo srca 
so se trudili vse do prihoda 
Gorske reševalne službe Celje iz 
doline, zdravnice in reševalcev 
z bližnjega smučišča z AED 
napravo ter Nujne medicinske 
pomoči Mozirje in helikopterja, 
ki ga je prepeljal v UKC Ljubljana.
V svojem imenu in imenu najinih 
dveh otrok se iskreno zahvalju-
jem planinskim prijateljem, ki 
so ga rešili – Franciju Naraksu, 
Nataši Naraks Koprivc in Lanu 
Koprivcu, da so takoj storili vse 
in še več, da so z oživljanjem 
vztrajali in niso obupali, zahva-
ljujoč njim je Cveto spet med 
nami. Vsem res iskrena hvala 
in zahvala za Cvetovo ponovno 
življenje.

Lilijana Ježovnik Jančič

PISMA BRALCEV

Poplavljeni občani na zboru 
   T. T.
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TANJA ZAGAR
SKUPINA POLKAHOLIKI

partnerji: ZDRUŽENJE HMELJARJEV SLOVENIJE, OBČINA ŽALEC,  PETRE ŠOTORI - HALE D.O.O., ZKŠT ŽALEC, PIVOVARNA LAŠKO UNION D.O.O. 
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Člani zeliščarskega krožka 
Univerze za tretje življenjsko 
obdobje (UTŽO) Žalec so se v 
četrtek, 14. septembra, ponovno 
srečali z otroki iz vrtcev v Žalcu. 
Druženje je potekalo v zeliščnem 
vrtu pri obrambnem stolpu v Žalcu.

Srečanje zeliščarskega krožka z 
otroki je sedaj že tradicionalno, saj 
so ga pripravili že četrto leto. Tudi 
tokrat se ga je udeležilo okoli 150 
vrtčevskih otrok. Otroci so prihaja-
li v zeliščni vrt po skupinah, kjer so 
jih sprejeli in pogostili člani krožka. 

Ob sprehodu po vrtu so spoznavali 
in vonjali rastline, ki rastejo v vrtu in 
jih lahko uporabimo za pripravo čajev 
ter različnih zdravilnih napitkov in 
jedi. Otroke so navdušile rastline s 
prijetnimi vonjavami. Ob pogovo-
rih o uporabi in videzu rastlin so 
izmenjali doživljaje in izkušnje. Kot 
je povedala Andreja Šteiner, neka-
teri otroci poznajo zdravilne rožice 
in jih tudi uporabljajo. »Zlasti dedki 
in babice so tisti, ki jih o tem veliko 
naučijo, čaje pa kuhajo tudi v vrtcu. 
Dobre čaje in piškotke z zelišči so 

poskusili tudi ob zaključku druženja 
s posamezno skupino. Takšna sreča-
nja so vedno prijetna, lepa in topla. 
Malčkom dajo neka nova spozna-
nja in znanja, starejšim pa občutek 
sprejetosti in koristi. Za vse pa je 
srečanje lepo in nepozabno doživet-
je,« je še povedala Andreja Šteiner iz 
UTŽO Žalec. Povedala pa je tudi, da 
v oktobru Univerza za tretje življenj-
sko obdobje že 24. leto odpira vrata 
starejšim, ki se ob prijetnem druže-
nju pri več kot 20 krožkih in delavni-
cah tudi naučijo kaj novega.

citrarski abonma

TOMAŽ PLAHUTNIK 
IN MATJAŽ ROBAVS

22. oktober 2023, 17.00

Vstopnice za izven v prodaji od 5. oktobra

Avla Doma II. slovenskega tabora Žalec

Javna agencija za varnost prometa je v letošnjem septembru zasnovala 
projekt Pasavček potuje po Sloveniji. 

Z 18. septembrom je Pasavček 
uspešno zaključil popotovanje po 
osnovnih šolah, ki se je pričelo 
1. septembra na prvi šolski dan 
med drugimi na I. OŠ Žalec in OŠ 
Polzela.

Zjutraj od 7. ure dalje je sprejel 

in varno v šolo pospremil učence 
na OŠ Polzela. Otrokom je pomagal 
pravilno prečkati cesto na prehodu 
za pešce. Pričakal je »Pešbus« in se 
razveselil vseh otrok, ki v šolo na 
tak način hodijo peš. Kasneje so se 
Pasavčku pred OŠ Polzela pridruži-

li učenci prvih in drugih razredov z 
učiteljicami. Ob pričetku Evropskega 
tedna mobilnosti so jih nagovorili 
ravnateljica Bernardka Sopčič, mag. 
Dragica Sternad Pražnikar, vodja 
Sektorja za preventivo in vzgojo v 
cestnem prometu na AVP, in Igor 
Pungartnik, podžupan Občine 
Polzela. Pasavček je svoj obisk nada-
ljeval v Vrtcu Polzela, kjer je otroke 
obiskal v igralnicah. 

Svojo pot je karavana nadaljeva-
la na I. OŠ Žalec. Tam jih je sprejela 
in nagovorila ravnateljica Andreja 
Špajzer in z mag. Dragico Sternad 
Pražnikar sta odprli ETM na I. OŠ 
Žalec. Zadnji postanek Pasavčkovega 
potovanja je bil Vrtec Žalec, Enota 
Žalec I., kjer je Pasavček z vsako 
skupino odšel na sprehod, prečkal 
cesto pod budnim očesom predstav-
nikov ZŠAM, ki sta bila z njimi ves 
dan, dogodkov pa so se udeležili 
tudi predstavniki SPV Polzela in SPV 
Žalec.

Ob zaključku Pasavčkovega poto-
vanja, na katerem se je srečal z več 
kot 2000 otroki skupaj z vodstvi šol 
in vrtcev in na katerem je od sprva 
načrtovanih 13 šol na pobudo šol 
in vrtcev na koncu opravil več kot 
20 obiskov, AVP ugotavlja, da redno 
obnavljanje preventivnih vsebin, pa 
tudi gesel, kot so »Red je vedno pas 
pripet« in »Dvignjena roka za varnost 
otroka«, pripomore k večji prometni 
varnosti najmlajših, ki predstavljajo 
ranljivo skupino v prometu.  

V šolah začetek Evropskega 
tedna mobilnosti 

    T. TAVČAR

Otroci med spoznavanjem zdravilnih rastlin

Prijetno druženje z najmlajšimi
  D. N.   K. K. 

Nov kombi 
in bronasta Urška  

    T. TAVČAR

Petek, 1. september, za učence 
in učitelje II. OŠ Žalec ni bil čisto 
navaden prvi šolski dan. Namenu 
so predali nov kombi in obenem 
proslavili velik uspeh učenke Urške 
Dolar, ki se je s svetovnih iger speci-
alne olimpijade vrnila z bronasto 
medaljo. 

Stari kombi je imel že več kot 414 
tisoč prevoženih kilometrov in za 
prevoz otrok ni bil več varen. Šola si 
je zato več let prizadevala za nakup 
novega in letošnje poletje ji je to tudi 
uspelo. Z novim kombijem se bodo 
učenci vozili varneje. Uporabljali 
ga bodo za prevoze na tekmovanja, 
dneve dejavnosti, nadstandardne 
dejavnosti, predvsem pa bo učencem 
posebnega programa omogočil izku-
stveno učenje in vključevanje v širše 
okolje. 

Ravnateljica Petra Petrovič Praž-
nikar iz II. OŠ Žalec se je ob predaji 
kombija na prvi šolski dan zahvalila 
vsem donatorjem, torej ustanovi-
teljicam – občinam Žalec, Prebold, 
Polzela, Braslovče, Tabor in Vransko 
– ter podjetjem, ki so pomagala pri tej 
novi naložbi. Med njimi je po izvir-
nosti zagotovo izstopal Riza Kebab, 
ki je 8. julija pekel največji, kar 100 kg 
težek kebab in izkupiček od prodaje 
namenil za nakup kombija, o čemer 
smo poročali v avgustovski številki 
Utripa Savinjske doline. Uvodnega 
sprejema učencev II. OŠ Žalec se je 
ob lastniku omenjenega lokala s hitro 
prehrano Bedžetije udeležil tudi 
žalski podžupan Roman Virant. Vsi 
učenci so se lahko peljali na kratko 
vožnjo in se za konec posladkali s 
torto.

Pasavček z otroki na prehodu za pešce pri vrtcu v Žalcu     

Urška Dolar se je prva pripeljala z novim kombijem.

RAZPIS ZA KADROVSKE ŠTIPENDIJE ZA ŠTUDIJSKO LETO 202

Zdravstveni dom »dr. Jožeta Potrate« Žalec razpisuje za študijsko leto 202
kadrovske štipendije s področja medicine in dentalne medicine.

vključno

Več podrobnosti na naši spletni strani.

RAZPIS ZA KADROVSKE ŠTIPENDIJE 
ZA ŠTUDIJSKO LETO 2023/2024

Zdravstveni dom »dr. Jožeta Potrate« Žalec 
razpisuje za študijsko leto 2023/2024

kadrovske štipendije s področja medicine 
in dentalne medicine.

Prijavite se lahko do vključno 
10. 10. 2023, do 10.00 ure.

Več podrobnosti na naši spletni strani.
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Kolesarstvo je zlasti z uspehi 
naših odličnih kolesarjev svetov-
nega formata čedalje popularnej-
ši šport, ki v toplejših mesecih 
privabi na ceste ogromno rekrea-
tivnih kolesarjev. A vsi se ne podajo 
na tisočkilometrske kolesarske 
podvige. 55-letni Jernej Lukman 
se je letos s kolesom podal iz doma-
čega Tabora v Savinjski dolini do 
Črnega morja, kar si je želel že dalj 
časa. Poleg kolesarstva ga nadvse 
osrečuje in mu lepša življenje tudi 
planinarjenje. Ob tem premaguje 
številne izzive ter spoznava kraje in 
ljudi po Evropi.

Seznam prevoženih kolesar-
skih poti, ki jih je opravil v minulih 
letih, je pri Jerneju Lukmanu zelo 
dolg. Za njim je veliko krajših tur z 
gorskim kolesom povsod po Slove-
niji in Jadranu. V ta seznam je vpisal 
tudi štiri etape ob slovenski meji, ki 
nekako tvorijo štiriperesno detelji-
co, katere vsako pero pomeni prevo-
ženih okrog 500 km poti po štirih 
slovenskih pokrajinah: Dolenjski, 
Primorski, Štajerski in Gorenjski. 

Vsako etapo je pričel od doma, se 
peljal do meje in ob njej ter se potem 
vrnil nazaj domov. S kolesom se je iz 
Tabora odpravil tudi na Mednarodni 
festival trobentačev v Guči v Srbiji in 
opravil 750 km, pa na otok Pag in po 
Jadranski magistrali. Velik podvig je 
leta 2018 predstavljalo 15-dnevno 
potovanje od Baltika (Gdanska) do 
Kopra, ko je prevozil 1800 km. Še 
kakšnih 100 km več pa je naredil 
naslednje leto, ko je v 16 dneh prevo-
zil pot od izvira Donave v Nemčiji do 

Beograda. Njegovo najdaljše poto-
vanje s kolesom doslej pa je bilo po 
Jakobovi poti, ki ga je opravil lansko 
leto. V 22 dneh je iz Tabora v Španijo 
do Santiaga de Compostele, Muxie 

in Finisterre, najzahodnejšega rta v 
celinski Evropi, prevozil 3083 km.

Od Konjščice do 
Črnega morja

»Živim v bližini potoka Konjšči-
ca, ki priteka izpod šmiklavških 
hribov in se nato izliva v Bolsko. 
Kot otroke nas je vedno zanimalo, 
kam teče ta voda. Mama je vedno 
rekla, da v Črno morje. Prav ta pot 
po sledi našega potoka (Konjščica–
Bolska–Savinja–Sava–Donava–Črno 

morje) pa mi je bila navdih za letoš-
nje kolesarjenje. Iz Tabora me je pot 
vodila preko Celja, Zagreba, Siska, po 
desnem bregu Save po Bosni, preko 
Srbske krajine do Beograda, kjer sva 
s kolegom zaključila pot že leta 2019. 
Letos sem pot od tu dalje nadalje-
val ob Donavi do Džerdapa, nato pa 
preko reke na romunsko stran. Par 
dni sem kolesaril po Romuniji, nato 
še malo po desni strani v Bolgari-
ji in spet po Romuniji do Črnega 
morja, do Constante in še naprej 
do Tulcea, kjer se ceste ob Donavi 
končajo. Naprej je samo še vodna pot 
in kanal,« opiše to svojo pot Jernej in 
doda, da se Donava v Romuniji v delti 
razcepi na dva glavna kraka in nato 
v nešteto manjših, ki tvorijo izliv 
v Črno morje na ogromni površini 
na meji med Romunijo in Ukrajino. 
Glavni kanal se konča v kraju Sulina, 
ki pa je dostopen samo po vodi. 

»Z letošnjo turo je nekako zaklju-
čen križ čez Evropo, hkrati pa tudi 

uresničena želja, da prevozim Evropo 
na relaciji Baltik–Jadran, Tabor–
Atlantik in Tabor–Črno morje. V 
teh treh etapah sem skupaj prevozil 
okrog 6500 km. Nazaj sem se, tako 
kot lani skupaj s prijateljema, ki sta 
prišla pome, vračal z avtomobilom. 
Skupaj smo tako obiskali še Molda-
vijo in severne predele Romunije z 
gorovjem Krpati. Bili pa smo tudi 
na gradu grofa Drakule in se preko 
Madžarske po osvežitvi v Blatnem 
jezeru vrnili domov,« zaokroži svojo 
pripoved Jernej. Poudari, da večino 
poti prekolesari ali prehodi sam, ker 
mu to omogoča več svobode, saj se 
mu ni treba prilagajati in usklajevati 
z nikomer. 

Planinarjenje je 
vzljubil že kot otrok

Jernej Lukman, ki je po poklicu 
strokovnjak elektro stroke in samos-
tojni podjetnik ter mož, oče treh 
hčera in dedi, je že od mladih nog 
član Planinskega društva Tabor, kjer 
se je dobesedno zaljubil v planinstvo, 
gorništvo in pohodništvo. Takrat so 
v hribe največ hodili pod mentor-
stvom velikega ljubitelja planin 
Zmaga Šoštarja, ki je že pred leti 
umrl. Veliko pa je v planine zahajal 
tudi z vaškim župnikom Leopoldom 
Selčanom in ostalimi planinci, ki so 
bili pomemben steber PD Tabor.  

»Zmago Šoštar je bil pobudnik in 
motivator ter organizator številnih 
delovnih akcij še v času nekdanje 

skupne države. Z delovnimi akcija-
mi smo zbirali tudi denar za obiske 
Grossglocknerja in Mt. Blanca. Kot 
mladinec sem bil na raznih vodniških 
tečajih, vendar pozneje nisem obnav-
ljal licenc,« je povedal Jernej, ki je v 
hribe raje zahajal sam ali v manjših 
skupinah. Več kot tridesetkrat je bil 
na Triglavu, leta 2003 je z dvema 
taborskima planincema šel nanj 
peš iz Tabora, prav tako leta 2012 s 
sodelavcem. Vmes so se leta 2005 na 
Triglav odpravili peš iz Ankarana, kar 
je bil tudi zanimiv izziv. Sicer pa je v 
vseh teh letih prehodil veliko gora, 
planin in dokončal tudi Slovensko 
planinsko transverzalo in razširje-
no pot. Med dopusti na Jadranu pa 
je prehodil in prekolesaril večino 
jadranskih otokov in tudi precejšen 

del Velebita. 
»Lahko rečem, da na teh mojih 

poteh, bodisi kolesarskih ali planin-
skih, zelo uživam, se sproščam in 
si polnim baterije za delo, ki ga 
opravljam sam ali skupaj s sorodniki 
v družinskem podjetju, kjer se ukvar-
jamo s prodajo in montažo sončnih 
elektrarn. Moram reči, da sem zado-
voljen s svojim življenjem in z vsem, 
kar počnem in imam. Nedvomno pa 
si želim, da bi mi zdravje služilo in da 
izpolnim še kakšen kolesarski izziv. 
Želim si še iti v Gruzijo, Turčijo in 
tudi na pot proti severu Atlantika, 
mogoče tudi do Nordkapa,« še za 
konec pove Jernej.  

Jernej Lukman iz Tabora se je s kolesom odpravil na mnoge poti, 
do Jadrana, Baltika, Atlantika in Črnega morja, peš pa se je med drugim 
tridesetkrat odpravil na Triglav, celo od doma. 

Izpod Krvavice do Črnega morja   
  D. NARAGLAV   D. N. IN OSEBNI ARHIV J. L.

Poleg kolesarstva so njegovo življenje tudi hribi in gore.
Za Jerneja je bil najdaljši kolesarski podvig doslej lanski, ko se je odpravil po Jakobovi 
poti v Španijo in v 16 dneh prekolesaril preko 3000 km. Na sliki je pred katedralo v 
Santiagu de Composteli.

Jernej na svojem domu v Taboru

Konec avgusta sta diamantno 
poroko – 60 let zakona – prazno-
vala Ana in Ivan Strojanšek iz 
Podvrha. Cerkveni in civilni obred 
sta potekala v cerkvi sv. Martina v 
Podvrhu, izvedla pa sta ju župnik 
Milan Gosak in župan Občine 
Braslovče Tomaž Žohar. 

Ana, rojena Završnik, se je rodila 
pred 81 leti na Dobrovljah, Ivan pa 
pred 85 leti v Podvrhu. Po koncu 
služenja vojaškega roka se je Ivan 
zaposlil v Garantu na Polzeli. Na 
poti iz službe domov je nekega dne 
pri Drč' v Parižljah med obešanjem 
perila opazil Anico. Dogovorila sta se 
za skupni večer v kinu in kasneje je 
prijateljstvo preraslo v večno ljube-
zen. V zakonu so se jima rodili trije 

sinovi, Drago, Ivko in Franci, ki so ju 
razveselili s šestimi vnuki. Vsakdanje 
dni pa jima lepša že devet pravnukov. 

Na domači kmetiji oba rada delata 
še danes, ko sta skupaj v pokoju že 
več kot 30 let in jima jima zdravje še 
dobro služi. Veliko mesto v njunem 
življenju zaseda glasba. Pogosto so 
z družbo preživljali večere ob petju 
slovenskih ljudskih pesmi, skupaj z 
brati in sestrami pa sta sodelovala na 
prireditvah Družina poje v Andražu 
nad Polzelo.

Diamantno poroko sta obeležila 
v družbi svoje družine, sorodnikov 
in prijateljev, ki so po cerkvenem in 
civilnem obredu praznovanje nada-
ljevali na posestvu Papež v Taboru.

Diamantna Ana in Ivan
    T. T.

Diamantna Ana in Ivan Strojanšek               Končno na cilju pri Črnem morju po prevoženih dobrih 2000 kilometrih

»Z letošnjo turo je nekako zaključen križ čez Evropo, 
hkrati pa tudi uresničena želja, da prevozim Evropo
na relaciji Baltik–Jadran, Tabor–Atlantik 
in Tabor–Črno morje. V teh treh etapah 
sem skupaj prevozil okrog 6500 km.
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Petnajstletni jubilej je Lucija 
obeležila še z novim pomemb-
nim korakom v svojem življenju. 
S partnerjem Urošem Točajem, 
znanim harmonikarjem, dvak-
ratnim evropskim prvakom, s 
katerim imata sedemletnega sina 
Vala-Luko, sta se namreč odloči-
la, da svojo partnersko zvezo in 
starševstvo končno kronata tudi 
s poroko. Spomin na Peking in 
medaljo izpred 15 let bo še polep-
šalo rojstvo nove družinske članice, 
ki naj bi na svet prijokala v prvih 
jesenskih dneh.

Lucija Polavder, ki z družino živi v 
Pongracu pod Homom, je s svojimi 
športnimi dosežki poleg sokrajana 
Roka Drakšiča, danes nadvse uspe-
šnega trenerja juda in selektorja 
finske reprezentance, najuspešnej-
ša športnica v KS Griže. Nanjo so 
vseskozi ponosni njeni najbližji, 
sorodniki, sosedje in prijatelji, ki so 
jo ves čas podpirali, jo bodrili in z njo 
proslavljali. Z njo pa so mnogi bili 
tudi, ko je večletno partnerstvo in 
starševstvo potrdila s poroko.

Šranga in gasilski slavolok  
Vse pa ni šlo tako gladko in brez 

presenečenj, saj je bodoča zakonca in 
ostale svate na poti do poroke nedaleč 
od doma pričakala težka lesena ovira 
s številnimi fanti in možmi, ki so ob 
glasbi harmonike opravljali najrazlič-
nejša kmečka in druga dela. Nalagali 
so drva na prikolico, klepali koso, se 
pomenkovali in ob tem tudi nazd-
ravljali. Zahomski fantje in možje 
na čelu s Sandijem Pinterjem so se 
odločili, da svoje Lucije ne pustijo v 
zakon brez primerne denarne odško-
dnine in dokazovanja, da je vreden 
njihov ljubljenke, bili so trdni poga-
jalci. Preden so se omehčali, je moral 
bodoči ženin odgovarjati na najra-
zličnejša vprašanja, poslušati pa je 
moral tudi obtožnico, v kateri so 

nanizali veliko njegovih »grehov«, ki 
jih je v vseh teh letih storil. Obtožni-
co je z velikim veseljem in žarom v 
imenu zahomskih fantov in mož bral 
glasbenik in humorist Miro Klinc, ki 
je za vsak greh tudi povedal vsoto 
denarja, s katero se obtoženi lahko 
odkupi. Šrangarji so zakoncema 
podarili vrtno gugalnico, denar od 
šrange pa namenili za novorojenko, 
ki bo družinico razveselila jeseni. Po 
šrangarjih pa presenečenj še ni bilo 
konec, saj je svate le kakšnih 300 
metrov nižje pričakal vodni slavolok, 
ki so ga v počastitev Lucije in Uroša 

pripravili člani PGD Griže in PGD 
Matke. 

Zaročni prstan s 
plastenke vode

Kot smo izvedeli ob šrangi, sta 
glavna »krivca« za zaroko in poroko 
Andrej Kramžar in Tadej Dušak. Na 
motorističnem pikniku v Hrastni-
ku sta namreč Uroša postavila pred 
svojevrsten izziv z obljubo, da bosta, 
če še tisti dan zaroči Lucijo, pri poroki 

izdatno sodelovala. Tadej je obljubil, 
da bo poskrbel za veliko poročno 
torto, Andrej pa, da bo njegova 
poročna priča. Ker Uroš ni imel pri 
sebi nobenega prstana, je pred Lucijo 
pokleknil s plastičnem obročkom od 
plastenke vode in jo zasnubil. Sledil 
je Lucijin »da« in dogovor je bil skle-
njen, s poroko pa tudi realiziran. Že 
prej je Uroš na dopustu na morju 
kupil pravi zaročni prstan, nato pa 
še poročna, ki sta ju drug drugemu 
nataknila najprej v Libojah in nato 
še enkrat pri Kotarjevih. Vsakokrat 
se je kakšna solza sreče utrnila tudi 
staršem mladoporočencev, Luku in 

Idi Polavder ter Matiju in Ireni Točaj. 
Lucija in Uroš sta se poročila v 

cerkvi sv. Neže v Libojah. Poročil 
ju duhovnik žalske župnije Vlado 
Bizjak, ki ima pod svojo upravo še 
župniji Gotovlje in Griže, kamor 
spada tudi cerkev Sv. Neže v Libojah. 
Poročni obred sta s petjem polep-
šala Mateja Cafuta in David Sopot-
nik,  svoje pa je dodal tudi muzikant 
Zdravko Dobrovnik, član ansambla 
bratov Dobrovnik iz Dobrovelj, ki 
je mladoporočenca s harmoniko 
spremljal ves dan poročnega slavja. 
Po cerkvenem obredu, v katerem sta 
svojo vlogo imeli tudi poročni priči: 
Urošev prijatelj Andrej Kramžar 
iz Hrastnika in Lucijina prijatelji-
ca Maja Šuster iz domačih logov, so 
se zakonca in svati odpeljali nazaj 
proti svojemu domačemu kraju pod 
Homom. V bližini njunega doma, na 
izletniški kmetiji Kotar, je sledila še 
civilna poroka ter poročna zabava. 
Poroko je pred matičarko UE Žalec 
opravil pooblaščenec Stojan Praprot-
nik. 

 POPUSTI NA SONČNA OČALA

Na poletnih olimpijskih igrah, ki so v Pekingu potekale od 8. do 24. 
avgusta, je Slovenija osvojila pet medalj. V metu kladiva je zlato medaljo 
osvojil Primož Kozmus, s srebrnim odličjem sta se okitila Sara Isakovič, v 
plavanju na 200 m prosto in Vasilij Žbogar, v jadranju, v disciplini moški 
razred laser, za ostali dve bronasti medalji pa sta poskrbela Rajmund 
Debevc, v streljanju, v kategoriji trojni položaj na 50 m, in Lucija Polavder, 
v kategoriji judo nad 78 kg. Za Slovenijo je bil to peti nastop na poletnih 
olimpijskih igrah, zastopalo jo je dvainšestdeset športnikov v enajstih 
športnih panogah. Na otvoritveni slovesnosti je zastavo nosila Lucijina 
klubska sotekmovalka judoistka Urška Žolnir, ki je bronasto olimpijsko 
medaljo osvojila štiri leta prej v Atenah, po Pekingu pa štiri leta kasneje v 
Londonu še zlato olimpijsko medaljo.

Avgusta je minilo 15 let, odkar so v kitajskem Pekingu potekale poletne 
olimpijske igre, s katerih se je takrat izjemno uspešna judoistka Lucija 
Polavder iz Griž vrnila z bronasto olimpijsko medaljo. 

S poroko kronala 15. obletnico 
olimpijske medalje   

    DARKO NARAGLAV

Tako je izgledala prepreka, mimo katere 
ženin in nevesta s svati nista mogla brez 
odkupnine. 

Karavana se je morala ustaviti, poslušati obtožnico in se pogajati za oprostitev 
storjenih ženinovih grehov.

Še preden sta bodoča mladoporočenca s svati lahko nadaljevala pot, sta ženin in 
njegova priča morala prežagati še hlod.

V času, ko so nas pestile poplave 
in neurja, so gasilci znova pokaza-
li, kako pomembno je njihovo delo 
in poslanstvo pri reševanju ljudi in 
njihovega premoženja ter nasploh 
v družbi. Med tistimi gasilci, ki si 
bodo letošnje leto dobro zapomnili, 
sta tudi namestnik poveljnika PGD 
Groblja Primož Pančur in mentori-
ca gasilske mladine Neja Plaskan, 
ki sta v to težko obdobje naravne 
katastrofe poleg dela in aktivnosti 
prinesla tudi razlog za veselje in 
zabavo. Po desetih letih skupne-
ga življenja sta se namreč odločila 
za poroko, njuni gasilski kolegi in 
kolegice iz društva pa so ju na to 
pot pospremili z vodnim slavolo-
kom. 

V domači vasi so mladoporočenca, 
ki sta cerkveno poroko združila tudi 
s krstom njunega tretjega otroka 
Anžeta, pred cerkvijo sv. Pavla v 
Preboldu pričakali z vodnim pozdra-
vom. Oba obreda je opravil bivši 
preboldski župnik Damjan Ratajc. Po 
prehodu skozi vodomet se je karava-
na ustavila, predsednik PGD Groblja 
Matjaž Debelak pa je zakoncema 

predal darilo in jima v imenu vseh 
članov društva zaželel vse najlepše 
na njuni nadaljnji življenjski poti. 
Dan se je nadaljeval in končal še s 
civilno poroko in poročno zabavo 
na Turistični kmetiji Razboršek pod 
Goro ali Šentjungertom v KS Galicija. 
Njuni poročni priči sta bila Primo-
žev brat Tomaž in Nejina prijateljica 
Karmen Gaber. 

Primož in Neja sta oba domačina 
iz Latkove vasi pri Preboldu. Člana 
PGD Groblja sta oba že preko 20 
let, Primož že od leta 1998, Neja pa 
od 2002. Par sta že deset let, skupaj 
živita od 2016, v svoji novi hiši pa 
od predlanskega leta. Imata tudi tri 
otroke: Matjaža, Mašo in najmlajše-
ga Anžeta. Neja je bila v času osnovne 
in srednje šole deset let rokometaši-
ca ŽRK Žalec, Primož pa je bil pred-
sednik Smučarskega kluba Prebold 
od 2014 do 2018. Že kot srednješo-
lec je postal učitelj smučanja in učil 
otroke na t. i. Cestnikovem hribu nad 
Preboldom in drugod. V klubu, člana 
katerega sta še oba, je bila Neja tudi 
blagajničarka.  

Predana prostovoljna gasilca Primož Pančur 
in Neja Plaskan iz Latkove vasi sta si ob koncu 
poletja rekla DA in poskrbela za veselje po dnevih 
garanja po poplavah in neurjih.

Gasilska poroka z 
vodnim slavolokom

    D. NARAGLAV

Na poti iz Prebolda ju je v domači vasi pričakal vodni slavolok.

Po desetletnem partnerskem stažu in treh otrocih sta tudi uradno postala zakonca. 
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Po obnovitvi je bilo leta 1873 
ustanovljeno tovarniško gasil-
sko društvo, imenovano Prosto-
voljna požarna bramba Predilni-
ce Prebold. S tem je postalo prvo 
industrijsko gasilsko društvo na 
celotnem Balkanu in je le štiri leta 
mlajše od prvega gasilskega društva 
v Sloveniji, ki je bilo ustanovljeno 
18. septembra 1869 v Metliki. 

Prostovoljno industrijsko gasilsko 
društvo je v Tekstilni tovarni Prebold 
delovalo do leta 2004, ko je prene-
halo z aktivnim delovanjem zaradi 
stečaja in propada podjetja. Da bi se 
ohranil spomin na njihovo društvo, 
so se skupaj z GZ Prebold odločili 
delovati predvsem administrativno. 
Po štirinajstih letih takšnega delova-
nja v okviru Gasilske zveze Prebold 
je leta 2018 društvo ponovno tudi 
operativno zaživelo v okviru podjetja 
Odelo Slovenija, ki deluje na prosto-
ru nekdanje tekstilne tovarne in je 
največje podjetje v Savinjski dolini in 
tudi širše.

 

Slavnostna akademija 
Na dan praznovanja tega visoke-

ga gasilskega jubileja so  v podjetju 
Odelo gostili predsednika Gasilske 
zveze Slovenije Janka Cerkvenika 
skupaj z vodstvom domače zveze in 
županom magistrom Markom Repni-
kom. Predsednica društva Ksenija 

Jazbec in vodstvo Odela z direktor-
jem Borutom Kocbekom so predsta-
vili delovanje društva ter podjetje, ki 
se ukvarja z izdelavo luči za premij-
ska vozila. Po prijetnem druženju so 
se odpravili v preboldsko kulturno 
dvorano, kjer je potekala slavnostna 
akademija, posvečena 150-letnici 
PIGD Odelo Prebold.  

Skozi besedo in sliko je bila pred-
stavljena zgodovina društva, katere-
ga ustanovitev leta 1873 je bila posle-
dica vpeljave gasilskih ukrepov po 
velikem požaru v takratni preboldski 
tekstilni tovarni leta 1866. V svojem 
nagovoru je predsednica PIGD Odelo 
Prebold Ksenija Jazbec med drugim 
povedala: »150 let delovanja za nas 
pomeni visok jubilej. Vsako obdobje 
pa je poglavje zase. Skupno je to, da je 
skozi vsa ta leta gasilce vodil pogum, 
plemenito srce za gašenje požarov, 
reševanje ljudi in premoženja, huma-
nitarnost in prostovoljstvo. Gre za 
solidarnost, nesebično pomoč, kjer 
se postavi na prvo mesto pomoč 
potrebnim, ne glede na nevarnost, ki 
jim preti. Zgodovini in razvoju 150 
let starega industrijskega gasilskega 
društva moramo vsi člani pokazati 
spoštovanje in odgovornost do dela 
preteklih generacij, ki so prostovolj-
no prispevale ogromno delovnih 
ur in naporov. Odelovi gasilci smo 
lahko ponosni, da smo del te velike 
zgodovine in del podjetja, ki podpira 
delovanje PIGD. Smo del društva, 
ki je najstarejše prostovoljno indu-
strijsko gasilsko društvo v Sloveniji. 
S svojo gasilsko predanostjo, zavze-
tostjo, znanjem in s sodelovanjem z 
oddelkom varstva in zdravja pri delu 
izkazujemo pripadnost podjetju,« 
je ob zaključku svojega nagovora še 
poudarila predsednica društva in se 
zahvalila vsem preteklim in sedanjim 

generacijam ter vodstvu podjetja za 
delo in ohranjanje društva, ki se je 
skozi vsa leta razvijalo in posodablja-
lo opremo. 

Vedno pripravljeni 
pomagati

Direktor podjetja Borut Kocbek se 
je zahvalil predsednici in gasilcem za 
uspešno delo, saj so zgled solidarno-
sti, zavzetosti in predanosti. »Vedno 
so pripravljeni stopati naprej, ko je to 
potrebno. Ob delovnih nesrečah, prvi 
pomoči, požarni straži, vse pogosteje 
pa tudi v času naravnih nesreč. To se 
je pokazalo tudi ob nedavnih popla-
vah, ko se je celotna regija soočila 
z veliko preizkušnjo. Naše podje-
tje na srečo ni utrpelo škode, je pa 
naša ekipa gasilcev skupaj z ostali-
mi delavci in člani ostalih gasilskih 
društev takoj ukrepala in izvedla vse 
potrebne zaščitne aktivnosti v podje-
tju za primer poplav,« je med drugim 
povedal Borut Kocbek.

Slavnostne akademije sta se med 
drugimi udeležila tudi preboldski 
župan mag. Marko Repnik in pristoj-

ni državni sekretar Rudi Medved. 
Oba sta izrazila besede podpore in 
zahvale ter jim čestitala ob njihovem 
visokem jubileju. Tudi slavnostni 
govornik, predsednik Gasilske zveze 
Slovenija Janko Cerkvenik, se je 
pridružil čestitkam in poudaril, da 
je vedno manj podjetij s panogami, v 
katerih je velika nevarnost požarov, 
ki imajo ali ohranjajo industrijska 
gasilska društva. Pred leti jih je bilo 
okoli 100, danes pa le še 20. Ob 
tej priložnosti je Prostovoljnemu 
industrijskemu gasilskemu društvu 
Odelo Prebold podelil plaketo Gasil-
ske zveze Slovenije. Društvo se je s 
plaketami prav tako zahvalilo vsem 
tistim, ki so jim pomagali in še poma-
gajo pri njihovem delu. Posebne 
zahvale Gasilske zveze Prebold za 
ohranitev gasilstva v industriji v 
Preboldu pa so prejeli: Rajko Cokan, 
Ksenija Jazbec, Jože Veber, Branko 
Verk, Vinko Debelak, Zvone Romih 
in Občina Prebold. V priložnostnem 
programu je zapela Vokalna skupina 
Cantemus.

Na priložnosti razstavi v razstav-
no-prireditvenem prostoru Doma 
Svoboda Griže, so se 18. avgusta 
spomnili tudi na 50-letnico Savinj-
ske planinske poti, ki so jo sicer 
praznovali že lansko leto na Homu, 
kjer se je vse skupaj tudi pričelo. 

Bilo je 15. oktobra 1972, ko je 
bila na Homu uradno odprta Savinj-
ska planinska pot. Drago Kumer, 
velik ljubitelj planin je v Planinskem 
vestniku št. 3 iz leta 1973 zapisal: 
»Na vrhu Homa, nedelja, 15. oktobra 
1972. Nedelja, kakršnih je bilo malo 
v prestopnem letu: gozdovi v mavrici 
jesenskih barv, sonca zvrhan koš in 
čudovit pogled na velik del Savinj-
ske doline. Pred Dragovim domom 
se zbirajo ljubitelji planin: od ciciba-
na do viharnika osemdesetih let. In 
zvrhana mera veselja na obrazih, v 
srcih. Tu so zbrane glave vseh obsa-
vinjskih planinskih društev, občinski 
funkcionarji, člani republiške zveze. 
Tu najdeš skoraj vse poklice, najdeš 
ljudi, ki jih že dolgo nisi videl. Zbor! 
Prične se glavna slovesnost: otvo-
ritev in proglasitev Savinjske poti, 
na novo markirane poti s tridese-
timi postojankami, s tridesetimi 
žigi. Nekateri so jo že prehodili, 
prehodili so jo pionirji, mladinci in 

tudi starejši, med njimi mlada slepa 
planinka iz Celja. Mnogi drže v rokah 
knjižico z zelenkastim ovitkom, na 
katerem piše: Savinjska pot – Vodnik 
z opisom doline. Na drugi strani: 
urednik Božidar Jordan. Sodelavci: 
Milan Natek – opis Savinjske doline, 
opis poti: Štefan Kočar, Florjan Šon 
in Stane Štorman, zemljevid poti je 
izdelal Jernej Veber. Za vsem gradi-
vom se nesebično skriva stotine za 
planinstvo darovanih ur, skrivajo se 
plemenita srca, ki že leta gorijo za 
nenehno večanje števila ljubiteljev 
gora.«

Pot je zaživela. In kakšen je bil njen 
nastanek? Vse skupaj se je začelo 
že v letu 1971. Na jesenski dan, 8. 
novembra 1971, je na seji UO PD 
Zabukovica Florijan Šon predlagal, 
da bi se naredila Savinjska transver-
zala. UO je predlog sprejel. Sklican je 
bil posvet Planinskih društev Savinj-
ske doline o poti, 9. februarja 1972 
se je že sestala skupina za pripravo 
trase s Florijanom Šonom na čelu in 
20. marca je bila izdelana točna trasa 
poti. Dogovorjeno je bilo, kakšna bo 
markacija – s črko S pod markaci-
jo, kakšni bodo žigi, izdelana je bila 
prva razdelitev poti med društvi. 
27. februarja 1972 so prvič marki-

rali SPP, in sicer Florjan Šon, Stanko 
Kotnik, Matevž Oblak in Edi Petek, iz 
PD Vransko pa še Franc Čulk in Franc 
Golavšek. Kasneje so sodelovali tudi 
drugi markacisti iz preostalih planin-
skih društev. Pot je bila končana 27. 
aprila 1972. Pridni markacisti pod 
Florjanovim vodstvom so opravili 
skupaj 678 ur v 16 dneh. Koliko je 
bilo ostalih ur prostovoljnega dela s 
potjo, pripravo trase, vodnika itd., ni 
znano. Obstaja pa podatek, da je bilo 
v pot vloženo 20.501,50 dinarjev, od 
tega je bilo prostovoljno delo marka-
cistov ocenjeno na 11.351,75 dinar-
jev. Odprtje poti je bilo združeno s 
petletnico odprtja koče na Homu. O 
pomenu poti pa veliko povedo stavki 
iz govora Boža Jordana na sami 
otvoritvi pred petdesetimi leti. »Bila 
je pač ideja. Pozneje sem to omenil še 
Stanetu Štormanu in se enkrat sam 
odpravil na oglede z Grajske vasi do 
Miklavža in naprej do Lobnikarja ter 
skušal najti prehod na Reško planino. 
V barvi jeseni sem obiskal Krvavi-
co, si jo ogledal tudi v zimski odeji 
in opazoval z nje sosede in Dobro-
vlje, Oljko in vse na oni strani Celja. 
Tudi na Dobrovlje sva šla s Stanetom 
v snegu in spomladi, ker pod njim 
razpada pozabljeni žovneški grad. 

Tudi to točko sva hotela spraviti v 
pot. Tudi lovsko kočo v Založah sva 
obiskala in tlačila sneg po vinogra-
dih preko vseh Martjakov, prav do 
Pekla, kraške jame, ki so jo v nedeljo 
8. oktobra 1972 odprli. In glej, kot 
blisk z neba na vrh gore, pride dopis 
Francija Ježovnika, ki nas vse vabi 
na sestanek o poti. Tako sva o tem 
razmišljala dva, nevedoč eden za 
drugega. Nastala je drzna akcija 
planincev. Neumorna volja Florja-
na Šona jih je gnala do konca! Ker 
celotna trasa v podrobnosti ni bila 
znana nikomur, ne smemo zameriti 
markacistom in njihovim vodnikom, 
če so kje zašli in jo usekali po svoje. 
Namen naše poti je, da bi spoznali 
dolino iz višje in daljše perspektive, 
spoznavali nje lepote, njen razvoj in 
dvig, pa tudi njene probleme, spoz-
nali naj bi tudi sedanje življenje ter 
rast in propad gorskih domačij.«

Obeh glavnih pobudnikov Savinj-
ske planinske poti že dolgo ni več 
med živimi, vsekakor pa sta bila za 
časa življenja ponosna, da je pot zaži-
vela. V prvih desetih letih je celotno 
pot prehodilo 810 pohodnikov. 
Pohodniki so z vseh koncev Slovenije 
in tudi iz tujine – Hrvaške, Avstrije, 
Madžarske, Srbije … Nekateri hodijo 
dlje časa, postopoma, drugi s potjo 
opravijo hitro, planinec iz Orehove 
vasi pri Mariboru jo je predlani 
pretekel v 22 urah. V 50 letih njenega 

obstoja je bilo podeljenih skupaj 
že več kot 3350 značk. Z največjim 
številom osvojenih značk se lahko 
pohvalijo člani PD Zabukovica, ki 
so ponosni na svoj planinski Dragov 
dom na Homu in na svoje društvo. 
Planinci se na pot radi vračajo, tako 
da so jo nekateri prehodili že večkrat, 
tudi petdesetkrat.

Pot je bila leta 1992 preurejena, 
nekaj točk je bilo spremenjenih. 
Danes je dolga 107 km, čas hoje je 
40 ur, obveznih točk z žigom je 26, 
neobveznih je še 6 točk. O poti so bili 
izdani trije vodniki, ker je tiskanih 
zmanjkalo, sledi še četrta izdaja, na 
internetu pa obstaja vodnik v PDF 
verziji. 

150-letni jubilej gasilstva v Preboldu   
     D. NARAGLAV

Savinjska planinska pot s pogledom v zgodovino   
     D. NARAGLAV

Gasilstvo ima v Občini Prebold res dolgoletno tradicijo, za kar gre zasluga nekdanji Tekstilni tovarni Prebold, 
ki je v tem okolju ob reki Bolski začela delovati davnega leta 1842, leta 1866 pa doživela požar, ki jo je popolnoma uničil. 

Savinjska planinska pot, ki so jo odprli pred 51 leti, je danes dolga 107 km, 
čas hoje je 40 ur, obveznih točk z žigom je 26, neobveznih je še 6 točk.

Dobitniki spominski plaket so bili predstavniki vseh gasilskih društev v GZ Prebold, 
Občina Prebold, Gasilska zveza Slovenije in podjetje Odelo Slovenija.

Dobitniki posebnih zahval GZ Prebod za ohranitev gasilstva v industriji v Preboldu

Predsednica PIGD Odelo Slovenija 
Ksenija Jazbec med svojim nagovorom

S prireditve, ki sta jo z glasbo obogatila 
člana Ubranih strun.
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Nagradna 
križanka 

Pokrovitelj križanke v septembru je Center Noordung, Na vasi 18, 3205 Vitanje.
Rešitve križanke (samo geslo) pošljite izključno na dopisnicah na uredništvo
UTRIP Savinjske doline, Šlandrov trg 25, 3310 Žalec, do 13. 10. 2023.
Nagrajenci bodo prejeli lepe nagrade: 
1. nagrada: samostojen ogled z igrificirano tablico, simulator letenja ter doživetje VR Noordung
2. nagrada: samostojen ogled z igrificirano tablico ter doživetje VR Noordung
3. nagrada: samostojen ogled z igrificirano tablico

Nagrajenci avgustovske križanke (geslo:  VPIS ABONMAJEV) so:
Zdenka Kroflič, Kasaze 21 a, 3301 Petrovče; 
Gozdana Čede Vede,, Zelena ulica 22, 3311 Šempeter v Savinjski dolini; 
Ivica Topovšek, Grajska vas 15 g, 3303 Gomilsko 
Nagrajenci avgustovske križanke prejmejo po pošti darilni bon 
za vstopnico za enega izmed koncertov citrarskega abonmaja.

V okviru Planinskega društva 
Zabukovica je množično zaživela 
skupina pohodnikov, ki je samo 
sebe zaradi planinskih izletov ob 
četrtkih poimenovala ljubitelji 
četrtkov ali skrajšano – četrtkar-
ji. Na pot se odpravijo vsak tretji 
četrtek v mesecu, za njimi je tako 
že 143 pohodniških izletov, katerih 
se je udeležilo že 10.294 udele-
žencev, brez septembrskega, ki so 
ga imeli 21. septembra. Številko 
10.000 so dosegli in krepko prese-
gli že na 142. izletu in takrat so se 
tudi odločili , da pripravijo posebno 
slovesnost z razstavo o svojih 
izletniških pohodih in vsem, kar je 
povezano z njimi. 

Tako so na razstavi poleg fotografij 
in drugih dokumentov dali na ogled 
tudi značke, majice, svoj planinski 
dnevnik in celo zaščitne maske z 
lastnim emblemom, ki so jih izde-
lali v času covida. V svojih vrstah 
pa imajo tudi kar nekaj likovnic, 
ki navdih velikokrat najdejo prav v 
gorskem svetu in so tokrat prispeva-
le svoj delež k razstavi. 

Na slovesnosti, ki je bila združe-
na tudi z razstavo 50-letnice Savinj-
ske planinske poti, so s kulturnim 
programom sodelovali Ubrane 
strune, recitatorki Lidija Tamše in 
Silva Čulk ter Mateja Mohorko, ki je 
prireditev tudi povezovala. Avtori-
ci razstave sta bili Lilijana Ježovnik 
Jančič in Lidija Tamše. Na otvorit-
vi so bila podeljena tudi priznanja 
Planinske zveze Slovenije. Častni 
zlati znak PZS sta prejela Franci 
Naraks in Nataša Naraks Kopri-

vec, bronastega pa Luka Koprivec 
za njegovo vztrajnost in nesebično 
pomoč soplanincu Cvetu Jančiču pri 
oživljanju. 

Otvoritve se je udeležil tudi župan 
Občine Žalec Janko Kos, ki je izrekel 
posebno zahvalo vsem planincem, ki 

hodijo po Savinjski planinski poti, 
ter vsem četrtkarjem, še posebej pa 
Franciju Naraksu, vodji četrtkarjev. 
Zbrane sta nagovorila tudi predse-
dnik PD Zabukovica Srečko Čulk in 
predsednica Sveta KS Griže Olga 
Markovič.

Presegli 10.000 udeležencev 
    D. NARAGLAV

Dobitniki priznanj PZS ob županovem nagovoru 

Društvo oseb z okvaro sluha 
celjske regije je v Občinski knjižni-
ci Prebold pripravilo enomesečno 
razstavo z naslovom »Slabše slišim 
… Kako naprej?«, ki je bila na ogled 
v času odprtosti knjižnice, na ogled 
pa bo še do sobote, 30. septembra. 
Poleg razstave sta bila dva dneva 
namenjena tudi individualnemu 
svetovanju oziroma informiranju, 
kako ravnati, če slabše slišimo.

Strokovna delavka društva Sibila 
Čater je bila tako v Občinski knji-
žnici Prebold na razpolago občanom 
občine Prebold in drugim zaintere-
siranim, ki so imeli zase, za svojega 
družinskega člana ali prijatelja 
kakršno koli vprašanje, povezano 
s sluhom. V zvezi s problematiko 
sluha je povedala: »Zagotovo lahko 
rečemo, da število oseb z okvaro 
sluha narašča. Med nami je veliko 
ljudi, ki slabše slišijo, in pogosto 
mine kar nekaj let, preden posame-
znik, ki izgublja sluh, poišče pomoč. 
Veliko ljudi ne ve, da obstajajo 
društva, ki združujejo osebe z okvaro 
sluha. Veliko ljudi tudi ne ve, kakšne 
so prednosti včlanitve v društvo. 
Osebe, ki izgubljajo sluh in ne poiš-
čejo pomoči, se pogosto umikajo v 
svoj svet, izogibajo se druženju, saj 
težko sledijo pogovoru, hkrati pa 
postajajo osamljene in vedno bolj 
izolirane. Naše društvo je zagotovo 
varen prostor, kjer lahko uresniču-
jete svoje interese in potenciale na 
različnih področjih življenja in dela. 
Veliko ljudi ne ve, da imajo osebe z 
visoko izgubo sluha tudi zakonsko 
urejene pravice in lahko na podlagi 

ustreznih dokazil pridobijo komuni-
kacijski dodatek, osebno asistenco, 
invalidnino, sofinancirane tehnične 
pripomočke za premagovanje komu-
nikacijskih ovir, oprostitev plačila 
turistične takse ... Članstvo v društvu 
pripomore k boljši informiranosti, 
poznavanju svojih pravic, izmenjavi 
mnenj in izkušenj ter druženju s sebi 
enakimi. Zato ne odlašajte in posta-
nite član Društva oseb z okvaro sluha 
celjske regije,« poudarja Sibila Čater.

Slabše slišim 
    D. NARAGLAV

Sibila Čater pred postavljeno razstavoTudi v septembru, ki se izteka, 
so v Medgeneracijskem centru 
Prebold pripravili veliko najrazlič-
nejših aktivnosti in dogodkov.

Poleg rednih aktivnosti, kot so joga 
z Amalijo, ples mamic z dojenčki in 
malimi otroki, garažna razprodaja in 
kuharske delavnice, so v septembru 
nadaljevali z vadbo orientalskega 
plesa, pripravili so srečanje prosto-
voljcev, organizirali nordijsko hojo 
po Polzeli s spoznavanjem njenih 
zanimivosti. Potekalo je tudi kari-
erno svetovanje za vse in vsakogar 
ter še nekaj predavanj, kot je bilo 

denimo Retorika – učinkovito nasto-
panje v javnosti. V okviru tedna 
mobilnosti so v ponedeljek, 18. 
septembra, s skupino prostovoljcev 
spremljali otroke peš v šolo v okviru 
projekta Pešbus. Kmalu zatem so jih 
obiskali Mobilni heroji – Simbioza, 
ki so jim pomagali pridobiti še nekaj 
novega znanja pri uporabi mobilnih 
naprav. Nadvse poučno je bilo tudi 
druženje z Martino Lesjak Povše, ki 
je udeležencem praktično pokazala, 
kako pomagati ponesrečencem pri 
poškodbah. 

Pestro v MGC Prebold  
   D. N. 
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Avgustovska vodna ujma z izje-
mnimi padavinami, ki so s popla-
vami in plazovi prizadele velik del 
Slovenije, ni prizanesla niti najviš-
je ležeči turistični Snežni jami (na 
1500 m) v masivu 2062 m visoke 
Raduhe nad Lučami v Zgornji 
Savinjski dolini. Medtem ko je ta 
dolina doživela največjo naravno 
katastrofo doslej, jo je skupil tudi ta 
izjemni turistični biser, s katerim 
upravlja naš Jamarski klub Črni 
Galeb iz Prebolda, ki je jamo našel, 
uredil in jo leta 1990 predal turi-
stičnemu namenu. Kot tistega leta 
je tudi tokrat Zgornja Savinjska 
dolina doživela uničujočo vodno 
katastrofo.  

Kako bo z jamo in turizmom v njej, 
je zaenkrat še težko reči, saj glavni 
problem predstavlja plazovita gmota 
v udornici, katere velik del je zgrmel v 
jamo in dobesedno prevrnil, premak-
nil in poškodoval polovico železnih 
stopnic, po katerih se pride v vhodno 
Ledeno dvorano. Da bo jamo mogoče 
spet obiskovati, bo najprej treba 
sanirati plazovito področje in prepre-

čiti ponoven vdor kamenja v jamo, 
nato pa na novo namestiti stopnice. 
Razmišlja pa se tudi o kakšni drugi 
možnosti – vse bo odvisno od tega, 
kakšne rešitve bodo predlagali stro-
kovnjaki. Vsekakor je neizpodbitno, 
da ta alpski kraški biser ostaja zaprt 
za obiskovalce za nedoločen čas. 

Na katastrofo, ki je močno priza-
dela Občino Luče, so se odzvali tudi 
preboldski jamarji, ki so v najbolj 
prizadeti kraj Struge pripeljali nekaj 
pomoči, hkrati pa sta vodja jame Jani 
Klasič in njegova partnerka Janja 
Repar po obvozni poti nekako uspela 
priti iz Ljubnega in preko Konjske-

ga vrha do Snežne jame. Tam ju je 
čakalo neprijetno presenečenje, saj 
sta videla, kaj je naredila voda pred 
vhodom v jamo. Ker s sabo nista 
imela ključa, vanjo nista mogla, da 
bi preverila, kaj je povzročil udor, 

bilo pa je tudi zelo nevarno, saj je bila 
plazovita gmota še vedno nestabil-
na. Naredila sta nekaj fotografij, da 
sta lahko tudi drugim pokazala, kaj 
se je zgodilo. Kakšno razdejanje in 
škodo so voda, plaz in udor povzro-
čil v jami, pa so zvedeli šele konec 
avgusta, ko sta Silvo Ramšak in Jani 
Klasič s pomočjo Bernarda Štiglica iz 
JK Tirski zmaji iz Ljubnega in njego-
vega terenca znova prišla do jame. 
Ugotovili so, da je udor močno spre-
menil podobo pobočja, na katerem so 
nameščene stopnice, hkrati pa jih je 
plaz od polovice dalje premaknil za 
nekaj metrov, prevrnil in predvsem 
poškodoval njihove nosilce. Kot sta 
povedala Silvo in Jani, je v jamo voda 
nanesla veliko kamenja in blata vse 
do Ledene dvorane, ki je v prvem 
delu pokrita s 5 do 10 cm blata. Poleg 
stopnic je poškodovana tudi elek-
trična napeljava, zaščitna mreža na 
vzpetini ob stopnicah in na koncu 
pred vstopom v Ledeno dvorano. 
O nastali škodi so jamarji obvestili 
Zavod za varstvo narave, OE Celje, 
Agencijo RS za okolje (ARSO) ter 

Jamarsko zvezo Slovenije. »Jamar-
ski klub ima status predkoncesijske 
pogodbe za upravljanje Snežne jame, 
lastnik jame, v skladu z Zakonom o 
varstvu podzemnih jam, pa je država. 
Lastnik zemljišča v okolici jame, kjer 
je postavljena zunanja infrastruk-
tura, pa je ljubljanska nadškofija, s 
katero ima klub sklenjeno najemno 
pogodbo za uporabo zemljišča in je 
bila prav tako obveščena o nastali 
škodi,« je povedal član Jamarskega 
kluba Črni galeb Prebold Jani Klasič, 
ki je zadolžen za upravljanje z jamo. 
Ob tem je izrazil upanje, da bo ustre-
zna pomoč dana tudi našemu klubu 
za potrebno sanacijo in nadaljeva-
nje poslovanja te izjemne turistične 
destinacije Zgornje Savinjske doline.  

Snežna jama zaprta 
  L. G.    D. N. 

Žrtev vodne ujme v Zgornji Savinjski dolini je bila tudi turistična Snežna 
jama nad Lučami, s katero upravljajo preboldski jamarji.

Pogled na vhodno Ledeno dvorano, ki je nekakšna uvertura jame.

Mariču tri medalje 
za vina

    T. TAVČAR

Tudi na letošnjem odprtem 
ocenjevanju vin »Vino Slovenija 
Gornja Radgona« Savinjčani niso 
ostali brez odličja. Vinogradnik 
Silvester Marič jih je osvojil kar 
tri, vsa srebrna, Milan Šoštarič iz 
Braslovč pa je prejel dve srebrni 
odličji.

Za bio kerner je Silvester Marič 
prejel 82,67 točk, za bio penino 
Romana 83,67 in za bio penino 
Romana rose 84,67 točk. Na ocenje-
vanju vin, ki je potekalo v okviru 61. 

mednarodnega kmetijsko-živilskega 
sejma Agra, je sicer sodelovalo 645 
vzorcev vin iz sedmih držav. Sicer 
pa je v preteklosti Silvester Marič 
na tem ocenjevanju že osvojil zlato 
medaljo za penino, srebrno za bio 
kerner in najvišjo nagrado – šampion 
leta 2007 – za chardonnay izbor. 
Podelitev je potekala na dan, posve-
čen vinogradništvu in vinarstvu.

Med vzorci vin iz sedmih držav je 
Milan Šoštarič prejel srebrni odličji 
za renski rizling letnik 2021 in 2022. 

Voda je v tla pri vhodu naredila veliko luknjo, skozi katero je gmota plazu zdrsela po 
vhodnem pobočju jame.

Silvo Marič z odličji za vina

Milan in sin Martin Šoštarič z vodilno enologijo Tadejo Vodovnik Plevnik                                               

Žalosten pogled na stopnice in uničujoče razdejanje vode in plazu

 VABI K POKUŠINI PIV 
VARJENIH 

S ŠTAJERSKIM HMELJEM 

OKTOBER

Ponedeljek: 11.00–18.00
Torek–četrtek, nedelja: 10.00–18.00
Petek–sobota: 10.00–19.00
Nakup vrčkov je mogoč do pol ure pred zaprtjem fontane. 

»Minister za zdravje opozarja: Prekomerno pitje alkohola škoduje zdravju!«.



ŠT. 9 I september 2023 29INFORMACIJE

w



ŠT. 9 I september 202330 KRONIKA

Prazen dom je in dvorišče,
naše oko zaman te išče,
ni več tvojega smehljaja,
utihnil je tvoj glas,
bolečina in samota sta še vedno pri nas,
zato nas pot vodi tja,
kjer sredi tišine spiš,
a v naših srcih še vedno živiš.

VALENTIN MARCIUŠ
(1. 2. 1945–18. 9. 2018)

Minilo je pet let, odkar si nas zapustil.

Zelo te pogrešamo.

V SPOMIN

Za dobroto tvojih rok
ostala je beseda hvala,
ki v srcih bo ostala,
in večno lep spomin na te.

MARIJA VERDEV
(21. 5. 1952–14. 9. 2022)

Minilo je leto dni od odhoda naše drage sestre Marije. 
Hvala vsem, ki postojite ob njenem grobu, 

ji prižigate svečke
 in jo ohranjate v lepem spominu.

Njeni bratje in sestra

V SPOMIN

Naročilnica 
ZA UTRIP SAVINJSKE DOLINE

Želim postati naročnik časopisa Utrip Savinjske 
doline naprej za obdobje enega leta. Strinjam 
se s plačilom letne naročnine (11 številk – v 
mesecu juliju časopis ne izide) po položnici 
v enkratnem znesku 17,71 € s 5 % DDV.

*Ime in priimek (ali naziv podjetja)

*Naslov

*Poštna številka

*Pošta

ID za DDV (samo v primeru podjetja)

Telefon/gsm

Elektronska pošta

Polja, označena z zvezdico*, so obvezna. Izdajatelj ZKŠT Žalec bo s podatki 
ravnal v skladu z zakonom o varovanju osebnih podatkov. Naročnina se brez 
pisne odpovedi avtomatsko podaljša.

Utrip Savinjske doline lahko naročite 
na e-naslov utrip@zkst-zalec.si.

PEDIKURA – medicinska in estetska. Tudi na domu!
Moja masaža, Prebold. Info.: 041 254 640 (Mojca)

MASAŽE (klasična, terapevtska, športna, ročna limfna), 
maderoterapija, sprostitveni tretmaji, pedikura, permanentno 
lakiranje in gel nohti. Moja masaža, Prebold.
Info.: 041 254 640 (Mojca)

Nudim PEDIKURO NA DOMU.
Info.: 041 821 218 (Mateja)

Kupimo POČITNIŠKO PRIKOLICO, lahko je stacionirana in stara 
do 30 let. Info.: 031 391 972

Prodam DOMAČE SLIVOVO ŽGANJE. 
Info.: 041 616 118 (Danica)

Smo mlada družina z dvema otrokoma, IŠČEMO POSEST ALI 
KMETIJO za nas, naše 4 konje, 12 ovc in 7 kokoši. Najraje v 
občinah Žalec ali Prebold. 
Info.: 030 348 625 (Sara)

TEČAJ SALSE – vabljeni na začetni tečaj. 
Poteka ob 20.30 uri – ponedeljek (Žalec, Šlandrov trg 1) 
in sredo (Celje, Trg celjskih knezov 10). 
Info.: salsa.inspires@gmail.com / 031 574 524 (Simon) 

KUPIM SADJE za prešanje ali namakanje ter grozdje domače 
brajde. Info.: 041 455 176 (Franjo)

MALI OGLASI           utrip@zkst-zalec.si • 03 712 12 80

MALI OGLASI
OGLASI

ZAHVALE/V SPOMIN
INFORMACIJE

Šlandrov trg 25, Žalec

V večstanovanjskem objektu, nekdanjem Hmeljarskem 
domu v Trnavi, se je 5. avgusta zgodaj zjutraj zgodil umor. 
Zaradi strelnih ran je umrl 42-letni državljan BIH, nekaj 
dni pozneje pa so policisti oziroma kriminalisti aretirali 
osumljenca umora in izsiljevanja ter ob tem zasegli tudi večjo 
količino prepovedanih drog. 

Prvi septembrski torek okoli pol pete ure zjutraj so bili poli-
cisti obveščeni, da reševalci v večstanovanjski stavbi na območju 
Policijske postaje Žalec oživljajo hudo poškodovanega moškega. 
42-letnik je kasneje umrl zaradi strelne rane. Umor se je zgodil 
v večstanovanjski zgradbi v Trnavi, kjer so urejena stanovanja 
oziroma sobe za delavce. Po besedah priče so okoli pol štirih 
zjutraj stanovalci slišali več strelov. Ko so pogledali na hodnik, 
so pred vrati njegove sobe na tleh zagledali okrvavljenega 
42-letnika, poklicali reševalce, ti pa policiste. 

15. septembra so na Policijski upravi Celje predstavili prve 
rezultate preiskave, ki jih je pripeljala do osumljenca. Pomočnik 
vodje Sektorja kriminalistične policije Policijske uprave Celje 
Aleš Slapnik je povedal, da so ogled kraja umora kriminalisti 
Sektorja kriminalistične policije PU Celje opravili v navzočnosti 
okrožne državne tožilke, ogled pa je vodil preiskovalni sodnik. 
42-letni moški je bil umorjen s strelnim orožjem, storilec pa je 
pobegnil. Istega dne so bili obveščeni še o kaznivem dejanju 
izsiljevanja, ko je takrat še neznani storilec moškemu, poveza-
nemu z osebami iz kroga umorjenega, z več različnih telefon-
skih številk grozil s smrtjo in da bo, če mu ne izplača večje vsote 
denarja, končal tako kot 42-letna žrtev umora.

Z zbiranjem obvestil in forenzičnimi preiskavami so krimi-
nalisti ugotovili, da je obeh dejanj osumljen 44-letni državljan 
Slovenije, doma z območja PU Celje. Z zbranimi obvestili in 
drugimi kriminalističnimi in kriminalistično-tehničnimi opra-
vili so utemeljili sum in pridobili dovolj dokazov, na podlagi 
katerih so bile izdane odredbe za hišne preiskave več objektov, 
ki jih je uporabljal osumljeni 44-letnik. Opravili so 11 hišnih 
preiskav. V montažnem prostoru, zgrajenem znotraj večjega 
poslovnega objekta, so našli več kot 50 kg različnih prepoveda-
nih drog (dobrih 17 kg kokaina, 10 kg hašiša, 17 kg amfetamina 

in okoli 10.000 tablet ekstazija), ocenjena vrednost zasežene 
droge na črnem trgu je okoli 1,5 milijona evrov.

Pri hišni preiskavi, kjer so zasegli drogo, so zalotili 44-letnega 
državljana Srbije z začasnim prebivališčem v Sloveniji. Zaradi 
suma, da je skupaj s 44-letnim slovenskim državljanom vpleten 
v kaznivo dejanje neupravičene proizvodnje in prometa s prepo-
vedanimi drogami, so mu odvzeli prostost. Ugotovili so tudi, da 
je poleg omenjenih dveh moških kaznivega dejanja neupraviče-
ne proizvodnje in prometa s prepovedanimi drogami osumljen 
tudi v času tiskovne konference še neznani storilec.

44-letnega slovenskega državljana, osumljenega umora, 
izsiljevanja in neupravičene proizvodnje prepovedanih drog, 
ter 44-letnega srbskega državljana, osumljenega kaznivega 
dejanja neupravičene proizvodnje in prometa s prepovedani-
mi drogami, so privedli k preiskovalnemu sodniku, ki je obema 
najprej odredil sodno pridržanje in nato pripor.

Intenzivna preiskava še vedno poteka, predvsem v smeri 
ugotavljanja drugih oseb, ki bi lahko bile vpletene v omenjeni 
kaznivi dejanji, so povedali na Policijski upravi Celje.

Umor, izsiljevanje 
in prepovedane droge 

  K. R., D. N.    D. N.

Za umor v Trnavi, izsiljevanje in neupravičeno proizvodnjo prepovedanih drog 
so osumili 44-letnega slovenskega državljana, za neupravičeno proizvodnjo 
in promet s prepovedanimi drogami pa enako starega srbskega državljana. 

Večstanovanjska zgradba ob cesti v Trnavi je bila v začetku avgusta 
prizorišče umora.

V A B I L O
na tradicionalni 19. dobrodelni koncert

»ČLOVEK – ČLOVEKU«

V nedeljo, 15. oktobra 2023 ob 17. uri
V Domu II. slovenskega tabora Žalec

Pokrovitelj koncerta 
je župan občine Žalec

Janko Kos
Vstopnina: 10 €

Izkupiček koncerta bo namenjen socialno 
ogroženim članom in prizadetim v poplavah

Vljudno vabljeni!
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Prazen dom je in dvorišče,
naše oko zaman te išče,
ni več tvojega smehljaja,
utihnil je tvoj glas,
bolečina in samota sta pri nas.
Zato pot nas vodi tja,
kjer sredi tišine spiš,
a v naših srcih ti za vedno živiš.

V 98. letu starosti nas je zapustila
naša draga mama 

IVANKA ŠMARČAN 
iz Zavrha.

Vsem, ki ste nam v težkih trenutkih stali ob strani in jo 
pospremili na njeni zadnji poti, se iskreno zahvaljujemo. 

Posebna zahvala dr. Karmen Lubej za strokovnost in skrb, 
patronažni sestri Milici Parfant za obiske in sočutje, gospodu 
župniku Janku Cigali za blagoslovljen zadnji obred, pogrebni 
službi Ropotar za podporo in skupini MJAV za prelepo petje, 

ki nas je spremljalo ob poslavljanju. Hvala vsem, ki ste darovali 
za cvetje, maše in cerkev. In hvala vsem, ki jo imate radi in se 

boste spominjali njene neskončne ljubezni, poguma in topline. 

Vsi njeni domači

ZAHVALA

Kjerkoli si zdaj,
naj te božji mir poišče,
v nebesih bo zdaj tvoj dom.
Vso ljubezen si nam dal,
zato za vedno v naših srcih boš ostal.

PETER VASLE
(22. 3. 1953–2. 9. 2023)

Iskreno se zahvaljujemo vsem, ki ste nam stali ob strani. 
Hvala za izraze sožalja in darovane maše, sveče ter darove. 

Posebna zahvala gre zdravnikom, zdravniškemu osebju, 
gospodu župniku za obred, govornikom, pevcem, 

gospe Citi in gospodu Jožetu Galiču.
Zahvala gre tudi pogrebnemu zavodu Ropotar za zelo lepo 
opravljen obred in cvetličarki Boži Kos. Prisrčna in iskrena 

hvala tudi vsem in vsakomur, ki ste se mu poklonili 
in ga v tako velikem številu pospremili na njegovi zadnji poti.

Žalujoči: vsi njegovi

ZAHVALA

Prazen dom je in dvorišče,
naše oko zaman te išče,
ni več tvojega smehljaja,
utihnil je tvoj glas,
bolečina in samota sta pri nas.

Ob boleči izgubi dragega moža, atija, dedija, 
brata, tasta in strica

MILANA VEBRA 
s Pernovega pri Žalcu

(1951–2023)

se iskreno zahvaljujemo vsem sorodnikom, prijateljem, 
sosedom in vaščanom, ki ste nam v teh težkih trenutkih nudili 

pomoč, sočustvovali z nami, ga pospremili na njegovi zadnji 
poti, darovali sveče, za svete maše ter za ustna in pisna sožalja. 
Hvala župniku g. Janku Cigali za lepo opravljen pogrebni obred 

in sveto mašo, pogrebni službi Ropotar, pevcem Lirika 
in g. Veri Šolinc za lepe besede slovesa. 

Še enkrat iskrena hvala vsem in vsakemu posebej.

Žalujoči: vsi njegovi

ZAHVALA
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Tiho sedaj si odšel,
kot lepa misel, ki mine
in nam pusti le spomine.

Z bolečino v srcu sporočamo, da nas je v 59. letu starosti 
zapustil naš ljubi sin, brat in stric

DARKO MARINIČ
iz Gotovelj 139

Zahvaljujemo se vsem sorodnikom, sosedom, prijateljem 
in znancem za izrečeno sožalje, besede tolažbe, za podarjeno 

cvetje, sveče, denarno pomoč ter za darovane svete maše. 
Zahvala govornici Magdi Šalamon za izrečene izbrane besede 
slovesa, pevcema Marini in Franju za prelepo odpete pesmi, 
cerkvenemu pevskemu zboru za lepo odpeto mašo, osebju 

pogrebne službe Ropotar za vso podporo ter g. župniku Ivanu 
Šelihu za opravljen obred.

Vsem in vsakemu posebej – iskrena hvala.
Vsa toplina njegovega srca bo ostala vedno z nami.

Žalujoči: vsi njegovi

ZAHVALA

Ni res, da je odšel,
nikoli ne bo!

Ujet v naša srca,
z najlepšimi spomini,
bo vsak naš korak
spremljal v tišini.

Ob boleči in nenadomestljivi izgubi dragega atija, 
dedija, sina, brata, strica in tasta

MIRANA GREBOVŠKA
iz Pernovega

(21. 6. 1968–4. 8. 2023)

se iskreno zahvaljujemo vsem, ki ste mu v najtežjih trenutkih 
stali ob strani in mu kakorkoli pomagali. Posebna zahvala 

Rudiju in Nadi Veber ter Alešu in Mojci Kralj. Zahvaljujemo 
se vsem za izrečena sožalja, stiske rok, tople objeme, besede 
tolažbe, darovane sveče in darove. Iskrena hvala sosedom, 
sorodnikom, prijateljem in vsem, ki ste ga pospremili na 

njegovi zadnji poti. Posebna zahvala tudi g. župniku Janku 
Cigali, pogrebni službi Ropotar, ge. Veri Šolinc za lepe besede 

slovesa, pevcem ter gasilcem PGD Velika Pirešica.
Še enkrat iskrena hvala vsem in vsakemu posebej.

Žalujoči: hčerka Petra z družino, mama Anica, 
sestra Irena z družino

ZAHVALA
Srce je omagalo, dih je zastal,
a nate spomin bo za vedno ostal.

Ob boleči izgubi dragega brata in strica

MAKSIMILJANA – MAKSA ČEPINA
(oskrbovanec Doma Janka Škrabana Beltinci)

iz Prebolda
(22. 6. 1953–28. 8. 2023)

se iskreno zahvaljujemo Občini Prebold, Zvezi veteranov vojne 
za Slovenijo – ZVVS, osebju Doma Janka Škrabana Beltinci, 
zdravstvenemu osebju bolnišnice Murska Sobota – Rakičan, 

vsem sorodnikom, prijateljem, sosedom z Graščinske 1 in 
znancem, gospodu Gezi z ženo iz Beltincev, sestrični Sonji 
Hribernik, ki nam je stala ob strani v teh težkih trenutkih, 

Slavici in Gustiju Jelenu, pogrebni službi Ropotar 
in gospodu župniku mag. Srečku Hrenu.

Hvala vsem, ki ste ga pospremili na njegovi zadnji poti.

Sestra Milena z družino

ZAHVALA

Zahvale za oktobrsko številko Utripa sprejemamo 
do 16. oktobra oz. do ZAPOLNITVE STRANI

na utrip@zkst-zalec.si in po telefonu 03/712 12 80.

POGREBNE STORITVE 
IN CVETLIČARNA

Starovaška 12, 3311 Šempeter

Tel.: 03/700 14 85
GSM: 041 613 269, 041 748 904

V najtežjih trenutkih smo z vami in za vas
dosegljivi 24 ur na dan

ROPOTAR Ivan, s. p.

15 % gotovinskega popusta

UTRIP Savinjske doline izdaja ZKŠT Zavod 
za kulturo, šport in turizem Žalec, Aškerčeva 9 a, 
Žalec. Naslov uredništva: Šlandrov trg 25, Žalec (v 
Savinovi hiši); telefon: 03/712 12 80, elektronski 
naslov: utrip@zkst-zalec.si.

Odgovorna urednica: Lucija Grobler; uredništvo: 
Darko Naraglav, Bina Plaznik, Ksenija Rozman, Tone Tavčar; tajnica: 
Lucija Zupanc; lektoriranje: Ina Poteko; oblikovanje, priprava in prelom: 
Oblikovanje Lea Gorenšek s.p.; tisk: Salomon, d. o. o. Naklada: 11.200 
izvodov. Cena časopisa je 1,61 EUR s 5 % DDV. Poslovni čas uredništva je 
od torka do petka (razen srede) od 11. do 13. ure in ob sredah od 13. do 
17. ure. Časopis odkupujejo za svoja gospodinjstva občine Žalec, Prebold 
in Tabor. 

Besedila za rubriko Pisma bralcev ne smejo presegati 1500 znakov brez 
presledkov. V primeru, da prispejo v uredništvo daljša besedila, si uredništvo 
pridržuje pravico do skrajšanja po lastni presoji. Če se pošiljatelj ne strinja 
s skrajšanjem, potem objava ni mogoča. Besedila morajo biti podpisana z 
imenom in priimkom ter opremljena z naslovom in s telefonsko številko, 
na kateri je mogoče preveriti avtorstvo besedila. Besedil, ki so žaljiva in so 
kakorkoli v neskladju z veljavno zakonodajo, ne bomo objavili.

Uredništvo ni dolžno objaviti nenaročenih obvestil in besedil.
Nenaročenih tekstov in fotografij ne vračamo.

Ob izgubi naše mame, babice 
in prababice

MARIJE DIVJAK
(29. 9. 1926–12. 8. 2023)

se iskreno zahvaljujemo vsem za 
izrečena sožalja, darovano cvetje, sveče 
in sv. maše. Hvala pogrebni službi 
Ropotar, Godbi Zabukovica, pevcema, 
g. govorniku, g. župniku, praporščakom 
in JKP Žalec. Iskrena hvala patronažni 
službi Žalec – Cvetki in Tilnu. Hvala 
vsem, ki ste jo pospremili na njeni 
zadnji poti.

V SPOMIN
ŠTEFAN DIVJAK
(11. 12. 1932–8. 2. 2008)

8. februarja je minilo 15 let, kar te ni 
več med nami. Hvala vsem, ki se ga 
spominjate in mu prižigate svečke.

Vsi njuni

ZAHVALA

Kot življenja sonce 
sta sijala,
ljubezen vso sta 
nam razdala.
Zdaj oba zvezdi sta 
svetleči,
uživajta v nebeškem 
miru, sreči …

VLADIMIR TOMAN 
(8. 7. 1948–27. 9. 2017)

MARIJA TOMAN
(5. 2. 1946–22. 8. 2022)

Že šest let te ni več med nami, dragi ati, in tudi že eno leto je 
minilo, odkar si za vedno zaspala, draga mamica. Še vedno vaju 

močno pogrešamo in si želimo, da bi še bila z nami, da bi bili 
skupaj veseli in srečni. Naj vama spomin tja med svetle zvezde 

ponese naše hvaležne misli, da bosta mirno počivala.

Darja in Nataša z družinama

V SPOMIN
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PGD Gotovlje je v sodelovanju 
z Gasilsko zvezo Žalec pripravi-
lo tekmovanje s starimi ročnimi 
in motornimi brizgalnami, ki je 
bilo tretje in zadnje v letošnji ligi 
Savinjsko-šaleške regije 2023.

Tekmovalo je 9 ekip, najstarej-
ša brizgalna je bila ročna brizgalna 
letnik 1886, z njo je tudi letos tekmo-
vala ekipa Požarne brambe Vransko. 
Pri tekmovanju se točkuje starost 
in avtentičnost brizgaln, original-
nost tekmovalnega orodja, starost in 
izvirnost osebne opreme tekmoval-
cev ter hitrost zbijanja tarče. Brizgal-
na mora biti stara najmanj 50 let.

Pri uporabi motornih brizgaln 

je pri moških zmagala ekipa PGD 
Topolšica, ki se je uvrstila pred PGD 
Gotovlje in PGD Kapla-Pondor, ter 
pri ženskah ekipa PGD Kapla-Pon-
dor, ki je prehitela PGD Topolšica. 
Pri rokovanju z ročnimi brizgalnami 
je pri moških ekipa PGD Braslovče 
premagala Požarno brambo Vransko. 
Skupno prvo mesto (ob upošteva-
nju vseh treh tekmovanj v Topolšici, 
Gotovljah in na Vranskem) je v kate-
goriji motornih brizgaln pri moških 
osvojila ekipa PGD Topolšica, pri 
ženskah Kapla-Pondor in v katego-
riji ročnih brizgaln Požarna bramba 
Vransko.

Najstarejša brizgalna 
iz leta 1886  

    T. TAVČAR

Ekipa PGD Braslovče, ki je zmagala v kategoriji ročnih gasilskih brizgaln.                                            

Kolesarski klub Žalec je v sode-
lovanju z ZKŠT Žalec v sklopu 
športnih prireditev ob občin-
skem prazniku Občine Žalec tretjo 
septembrsko nedeljo pripravil 
rekreativno prireditev Družina 
kolesari. V lepem vremenu se je na 
17 kilometrov dolgo pot odpravi-
lo 46 kolesarjev. Med njimi je bila 
najštevilčnejša petčlanska družina 

Regoršek iz Petrovč. 
Pred odhodom je zbrane v imenu 

ZKŠT Žalec nagovoril Matej Sitar, 
ki je na kratko orisal potek proge in 
kolesarjem zaželel srečno in varno 
vožnjo. Pot jih je vodila na Ložnico, 
mimo ribnika Tajht, proti perišču 
Toplica, od tam proti Zgornjim in 
Spodnjim Grušovljam do Podloga, 
Gotovelj, Ložnice in do cilja pred 

klubskimi prostori KK Žalec. Kole-
sarji so se lahko okrepčali tako na 
poti kot na cilju. 

Med udeleženci kolesarske priredi-
tve Družina kolesari sta bila v nagra-
dni igri izžrebana Filip Dimitrijevič 
in Astor Mila, ki sta je prejela bon 
trgovine Univerzum Žalec v vrednos-
ti 50 evrov.

V Žalcu kolesarile družine  
    T. TAVČAR

Kmalu po startu                                  

Debeli rtič je bil v začetku leto-
šnjih počitnic prizorišče tradici-
onalnega tridnevnega medgene-
racijskega tabora pod sloganom Z 
morsko igrivostjo v očeh zaplešimo 
v poletje. Organiziral ga je Center 
za socialno delo Savinjsko-Šaleš-
ka, Enota Žalec v sodelovanju z 
društvom Most Žalec in Ozaro 
Slovenija, Enota Celje. 

Tabor je bil odlična priložnost 
za povezovanje različnih generacij, 

združevanje njihovega znanja, izku-
šenj in mladostne energije. Aktiv-
nosti na taboru so bile raznolike 
in prilagojene vsem generacijam. 
Na delavnicah so skupaj ustvarja-
li morske ribice, izvajali športne 
dejavnosti, se sprehajali po čudovi-
ti obali ter se drug od drugega učili 
prijaznosti in spoštljivosti. Posebno 
veselo je bilo v predstavi Pokaži kaj 
znaš, kjer so vsi sodelovali s petjem, 
plesom, humorjem itd. »Vrhunec 

tabora je bil zadnji dan, ko smo se 
vkrcali na ladjo Zlatoperka in se 
podali na vožnjo ob slovenski obali. 
Vsi smo uživali v čudovitem razgle-
du na morje in obalo, v tradicional-
ni ribji pojedini, hranjenju galebov, 
petju in smehu. Vožnja z ladjico je 
bila čudovita priložnost, da smo se še 
bolj zbližali ter okrepili svoje medse-
bojne vezi,« je povedala predsednica 
Mosta Žalec Špela Jovan. 

Na medgeneracijskem taboru
    D. NARAGLAV

Udeleženke tabora in otroci iz Mosta Žalec

Minulo nedeljo je v Občini 
Prebold znova zvenela sloven-
ska ljudska pesem in glasba pod 
imenom Ljudska pesem v Preboldu. 
Javni sklad za kulturne dejavnosti 
Slovenije (JSKD) – izpostava Žalec 
je tokratno prireditev ob sodelo-
vanju društva Prijatelji 6 Še tudi 
letos organiziral v Šeščah. Zaradi 
prenove dvorane so prireditev prip-
ravili v dvorani PGD Šešče. 

Tudi tokratno območno srečanje 
Ljudskih pevcev in godcev ljudskih 
viž je bilo le revialnega značaja, brez 
ocenjevanja nastopajočih s strani 
regijske selektorice ali selektorja. 
Prireditev je vodila in povezovala 
Simona Žvikart Repnik. Na njej se je 
s svojim petjem in glasbo predstavi-
lo šest skupin. Po uvodnem nagovo-
ru moderatorke je zbrane nagovoril 
vodja javnega sklada kulturnih dejav-
nosti in župan Občine Prebold mag. 
Marko Repnik. Revialni program 

so pričele ljudske pevke Folklorne 
skupine Grifon Šempeter, ki delujejo 
že 12 let. Za njimi so nastopili Vaški 
godci iz Andraža, ki letos obeležuje-
jo že 25-letnico svojega delovanja. 
Občinstvo so v nadaljevanju s svojimi 
pesmimi nasmejali člani Reškega 
benda. Z več kot četrtstoletnim 
stažem se lahko pohvalijo tudi Veseli 
Pruhovčani iz Galicije, ki so nasto-
pili v nadaljevanju večera. Z ljudsko 
pesmijo so večer obogatile Ljudske 
pevke s Ponikve pri Žalcu, ki so letos 
praznovale 25-letrnico svojega delo-
vanja. Za konec tokratnega srečanja 
pa so nastopili še domačini, Prijatelji 
6 Še, ki delujejo v okrnjeni sestavi, ob 
spremljavi harmonike Stanka Berte-
loviča. S klekljanjem in kvačkanjem 
so večer popestrile še ustvarjalke 
sekcije ročnih del Čipke, sledilo pa 
je prijetno druženje ob kulinaričnih 
dobrotah in pijači. 

Peli in godli   
    D. NARAGLAV

Reški bend je tudi tokrat nasmejal občinstvo s hudomušnimi pesmimi.

V septembru sta RKS – Območno 
združenje Žalec ter krajevni orga-
nizaciji RK Šempeter in Polzela 
organizirali dve akciji; 7. septembra 
v Šempetru in 20. septembra na 
Polzeli. V Šempetru se je akcije 
udeležilo 57, na Polzeli pa kar 90 
krvodajalcev. Že poleti so v Žalcu 
na akcijo 27. julija  pritegnili 84 
krvodajalcev.

Septembrskih šempetrskih in 
polzelskih akcij se je znova udeleži-
lo več krvodajalcev, v zadnjem času 
tudi veliko mladih, z zadovoljstvom 
ugotavljajo na žalskem Rdečem križu. 
Prav tako velja za akcijo sredi poletja, 
27. julija v avli Doma II. sloven-
skega tabora Žalec. Krvodajalce od 
»korona obdobja« naprej vabijo samo 
z SMS-sporočili, kar se je izkazalo za 

najbolj učinkovit način. Ko transfu-
zijske službe za operacije potrebujejo 
kri določenih krvnih skupin, se pove-
žejo z Rdečem križem, ki krvodajal-
cem pošlje sporočila tudi večkrat, da 
bi transfuzijskim službam zagotovili 
zadostno količino krvi. 

Naslednja krvodajalska akcija bo v 
Hotelu Prebold, 19. oktobra.

Znova več mladih krvodajalcev
  T. TAVČAR


